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گام دوم پروژه های عمرانی 
شهرداری  رباط کریم در سال ۱۴۰۰
ــورای  ــروز ش ــه ام ــه مصوب ــاره ب ــا اش ــم ب ــاط کری ــهردار رب ش
محتــرم اســامی شــهر کــه بــه جزئیــات پــروژه هــای عمرانــی 
ــال  ــزود: س ــده اســت اف ــم پرداخــت ش ــاط کری ــهرداری رب ش

ــی  ..... ــران و آبادان ــال عم ــم س ــاط  کری ــرای رب ۱۴۰۰ ب
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علی ربیعی :

رئیــس کمیســیون اقتصــادی مجلــس شــورای اســامی گفــت: 
ــی کالاهــای اساســی  ــه دنبــال افزایــش قیمــت پلکان ــت ب دول
اســت. در ادامــه جلســه علنــی روز ســه شــنبه مجلــس شــورای 

اســامی و در جریــان بررســی  .....

عضــو کمیســیون کشــاورزی مجلــس بــا تاکیــد بــر اینکــه گرانــی 
افســار گســیخته نتیجــه تفکــر غربگرایــی اســت، گفــت: سیاســت 

برجامــی کشــور، برداشــتن تمــام تحریم هاســت.
علیرضــا عباســی ، بــا بیــان اینکــه تفکــر غربگرایــی از پایــه و بــن 
ــن موضــوع  ــه ای دچــار اشــکالات اساســی اســت، گفــت: مــردم ب
ــرای  ــدی ب ــده و عائ ــتهلک ش ــر مس ــن تفک ــه ای ــیده اند ک رس

ــاب نداشــته اســت. انق
ــورای  ــس ش ــتهارد در مجل ــس و اش ــرج، فردی ــردم ک ــده م نماین
ــاب  ــم انق ــر معظ ــبین نبودن رهب ــه خوش ــاره ب ــا اش ــامی ب اس
ــن  ــه "ای ــود ک ــن ب ــری نظرشــان ای ــزود: رهب ــورد برجــام اف در م
ــرد". داشــته  ــالا خواهــد ب ــا را ب ــت م ــت فکــری ملّ ــه ظرفیّ تجرب
مــا از برجــام ایــن اســت کــه تفکــر غربگرایــی آینــده ایــن ملــت را 
تضمیــن نمی کنــد و ویرانگــر عــزت، ســربلندی و پیشــرفت ملــت 

ــود. خواهــد ب
وی ضمــن کامــل بــودن اختیــارات آقایــان در برجــام، اظهــار کــرد: 
افتخــار می کردنــد کــه تابــوی مذاکــره را شکســتند، پــس ماحصــل 
شکســت تابــو چــه بــود؟ همانگونــه کــه رهبــر انقــاب فرمودنــد؛ 
ــام  ــدن تم ــته  ش ــام برداش ــاره برج ــور درب ــی کش ــت قطع سیاس
ــتی  ــس از راس ــران پ ــدات ای ــام دادن تعه ــت و انج ــم هاس تحری

آزمایــی اســت.
ایــن نماینــده مجلــس یازدهــم بــا انتقــاد از افــرادی کــه موضــوع 
ــه جــای حــل مشــکات  ــد، گفــت: ب ــدوم را مطــرح می کنن رفران
معیشــتی، گرانــی و غیــره بــا مطــرح کــردن رفرانــدوم می خواهنــد 

از زیــر بــار مســائل و مشــکات، خــود را خــاص کننــد.
ــم  ــور علی رغ ــان مزب ــه جری ــب ک ــن مطل ــوان ای ــا عن ــی ب عباس
عهــده دار بــودن همــه مناصــب مدیریتــی بعــد از انقــاب، ضعــف و 
کاســتی های خــود را بــه رهبــر انقــاب حوالــه می دهنــد، تصریــح 
کــرد: نامــه ســران ایــن جریــان بــه رهبــری حــاوی چنیــن ادبیاتی 
بــود و تمــام خرابــکاری هــای آقایــان را متوجــه ایشــان می داننــد.

ــا بیــان  عضــو کمیســیون کشــاورزی مجلــس شــورای اســامی ب
اینکــه افزایــش تولیــد ماحصــل پشــتیبانی ها و مانــع زدایــی 
ــن  ــد، همی ــرای تولی ــع ب ــن مان ــرد: اصلی تری ــوان ک ــت، عن هاس
دولــت اســت کــه بــا تشــکیل دولــت انقابــی ایــن بی توجهــی هــا 
بــه مســائل کشــور از بیــن خواهــد رفــت. گرانــی افســار گســیخته 
نتیجــه تفکــر غربگرایــی اســت، مــردم از گرانــی مــرغ و ســایر اقام 
اساســی می نالنــد ولــی آقایــان نمی خواهنــد ایــن مشــکل و ســایر 
ــی  ــر غربگرای ــود تفک ــث می ش ــن باع ــود و ای ــل ش ــکات ح مش

ــود. ــر ش عیان ت

گرانی افسار گسیخته نتیجه تفکر 
غربگرایی است

رئیــس کمیســیون عمــران مجلــس 
از  گفت:بســیاری  اســامی،  شــورای 
در  زمین هایــی  دولتــی  ارگان هــای 
ــه  ــد ک ــار دارن ــهرها در اختی ــم  ش حری
ــکونی  ــای مس ــرای طرح ه ــت اج قابلی
در  و  احتــکار کــرده  امــا  داشــته  را 
اختیــار تولیــد کننــدگان مســکن قــرار 
نمی دهنــد. از ایــن رو در طــرح جهــش 
ــتگاه های  ــکن دس ــن مس ــد و تامی تولی
ــدا  ــه ابت ــم ک ــف کردی ــی را مکل دولت
همــه امــوال و دارایــی هــای خودشــان 
را در ســامانه امــوال و امــاک ثبــت 
ــایی  ــل شناس ــا قاب ــا زمین ه ــد ت کنن

ــد باش
بــه   ، کوچــی   رضائــی  محمدرضــا 
تصویــب مفــادی از طــرح جهــش تولید 
و تامیــن مســکن در صحــن علنــی 
مجلــس شــورای اســامی اشــاره کــرد و 
گفــت: زمیــن یکــی از عوامــل مهــم در 
افزایــش قیمت مســکن اســت. بســیاری 
از ارگان هــای دولتــی زمین هایــی در 
ــه  ــد ک ــار دارن ــهرها در اختی ــم  ش حری
ــکونی  ــای مس ــرای طرح ه ــت اج قابلی
در  و  احتــکار کــرده  امــا  داشــته  را 
اختیــار تولیــد کننــدگان مســکن قــرار 

ــش  ــرح جه ــن رو در ط ــد. از ای نمی دهن
تولیــد و تامیــن مســکن دســتگاه های 
دولتــی را مکلــف کردیــم کــه ابتــدا همــه 
ــان را در  ــای خودش ــی ه ــوال و دارای ام
ســامانه امــوال و امــاک ثبــت کننــد تــا 

ــد. ــایی باش ــل شناس ــا قاب زمین ه
وی ادامــه داد: دســتگاه های دولتــی را 
مکلــف کردیــم کــه زمین هــای در اختیــار 
ــاخت  ــازی و س ــوه س ــرای انب ــود را ب خ
شهرســازی  و  راه  وزارت  بــه  مســکن 
از  دســتگاهی  اگــر  و  دهنــد  انتقــال 
ــرد، وزارت راه  ــتنکاف ک ــون اس ــن قان ای
ــازمان  ــه س ــه ای ب ــی نام ــازی ط شهرس
ثبــت و اســناد آن دســتگاه  را مکلــف 
ــد.  ــال ده ــه وزارت راه انتق ــا ب ــرده ت ک
ــم  ــی زمین هــای در حری ــن تمام همچنی
ــا هــدف ســاخت مســکن  ــز ب شــهرها نی
ــرار  ــازی ق ــار وزارت راه و شهرس در اختی

ــت. ــد گرف خواه
مجلــس  عمــران  کمیســیون  رئیــس 
ــه  ــرد: البت ــح ک ــامی تصری ــورای اس ش
ــاورزی و  ــز کش ــل خی ــای حاص زمین ه
ــایر،  ــوچ عش ــیر ک ــای دام و مس چراگاه ه
ــی از  ــتگاه های ژنیتیک ــا و ایس ــارک ه پ

ایــن موضــوع مســتثنی می شــوند.

ــون  ــرد: در قان ــه ک ــی کوچــی اضاف رضای
ــکن وزارت  ــن مس ــد و تامی ــش تولی جه
ــرایطی در  ــه ش ــد ک ــف ش ــاد مکل اقتص
بــورس ایجــاد کنــد تــا تولیــد کننــدگان 
ــح  ــد مصال ــش خری ــکان پی ــکن ام مس
ــر  ــن ام ــند ای ــته باش ــورس را داش در ب
راســتای  در  و  راه  وزارت  معرفــی  بــا 
بــرای  قیمــت  ارزان  مصالــح  تامیــن 

ــد. ــد ش ــام خواه ــدگان انج تولیدکنن
مجلــس  در  جهــرم  مــردم  نماینــده 
شــورای اســامی عنــوان کــرد: همچنیــن 
دســتگاه های اجرایــی مکلــف شــدند 
ــه  ــبت ب ــان نس ــی خودش ــع داخل از مناب

ــد  ــدام کنن ــرق و گاز اق ــعابات آب، ب انش
برهمیــن اســاس دســتگاه ها از انبــوه 
ســازان و مــردم تنهــا حــق دریافــت حــق 
ــد و حــق دریافــت هیــچ  انشــعاب را دارن
مبلغــی بابــت تامیــن و انتقــال را ندارنــد. 
ــه  ــش هزین ــتای کاه ــم در راس ــن مه ای
تمــام شــده مســکن در پیــش بینــی 
شــده اســت، از طرفــی عمــده زمیــن هــا 
در نظــر گرفتــه شــده در مناطــق بافــت 
فرســوده شــهری و زمیــن هــای متصــل 
ــن  ــوده و زمی ــای شــهری ب ــت ه ــه باف ب
هــای خــارج از بافــت در اولویــت هــای 

ــد. ــی گیرن ــرار م ــدی ق بع

اجرای طرح جهش تولید مسکن مانع احتکار زمین

دبیــر شــورای امنیــت روســیه امــروز در مصاحبــه ای اعــام کرد: 
آمریــکا نزدیــک مرزهــای روســیه و چیــن ســاح های بیولوژیــک 

ــد. تولیــد می کن
 بــه نقــل از خبرگــزاری اســپوتنیک، »نیــکای پاتروشــف« 
دبیــر شــورای امنیــت روســیه امــروز چهارشــنبه در مصاحبــه بــا 
روزنامــه »کامرســانت« اعــام کــرد: ایــن شــورا معتقــد اســت که 
ســاح های بیولوژیــک در آزمایشــگاه های تحــت کنتــرل ایــالات 
متحــده در نزدیکــی مرزهــای روســیه و چیــن تولیــد می شــوند.

»نیــکای پاتروشــف« در پاســخ بــه ایــن ســوال کــه آیــا 
ــاح های  ــگاه هایی س ــن آزمایش ــد در چنی ــا می توانن آمریکایی ه
بیولوژیــک تولیــد کننــد، گفــت: مــا دلایــل خوبــی داریــم کــه 

ــن صــورت اســت. ــه همی ــا ب ــم موضــوع دقیق ــاور کنی ب
ــی  ــا و شــرکای چین ــرای م ــه ب ــرد: البت ــه ک ــه اضاف وی در ادام
ــود  ــی ش ــه م ــا گفت ــه م ــت. ب ــده اس ــش آم ــوالاتی پی ــان س م
ــی  ــتی و اپیدمیولوژیک ــز بهداش ــا مراک ــای م ــک مرزه ــه نزدی ک
مســالمت آمیــزی وجــود دارد؛ امــا بــه دلایلــی آنهــا بیشــتر برای 
مــا یــادآور »فــورت دتریــک« در مریلنــد- جایــی کــه آمریکایــی 
هــا بــرای دهــه هــا در زمینــه بیولــوژی نظامــی کار مــی کردنــد- 

هســتند.
ــه هــر حــال،  ــزود: ب دبیــر شــورای امنیــت روســیه در ادامــه اف
ــاری  ــیوع بیم ــه ش ــت ضــروری اســت ک ــن واقعی ــه ای ــه ب توج
هــای غیــر مشــخص در مناطــق مجــاور ایــن اماکــن ثبــت شــده 

اســت.

آمریکا نزدیک مرزهای روسیه و چین 
سلاح های بیولوژیک تولید می کند

 احسان همتی - سردبیر 
هفته نامه سراسری اتفاق روز 
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آیدی اینستاگرام 

اتفاق روز

و  ویــژه جهــش  رئیــس کمیســیون 
رونــق تولیــد از بررســی جزئیــات طــرح 
تســهیل صــدور مجــوز کســب و کارهــا 
ــر داد. ــود خب ــوع خ ــیون متب در کمیس

سید شمس الدین حسینی
در   ، حســینی  شــمس الدین  ســید 
رابطــه بــا طــرح تســهیل مجــوز کســب 
ــاق  ــته اتف ــال گذش ــت: س ــا، گف و کاره
ــامی  ــورای اس ــس ش ــی در مجل مهم
بــرای تســهیل اخــذ مجــوز برای کســب 
و کارهــا رخ داد و آن اصــاح مــواد )۱( و 
)۷( قانــون اجــرای سیاســت هــای کلــی 
اصــل چهــل و چهــارم )۴۴( قانــون 

ــود. اساســی  ب
ایــن نماینــده مــردم در مجلــس شــورای 

اســامی ادامــه داد: بــر اســاس مــواد )۱( 
و )۷( قانــون اجــرای سیاســت هــای 
کلــی اصــل چهــل و چهــارم متقاضیــان 
فعالیــت و کســب و کار نبایــد در مســیر 
ــرای دریافــت  ــه دســتگاه ها ب مراجعــه ب
ــرای  ــی ب ــوند از طرف ــل ش ــوز معط مج
افــرادی کــه عامــل تعلــل و تاخیــر 
ــازات در  ــتند، مج ــوز هس ــت مج دریاف

نظــر گرفتــه شــده اســت.
رئیــس کمیســیون ویــژه جهــش و رونق 
ــر اجــرای اصــل ۴۴  ــد و نظــارت ب تولی
ــرد:  ــح ک ــس تصری ــون اساســی مجل قان
ــوان  ــت عن ــی تح ــته طرح ــال گذش س
تســهیل صــدور برخــی از مجــوز هــای 
ــد،  ــول ش ــام وص ــا اع ــب و کاره کس

پیــش نویــس ایــن طــرح ســال گذشــته 
ــیون  ــل کمیس ــه ذی ــه مربوط در کمیت
حضــور  بــا  تولیــد  جهــش  ویــژه 
شــده  آمــاده  مربوطــه  دســتگاه های 
ــید.  ــب رس ــه تصوی ــز ب ــات آن نی و کلی
اخیــرا نیــز رســیدگی بــه جزئیــات طرح 

ــت. ــده اس ــاز ش ــور آغ مذک
و  رامســر  تنکابــن،  مــردم  نماینــده 
عبــاس آبــاد در مجلــس بــا بیــان اینکــه 
نــگاه متفاوتــی در طــرح تســهیل صــدور 
برخــی کســب و کارهــا وجــود دارد 
اضافــه کــرد: در ایــن طــرح تمامــی 
فعالیــت کســب و کارهــا طبقــه بنــدی 
از کســب و کارهــا  شــدند.  برخــی 
ــد  ــور می گوین ــت مح ــا ثب ــه آنه ــه ب ک

ــاز  ــا آغ ــته و تنه ــاز نداش ــوز نی ــه مج ب
ــتگاه های  ــه دس ــان را ب ــت خودش فعالی
مربوطــه اعــام می کننــد و نظــارت 
هــای پســینی بــر آنهــا اعمــال می شــود. 
برخــی از فعالیــت هــا بــا تشــخیص 
ــط  ــود محی ــی و بهب ــات مقررات زدای هی
ــوز  ــت مج ــه دریاف ــاز ب ــب  و کار نی کس
دارنــد کــه مســیر خــود را طــی خواهنــد 

ــرد. ک
عضــو کمیســیون برنامــه، بودجــه و 
ــزود:  ــان اف ــس در پای ــبات مجل محاس
زیــاد  طــرح  ایــن  طراحــان  تعــداد 
بــوده امــا مســئول کمیتــه مذکــور 
ــدوزی  ــای خان ــژه آق ــیون وی در کمیس

ــت. اس

بررسی طرح تسهیل صدور مجوزکسب و کارها در کمیسیون ویژه جهش و رونق تولید



سیاسی
خبر

تنها راه بازگشت آمریکا به توافق رفع 
موثر تمام تحریم ها است

سخنگوی وزارت امور خارجه تاکید کرد: تنها راه بازگشت آمریکا به 
توافق، رفع موثر تمام تحریم ها است.

 سعید خطیب زاده سخنگوی وزارت امور خارجه در حساب کاربری 
خود نوشت: تحریف رسانه ای نمی تواند این واقعیت را تغییر دهد که بر 

خلاف آمریکا، ایران همچنان یک عضو برجام است.
از:  عبارتست  توافق،  به  آمریکا  بازگشت«  »راه  تنها  کرد:  تاکید  وی 
پایبندی کامل و رفع مؤثر تمام تحریم های اعمال، بازاعمال یا تغییر 
برچسب داده شده. تنها پس از آن، ما تدابیر جبرانی خود را متوقف 

می کنیم.

سخنگوی دولت با بیان اینکه نشست وین 
برای  طرف ها  نظر  تبادل  برای  فرصتی 
گفت:  است،  برجام  تعهدات  به  بازگشت 
و  ایران  نمایندگان  بین  مذاکره ای  هیچ 
ربیعی  علی  گرفت.  نخواهد  آمریکا صورت 
با  خبری  نشست  در  دولت  سخنگوی 
اصحاب رسانه با اشاره به مذاکرات مربوط 
همان  تداوم  در  گفت:  برجام  احیای  به 
فصل  شاهد  شنبه  سه  امروز  کشاکش، 
تازه ای از روند شکست زورگویی و تجدید 
حیات برجام هستیم. همانطور که در اوج 
پیش  ترامپ  رژیم  فشارهای  و  ها  قلدری 
بینی می کردیم، سرانجام آمریکا با ناامید 
شدن از مسیر اشتباه گذشته، اعتراف می 
کند که فشار حداکثری شکست خورده و 
چاره ای جز احیای برجام و بازگشت همه 
طرف ها به تعهدات شان وجود ندارد.ربیعی 
نمی آمد،  این موفقیت هرگز بدست  گفت: 
تحریک  برابر  در  ما  خویشتنداری  اگر 
احساسات ملی از طرف جنگ افروزان نبود و 
اگر با وجود همه فشارهای خارجی و داخلی 
در  مثل  به  مقابله  و  برجام  از  برای خروج 
برابر رژیم ترامپ نمی ایستادیم و اگر مردم 
ما این رنج شدید و ناجوانمردانه را تحمل 
درایت  با  معظم  رهبری  اگر  و  نمی کردند 
در صف مقدم حفظ برجام و اصرار بر حق 
قانونی ایران در مقابله با این ظلم بی نظیر 

نایستاده بود.
فرایند  در سرآغاز  ما  البته  کرد:  تاکید  وی 
احیای برجام هستیم و امروز هم با اطمینان 
نزدیک  بسیار  ای  آینده  در  که  می گوییم 
به  دادن  خاتمه  به جز  راهی  آمریکا  دولت 

رفتارهای قانون شکن ندارد.
تحریم های  اینکه  بیان  با  دولت  سخنگوی 
یکجانبه و ناقض توافق و مقررات بین المللی 
وین  نشست  رسید، گفت:  پایان خواهد  به 
برای  فرصتی  شد،  خواهد  انجام  امروز  که 
نحوه  درباره  ها  طرف  همه  نظرات  تبادل 
به تعهدات در برجام  بازگشت  و زمانبندی 
ما  اصولی  موضع  کرد:  تاکید  است.ربیعی 
کاملًا روشن است و توسط مذاکره کنندگان 
بارها  همانطورکه  شد.  خواهد  تکرار  نیز  ما 
گفته شده، هیچ مذاکره ای میان نمایندگان 

ایران وآمریکا شکل نخواهد گرفت.
پیام  این  رساندن  آماده  اما  داد:  ادامه  وی 
به اعضای برجام هستیم که در صورت لغو 
تحریم ها و اجرای قطعنامه ۲۲۳۱ جمهوری 
ایران هم بطور متقابل آماده است  اسلامی 
تعهدات  انجام  آزمایی  راستی  از  بعد  که 
طرف های دیگر در کوتاه ترین زمان ممکن 

به انجام همه تعهدات خود بازگردد.
سخنگوی دولت تصریح کرد: در حال حاضر 
بدبین  یا  خوش بین  نشست  این  نتایج  به 
مسیر  در  که  داریم  اطمینان  اما  نیستیم 
که  صورتی  در  و  گذاشته ایم  قدم  درستی 
اثبات  به  آمریکا  صداقت  و  جدیت   اراده، 
آینده  برای  خوبی  نشانه  می تواند  برسد، 
ای بهتر برای این توافق و در نهایت اجرای 
کامل آن در هفته های پیش رو باشد.ربیعی 
با اشاره به روز ملی فناوری هسته ای گفت: 
جمعه روز ملی فناوری هسته ای است. طی 
ایران  دهه های گذشته، جمهوری اسلامی 
در راستای یک نگاه بلندمدت به منابع انرژی 
تولید  به  توجه  کشور،  اقتصادی  توسعه  و 
انرژی هسته ای را در دستور کار خود قرار 
داد.وی تاکید کرد: در طول این مدت و در 

سایه زحمات و تلاش های صدها دانشمند 
پا  از  ها  سختی  همه  وجود  با  که  ایرانی 
توسعه  زمینه  در  تنها  نه  امروز  ننشستند، 
تکنولوژی هسته ای با هدف تولید انرژی و 
از آن در  انسانی و صلح آمیز  بهره برداری 
حوزه های مختلف از جمله پزشکی، ایران 
از جهان عقب نمانده بلکه در میان معدود 

کشورها پیشرفته در این حوزه قرار دارد.
روشن  با  کرد:  تصریح  دولت  سخنگوی 
دشمن  ما،  علمی  پیشرفت  ابعاد  شدن 
انرژی  امنیتی سازی  تنها  نه  صهیونیستی، 
روایت  و  اخبار  جعل  راه  از  را  ای  هسته 
با کمک لابی های  و  دروغین  سازی های 
داد  قرار  کار  دستور  در  خود  صهیونیستی 
بلکه تا همین امروز با ترفندهای خرابکاری 
از  شماری  شهادت  آن  نتیجه  که  ترور  و 
بهترین دانشمندان هسته ای ما بود، لحظه 
راندن  عقب  به  و  کردن  متوقف  برای  ای 
پیشرفت های ملت ما کوتاهی نکرده است.

ربیعی گفت: ما برای محافظت در برابر این 
ویرانگری شیطانی که صدماتی به کشور ما 

وارد کرد دو گام بزرگ را برداشتیم.
رهبر  بی  فتوای  بلند  گام  اولین  افزود:  وی 
به  جدید  نگاهی  با  که  بود  انقلاب  معظم 
بار  زیان  آثار  بدون  ای  انرژی هسته  تولید 
و غیرانسانی آن، پیامی روشن و بی شائبه 
صلح  و  بودن  آمیز  صلح  ضمانت  پیرامون 
آمیز باقی ماندن فعالیت های هسته ای ما 

به جامعه بین المللی رساند.
گام،  دومین  کرد:  تاکید  دولت  سخنگوی 
آن  اساس  بر  که  بود  برجام  توافق  انعقاد 
القائات  برخلاف  ایران  اسلامی  جمهوری 
جنگ افروزان به صراحت اعلام کرده هیچ 
فعالیت پنهانی نداشته و تمام تلاش های آن 
در جهت صلح امیز و خدمت به جامعه چه 
از نظر اقتصادی و زیست محیطی و حتی 

سلامت و مواردی از این قبیل را دارد.
ربیعی گفت: برجام یک گام بلندی برای به 
شهروندان  مدنی  حق  شناساندن  رسمیت 
ایرانی در جهان هست و همین موضوع بود 
و  نظامی  طرفداران  پروگاندای  دستگاه  که 
امنیتی کردن جعلی برنامه های هسته ای 
ایران را به هراس انداخت.وی ادامه داد: این 
امنیتی  جعلی  پروژه  هم،  کنار  در  گام  دو 
ای  هسته  صلح آمیز  های  برنامه  از  سازی 
ناکام گذاشت، هرچند که شرارت  را  ایران 
انگشت  و همراهان  رژیم جهان  شرورترین 

شمار آن را عصبانی تر از قبل کرده است.
کشاکشی  اکنون  گفت:  دولت  سخنگوی 
مثابه  به  ای  فعالیت هسته  میان  دو سویه 

یک حق مدنی از یک طرف و تلاش برای 
طرف  از  آن  بازنمایاندن  امنیتی  و  نظامی 

دیگر جریان دارد.
ربیعی خاطرنشان کرد: دولت های یازدهم 
و دوازدهم به رغم همه ناملایمات در اثبات 
فعالیت های قانونی هسته ای به منزله حق 
مدنی مردم ایران نه تنها کوتاه نیامده بلکه 

به موفقیت های بزرگی دست یافته است.
وی افزود: اتفاقا رئیس جمهور با برخورداری 
از تجربه ای دیرین، از جمله شخصیت هایی 
و  مسئله گسترش  زمینه  این  در  که  است 
در  را  ای  هسته  انرژی  زمینه  در  نوآوری 
هم  و  کرده  دنبال  خود  کاری  عمر  طول 
امنیتی زدایی علیه این حق مدنی را با هم 
تاکید  دولت  است.سخنگوی  برده  پیش  به 
کرد: در سایه این تلاش ها، با هدایت مقام 
اصرار  ایستادگی مردم در  و  معظم رهبری 
به داشتن این حق طبیعی، اجازه ندادیم که 
پروژه جعلی امنیتی کردن و نظامی نمایاندن 

صنعت هسته ای موفق شود.
اعلام می کنم  امروز من  تاکید کرد:  ربیعی 
بنابر گزارش سازمان انرژی اتمی، ما همواره 
در جهت گسترش صلح آمیز فعالیت های 
هسته ای بوده ایم و برخلاف تصور بدخواهان 
داخل،  در  بی اطلاع  معتقدان  نیز  و  ایران 
امروز نه تنها از ظرفیت های تکنولوژیکی ما 
کاسته نشده است بلکه گام های بلندتری در 
گسترش فعالیت با اطمینان بخشی از صلح 

آمیز بودن را برداشته ایم.
از برنامه های  سخنگوی دولت گفت: یکی 
جهش  یک  به  میل   ۱۳۹۲ سال  از  دولت 
ارائه خدمات سلامت و گسترش شبکه  در 
های بهداشت بود. در کنار آن، اولویت دادن 
آوردن خروج  پایین  و  بر درمان  پیشگیری 
پول از جیب مردم برای درمان و در دسترس 
به مردم در  ارائه آن  و  نمودن درمان  پذیر 
اسرع وقت، در کنار گسترش بیمه همگانی 
جزو برنامه های مهم دولت در حوزه سلامت 
محدودیتهای  و  مشکلات  رغم  به  که  بود 
شده  محقق  امر  این  خوشبختانه  متعدد، 
اعلام  توانیم  می  امروز  افزود:  است.ربیعی 
کنیم هر ایرانی که بخواهد می تواند صاحب 
دفترچه بیمه و برخوردار از مزایای آن بشود 
و امر درمان برای دهک های نیازمند نیز به 

طور کاملا رایگان صورت می گیرد.
وی ادامه داد: ما خوشحالیم که حدود ۱۲ 
بیمه،  دفترچه  هرگونه  فاقد  ایرانی  میلیون 
اکنون  و  برخوردارند  درمان  بیمه  از  امروزه 
سمت  به  درمانی  نظام  خوشبختانه  نیز 

الکترونیکی شدن در حال توسعه است.

زمینه  در  کرد:  تصریح  دولت  سخنگوی 
مبارزه با کرونا هم از دنیا عقب نماندیم. ما 
در شرایطی مبارزه با ویروس کرونا را آغاز 
کشورهای  سایر  با  مقایسه  در  که  کردیم 
برخوردار  برابری  فرصت  هیچ  از  جهان 
مصاف  به  نابرابر  جهان  یک  در  ما  نبودیم. 
با کووید ۱۹ رفتیم و امروز با توجه به همه 
محدودیتها و مشکلات، عملکرد قابل قبولی 

در این زمینه داشته ایم.
وی در ادامه در پاسخ به سوالی در خصوص 
افزایش قیمت مرغ و تورم با وجود  سیاست 
های اعلام شده از سوی دولت برای تثبیت 
قیمت ها تصریح کرد: خداراشکر به یمُن دو 
وجود  دولت  در  مگویی  حرف  هیچ  اتفاق، 

نداشته و ندارد.
عدم  و  شفافیت  یکی،  داد:  ادامه  وی 
پنهانکاری در داخل دولت است. از آنجایی 
هر  لذا  ندارد  پنهانی  هیچ حرف  دولت  که 
ایده و موضوعی که در دولت مطرح شود، 
به مردم منتقل شده و دولت همواره به افکار 

عمومی پاسخگو بوده است.
به  بگویم  باید  کرد:  بیان  دولت  سخنگوی 
نظرم با تجربه چند دهه خودم در مسئولیت 
اندازه  این  تا  دولتی  هیچ  مختلف،  های 
تحت کنترل، نظارت و بازرسی دستگاه های 
مختلف نبوده و مورد رصد قرار نگرفته است. 
بنابراین هیئت دولت، کاملا شیشه ای است 

و پشت و رویی متفاوت وجود ندارد.
دولت  سیاست  اینکه  بر  تاکید  با  ربیعی 
نیست  قیمت ها  افزایش  تنها  نه  کماکان 
ثبات  و  بازار  کنترل  دولت،  سیاست  بلکه 
در قیمت ها همراه با تلاش برای وفور کالا 
است، خاطرنشان کرد: در مورد قیمت مرغ 
اتحادیه مرغداران مدتها بود که معتقد بود 
قیمت تمام شده مرغ و هزینه مبادله آن و 
نیز قیمت جهانی نهاده های دامی، افزایش 
یافته و به همین خاطر درخواست افزایش 
جوجه  بودن  صرفه  به  مقرون  برای  قیمت 
اضافه  داشتند.وی  مرغ  تولید  در  ریزی 
کرد: همچنین گزارش های متعددی مبنی 
در  و  بازار  تعادل  عدم  از  بخشی  دلایل  بر 
هدف  با  استان ها  از  برخی  به  مرغ  ارسال 
این  برای  دانستند.  می  آن  قیمت  افزایش 
تا  ارجاع شد  بازار  تنظیم  ستاد  به  موضوع 
ذیربط  انجمن های  و  ها  اتحادیه  حضور  با 
بررسی کامل صورت گیرد و تصمیم نهایی 
اتخاذ شود. این تصمیم هم به خاطر ایجاد 
بوده است. در خاتمه یکبار  بازار  تعادل در 
دیگر تاکید می کنم سیاست دولت، کماکان 

کنترل و تثبیت قیمت ها است.

گرانی مرغ تقصیر تحریم ها است
خبر

ضرورت تلاش برای یافتن مسیرهای 
همکاری پایدار بین ایران و قزاقستان

برای  تلاش  قزاقستان،  جمهور  رئیس  با  دیدار  در  خارجه  امور  وزیر 
یافتن مسیرهای همکاری پایدار برای حفظ و گسترش روابط فی مابین 

را ضروری دانست. 
 محمد جواد ظریف وزیر امور خارجه کشورمان که برای تبادل نظر 
با »قاسم  به سر می برد  )آستانه(  نورسلطان  قزاقستان در  با مقامات 
خصوص  در  و  دیدار  قزاقستان  جمهور  رئیس  توکایف«  جومارت 

موضوعات مورد علاقه دوکشور گفتگو کرد.
وی در این دیدار، قزاقستان را از کشورهای دوست و همسایه در خزر 
بین  و  منطقه ای  موضوعات  در  کشور  دو  مواضع  نزدیکی  و  دانست 

المللی را با اهمیت ارزیابی کرد.
برای  پایدار  یافتن مسیرهای همکاری  برای  امور خارجه تلاش  وزیر 

حفظ و گسترش روابط فی مابین را ضروری دانست.
رئیس جمهور قزاقستان نیز در این دیدار با تاکید بر تاریخ مشترک 
و اهمیت توسعه همکاری ها با کشورمان، جمهوری اسلامی ایران را 
شریک کلیدی در منطقه دانست و بر گسترش همه جانبه روابط در 

بخش های اقتصادی و سیاسی تاکید کرد.
تحولات برجام، روند صلح در افغانستان، روند آستانه و سیکا از دیگر 

موضوعات مورد گفتگو در این دیدار بود.

وضعیت اقتصادی و شدت گرفتن 
کرونا نگران کننده است

دبیر شورای نگهبان گفت: متاسفانه کرونا به سرعت در حال پیشروی 
است و این بسیار نگران کننده شده ولی امیدواریم که مسئولان و مردم 

با همکاری هم، هر چه زودتر وضعیت را کنترل کنند.
نطق  در  سخنانی  طی  نگهبان   شورای  دبیر  جنتی  احمد  آیت الله   
سال  حلول  و  شعبانیه  ایام  تبریک  با  امروز،  جلسه  دستور  از  پیش 
جدید شمسی، ضمن توصیه به مردم برای استفاده بیشتر از روزهای 
باقی مانده ماه شعبان، گفت: جوانان مؤمن زیادی در کشور حضور دارند 
و ما امید داریم که به دعاهای خالصانه این جوانان و همت مضاعف 

مسئولان، مسائل و مشکلات کشور هر چه زودتر حل شود.
وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به وضعیت کرونا و ابتلای 
بیماری منحوس، تصریح کرد: متأسفانه  این  به  از مردم  نفر  هزاران 
دوباره تعداد زیادی از شهرهای کشور به شدت درگیر کرونا شده اند؛ 
کرونا به سرعت در حال پیشروی است و این بسیار نگران کننده شده، 
زودتر  هر چه  هم،  همکاری  با  مردم  و  مسئولان  که  امیدواریم  ولی 

وضعیت را کنترل کنند.
اقتصادی کشور،  به وضعیت  اشاره  با  نگهبان همچنین  دبیر شورای 
اظهار داشت: وضعیت اقتصادی کشور بسیار نگران کننده است و معلوم 
ناتوان  اقتصادی،  موجود  وضعیت  اصلاح  از  مسئولان  آیا  که  نیست 
هستند یا اینکه اعتنایی ندارند؛ وضعیت برای اقشار کم درآمد جامعه، 
بسیار سخت شده و نرخ ها هر روز بالا می رود، مسئولان باید هر چه 

سریع تر به مشکلات مردم رسیدگی کنند.
آیت الله جنتی به موضوع مهم انتخابات ریاست جمهوری پرداخت و 
گفت: امسال انتخابات ریاست جمهوری، میان دوره ای مجلس شورای 
اسلامی، میان دوره ای خبرگان رهبری و همچنین انتخابات شوراهای 
با  امیدوارم که همه مردم  داریم؛  را در پیش  و روستا  اسلامی شهر 
رعایت پروتکل های بهداشتی و تدابیری که اندیشیده شده، مشارکت 
حداکثری داشته باشند چرا که انتخابات سرنوشت کشور را رقم می زند.

وی ادامه داد: تمام امور اجرایی و اداره کشور بر عهده رئیس جمهور 
است و اگر فردی توانمند به عنوان رئیس جمهور انتخاب شود، حتماً 

می تواند مشکلات مردم را حل کند.
دبیر شورای نگهبان در پایان تأکید کرد: هر کاری که از دست شورای 
دریغ  برآید،  مردم  معیشتی  و  اقتصادی  رفع مشکلات  برای  نگهبان 
نخواهد کرد و به نظر می رسد وقتی ما در این وضعیت سخت اقتصادی 
همراه و هم درد مردم هستیم، می توانیم مسئولان امر را فراخوانده و 

از آن ها بابت شرایط فعلی توضیح خواسته و تذکرات لازم را بدهیم.

دولت و شورای شهر، حمل و نقل 
عمومی تهران را عقب مانده کردند

تهران  و شهرداری  دولت، شورا  انقلاب گفت:  نیروهای  ائتلاف  عضو شورای 
در توقف رشد و عقب ماندگی چند ساله حمل و نقل عمومی سهیم هستند.

مهدی چمران عضو شورای ائتلاف نیروهای انقلاب در یادداشتی اینستاگرامی 
با عنوان »تهران را دریابیم« توقف رشد حمل و نقل عمومی در شهر تهران را 

ناشی از کم کاری دولت، شورا و شهرداری دانست.
چمران افزود: حمل و نقل عمومی - مترو و اتوبوس- هم اکنون در شهرهای 
ما شرایط مناسبی ندارند و چند سال است که نه تنها توسعه ای نداشته بلکه 
توقف و حرکت رو به عقب داشته است و یکی از نقاط خطرناک شیوع کرونا 

نیز هست.
و  رشد  توقف  این  در  شهرداری  و  شورا  هم  و  دولت  هم  کرد:  تاکید  وی 
و  متعهد  شهرداری  و  شهر  شورای  هستند.  سهیم  ساله  چند  عقب ماندگی 
متخصص آگاه به مسائل شهری می بایستی برای حل این مشکل جدا تلاش 

کنند.
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۱۶۰ نفر از نمایندگان با صدور بیانیه ای 
بر  نوری  گاندو  سریال  که  کردند  اعلام 
تاریکخانه جریان نفوذ تاباند و پشت پرده 
بسیاری از وقایع تلخ و ناگوار رخ داده در 

کشور را افشا کرد.
حجت الاسلام سید ناصر موسوی لارگانی 
شورای  مجلس  امروز  علنی  جلسه  در 
اسلامی، بیانیه ۱۶۰ نفر از نمایندگان در 
قدردانی از ساخت سریال »گاندو ۲« را 

قرائت کرد.
در این بیانیه آمده است: ملت در مجموعه 
دیدند  صراحت  به  گاندو  تلویزیونی 
موضوع  از  فراتر  بسیار  نفوذ  پروژه  که 
جاسوسی به نفع دشمن و در واقع هدف 
انقلاب  از  مردم  کردن  دلسرد  نهایی اش 
آخرین  کارگیری  به  با  آرمان هایش  و 
شده  ساخته  تکنولوژی های  و  روش ها 
سازمان های  سری  فوق  کارگاه های  در 
و  صهیونیستی  رژیم  آمریکا،  جاسوسی 

سایر مراکز جاسوسی غرب است.
خود  بیانیه  پایانی  بخش  در  نمایندگان 
زمان  امام  گمنام  سربازان  از  آورده اند: 
مجموعه  بازیگران  و  سازندگان  و  )عج( 
به راستی سلبریتی  تلویزیونی گاندو که 
واقعی هستند، تشکر می کنیم و به آنان 
خدا قوت می گوییم که نوری بر تاریکخانه 
جریان نفوذ تابانده و پشت پرده بسیاری 
از وقایع تلخ و ناگوار رخ داده در کشور را 

افشا کردند.

متن کامل این بیانیه بدین شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم

در ایام نوروز شاهد پخش یک مجموعه 
تلاش  اساس  بر  شده  ساخته  تلویزیونی 
برای  )عج(  زمان  امام  گمنام  سربازان 
شناسایی، مقابله و خنثی سازی با پروژه 
با  تلویزیونی  مجموعه  این  بودیم.  نفوذ 
میلیونی  چند  مخاطبان  »گاندو«  نام 
اندر  دست  عزیزان،  تمام  به  کرد،  پیدا 
که  جذاب  مجموعه  این  ساخت  کاران 
فقط گوشه کوچکی از جریان نفوذ را به 
نمایش گذاشت، دست مریزاد می گوییم. 
لانه  در  آب  مثابه  به  که  مجموعه ای 
تمام  که  جایی  تا  کرد،  عمل  مورچگان 
همّ و غم شان را به کار گرفتند و علاوه 
و  ساخت  عوامل  به  تخریبی  بر حملات 
پخش  ادامه  مانع  سرانجام  بازیگران، 

شدند.
چند  همین  اما  پخش،  توقف  رغم  علی 
قسمت پخش شده، مشتی نمونه خروار 
که  است  ما  همه  بر  تلنگری  البته  بود. 
چرا مقام معظم رهبری پیوسته از خطر 
نفوذ دشمن سخن می آورند، از جمله دی 
جمعه،  ائمه  دیدار  در   ۱۳۹۴ سال  ماه 
و  دادند  پیشگیرانه  و  صریح  هشداری 
است؛  نفوذ  مسئله  مسئله،  یک  گفتند 

نفوذ.
ما این مسئله نفوذ را در قضیه برجام و 
این خیلی  کردیم،  مطرح  برجام  از  پس 

مهمی  مسئله  خیلی  و  عجیب  مسئله 
گوناگون  مسائل  در  که  کسانی  است، 
خوب  دارند،  اطلاعات  به  دسترسی 
کشور  برای  دامی  چه  که  می دانند 
بگسترانند.  می خواهند  یا  گسترانده اند 
برای نفوذ در حُسن و حصار اراده و فکر 
مختلف  انحای  با  ایران،  ملت  تصمیم  و 
تدابیر و سیاست ها و توطئه ها؛ این الان 
مثل  نفوذی  عناصر  است.  جریان  در 
را  پایه ها  و  می جود  داخل  از  موریانه 

سست می کند و فرو می ریزد.
به  گاندو  تلویزیونی  مجموعه  در  ملت 
بسیار  نفوذ  پروژه  که  دیدند  صراحت 
فراتر از موضوع جاسوسی به نفع دشمن 
و در واقع هدف نهایی اش دلسرد کردن 
به  با  آرمان هایش  و  انقلاب  از  مردم 
کارگیری آخرین روش ها و تکنولوژی های 
سری  فوق  کارگاه های  در  شده  ساخته 
رژیم  آمریکا،  جاسوسی  سازمان های 
جاسوسی  مراکز  سایر  و  صهیونیستی 
غرب است. همان که مقام معظم رهبری 
اعلام  و  دادند  هشدار  آن  درباره  هم  باز 
از نفوذ، جریانی که مهم تر  کردند هدف 
از نفوذ موردی است، تغییر باورها، تغییر 
آرمان ها و تغییر نگاه است. به گونه ای که 
مسئول مورد نفوذ همان طوری فکر کند 
که همان آمریکایی نگاه می کند. علی رغم 
این هشدارها اما متاسفانه طی چند سال 
سنگین  پیامدهای  و  تبعات  شاهد  اخیر 

حوزه  در  مخصوصاً  کشور  در  نفوذ  آثار 
گاندو  تلویزیونی  مجموعه  بودیم.  اقتصاد 
کیفرخواستی مستند علیه همین نگاه بود، 
نگاهی که حتی مشکل آب خوردن ملت را 
هم خارج از کشور جستجو می کرد. نگاهی 
جوانان  توانایی  برای  شأنی  که  خودباخته 
این  بر  و  نیست  قائل  داخل  در  برومند 
تصور باطل است تا کدخدا نخواهد، اتفاقی 

نخواهد افتاد.
ملت عزیز ایران! ما نمایندگان شما در خانه 
و  همدردی  خاضعانه  دیگر  بار  یک  ملت 
البته تشکر خود را از تحمل شما به واسطه 
آمد  پیش  که  اقتصادی  شدید  مشکلات 
اعلام کرده و تمام تلاشمان را برای کاهش 
مشکلات با الگو قراردادن نام گذاری سال 
که  رهبری  معظم  مقام  سوی  از   ۱۴۰۰
سال »تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها« 
نامیدند، به کار خواهیم گرفت، اما بدانید 
ریشه مشکلات کجاست، چه جریانی و با 
چه انگیزه ای بر سر راه بالندگی این کشور 

مانع می سازد.
یک بار دیگر از سربازان گمنام امام زمان 
مجموعه  بازیگران  و  سازندگان  و  )عج( 
سلبریتی  راستی  به  که  گاندو  تلویزیونی 
واقعی هستند، تشکر کرده و به آنان خدا 
تاریکخانه  بر  نوری  که  می گوییم  قوت 
جریان نفوذ تابانده و پشت پرده بسیاری 
از وقایع تلخ و ناگوار رخ داده در کشور را 

افشا کردند.

بیانیه نمایندگان مجلس:

سریال گاندو پشت پرده بسیاری از وقایع تلخ کشور را افشا کرد
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وعده انتخاباتی »بایدن« برای 
بازگشت به برجام عملی نشد

نماینده دائم ایران در سازمان ملل با بیان اینکه آمریکا تاکنون وعده 
کارزار انتخاباتی »جو بایدن« برای بازگشت به برجام را عملی نکرده 

است، نوشت: این فرصت نباید از دست برود.
 مجید تخت روانچی سفیر و نماینده دائم ایران در سازمان ملل در 
حساب کاربری خود در توئیتر با اشاره به نشست کمیسیون مشترک 

برجام در وین، نوشت:  ایران و ۱+۴ گفتگوها را از سر می گیرند.
وی با بیان اینکه آمریکا تاکنون وعده کارزار انتخاباتی »جو بایدن« 
برای بازگشت به برجام را عملی نکرده است، آورده است: این فرصت 

نباید از دست برود.
تمامی  آمریکا  اگر  کرد:  تاکید  ملل  سازمان  در  ایران  دائم  نماینده 
تحریم ها را بردارد، پس از آن ایران تمامی تدابیر جبرانی را متوقف 

می کند. یک بازی برد - برد برای همه.

دولت به دنبال افزایش پلکانی 
قیمت ها است

دنبال  به  دولت  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 
افزایش قیمت پلکانی کالاهای اساسی است.

جریان  در  و  اسلامی  شورای  مجلس  شنبه  سه  روز  علنی  جلسه  ادامه  در 
بررسی گزارش کمیسیون اقتصاد در مورد عدم تنظیم بازار و گرانی های اخیر، 
محمدرضا پورابراهیمی رئیس کمیسیون اقتصادی گفت: قانون مبارزه با قاچاق 
کالا و ارز تأکید دارد که سامانه تجارت باید مبنای عملیات اقتصادی باشد و 
در کنار آن به سامانه های بازارگاه و سامانه جامع انبارداری متصل باشد. طبق 
بررسی های ما این سامانه ها که امکان نظارت دولت را فراهم می کنند تا امروز 
اجرایی نشده اند و یا بسیار ناقص اجرا می شوند، وقتی دولت مأموریت هایش 

را انجام نمی دهد، وضعیت بازار همین است.
سالانه ۱۰۰ هزار میلیارد تومان رانت ناشی از ارز ترجیحی در اقتصاد کشور 

توزیع می شود
وی با انتقاد از اصرار دولت بر ارز ترجیحی در بودجه سال ۱۴۰۰، افزود: دولت 
توان اداره کشور با ارز ترجیحی را ندارد و سالانه ۱۰۰ هزار میلیارد تومان رانت 
ناشی از ارز ترجیحی در اقتصاد کشور توزیع می شود. به عبارت دیگر ظرف سه 
سال اخیر ۳۰۰ هزار میلیارد تومان رانت ناشی از ارز ترجیحی در اقتصاد کشور 
توزیع شده است.رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس ادامه داد: دولت اصرار کرد 
که مجددا در بودجه سال ۱۴۰۰ ارز ترجیحی اجرایی شود. مجلس هم کوتاه 
آمد. اگر تمام نهاده های کشاورزی آزاد و با قیمت دلار آزاد توزیع شود بهای 

بازرگانی آن بیش از ۲۲ هزار تومان نخواهد بود.
پورابراهیمی تصریح کرد: این وضعیت فاجعه است که ما ارز دولتی بدهیم و 
مردم دو برابر قیمت ارز آزاد کالاها را بخرند.وی با اشاره به گزارش میدانی 
وضعیت تولید مرغ در کشور، گفت: طبق گزارش ها، ۱۵ درصد کاهش تولید 
مرغ داشتیم و این مشکل به دلیل قیمت گذاری های دستوری ایجاد شده 
کالا  قاچاق  عامل  را  ترجیحی  ارز  مجلس،  اقتصادی  کمیسیون  است.رئیس 
دانست و گفت: قاچاق دام زنده در این موضوع ریشه دارد، آقای جهانگیری 

چرا بر ارز دولتی اصرار دارید؟
پورابراهیمی گفت: آقایان اعلام می کنند که قیمت کالاهای اساسی در سال 
۱۴۰۰ افزایش نمی یابد اما تصمیم دولت بر افزایش پلکانی قیمت ها است که 

افزایش قیمت مرغ در هفته گذشته نشان دهنده این تصمیم است.
وی از هیئت رئیسه مجلس خواست کمیته نظارت بر قیمت کالاهای اساسی 
تشکیل شود و اگر دولت نمی تواند بر قیمت کالاهای اساسی نظارت کند، 
مردم  به  یارانه  اختصاص  و  ترجیحی  ارز  لغو  برای  مجلس  از سوی  طرحی 

تصویب شود.



اقتصاد
اخبار

پروازهای ترکیه، تجاری و اقتصادی 
است نه گردشگری

وزیرراه و شهر سازی گفت: براساس مصوبه ستاد ملی کرونا، فروش 
تورهای مسافرتی به ترکیه ممنوع شده و وزارت گردشگری با متخلفان 

برخورد می کند.
 به نقل از صدا و سیما، محمد اسلامی، در حاشیه نشست هیئت دولت 
با بیان اینکه هیچ آژانسی اجازه ندارد خلاف مصوبه ستاد ملی کرونا 
عمل کند، گفت: ستاد ملی کرونا، اعزام تور به ترکیه را ممنوع اعلام 

کرده و با متخلفان احتمالی برخورد قانونی می شود.
تبادلات  اساس  بر  ترکیه  و  ایران  بین  پروازهای  اینکه  اعلام  با  وی 
تجاری و اقتصادی کسب و کارهای مختلف انجام می شود، افزود: مسیر 
ترکیه یک نقطه اتصال به سایر کشورهای جهان برای کسب و کارهای 
مختلف است، بنابراین در ستاد ملی کرونا ممنوعیتی برای آن ذکر 

نشده است.
وزیر راه و شهرسازی با تاکید بر اینکه پرواز به ۴۰ کشور به درخواست 
ستاد ملی کرونا ممنوع اعلام شده در خصوص پروازهای ترکیه نیز، 
توضیح داد: به دلیل مبادلات اقتصادی و تجاری بین ایران و ترکیه، 
هفته ای حدود ۲۰۰ پرواز انجام می شود که نیمی از آن را شرکت های 
ایرانی و نیمی دیگر را شرکت های ترکیه ای انجام می دهند و مصوبه 
ستاد ملی کرونا، این است که باید، حتماً از مسافران تست پی سی 

آر گرفته شود.
افزایش  و  کرونایی  کنترل های  افزایش  مسئول  مقام  این  گفته  به 
ظرفیت ادارات بهداشت مرزی هم، از مصوبات ستاد ملی کروناست، 

بنابراین هلال احمر هم به تیم های کنترلی افزوده شد.
اسلامی با اشاره به اینکه از گذشته وزرات بهداشت موظف به معرفی 
تست  گواهی  صدور  و  تست  دریافت  جهت  معتمد  آزمایشگاه های 
منفی پی سی آر برای مسافران بوده است، افزود: امیدواریم این امر 
سریع تر محقق شود تا بتوان به گواهی های پی سی آر بیشتر اعتماد 
کرد. موضوع مهمتر این است که ظرفیت درخواست تست کرونا در 
پایانه ها و فرودگاه های کشور متناسب با تعداد مسافران افزایش یابد، 
زیرا گرفتن تست با یک یا دو کارمند از هواپیماهایی با ظرفیت ۳۰۰ تا 

۴۰۰، خود باعث ازدحام جمعیت و شیوع کرونا می شود.
وزیر راه و شهرسازی در ادامه از آغاز ثبت نام سامانه املاک و اسکان 
از هموطنان از فردا خبر داد و گفت: این سامانه با هدف جلوگیری از 

برهم زدن بازار مسکن راه اندازی شده است.
وی افزود: هدف ما این است که مسکن را از یک کالای سرمایه به یک 
کالای مصرفی تبدیل و پول های سرگردان و اضافه را از این بازار خارج 
کنیم و فقط پول هایی که به تولید و عرضه مسکن کمک می کنند وارد 

این بازار شوند.
اسلامی با تاکید بر اینکه از ۱۹ فرودرین همه هموطنان چه مالک و چه 
مستأجر می توانند اطلاعات ملی خود را در این سامانه ثبت نام کنند، 
توضیح داد این قانون خوبی است که می تواند به جلوگیری از تلاطم در 

بازار و ایجاد ثبات کمک کند.
وزیر راه و شهرسازی همچنین از شناسایی یک میلیون و ۳۰۰ هزار 
واحد خالی و معرفی آن ها به اداره مالیات در سال گذشته خبر داد و 
اعتبار سنجی  نوع  اطلاعات، در حقیقت یک  این ثبت جدید  گفت: 

است.
وی ادامه داد: طبق قانون داشتن بیش از یک واحد مشمول مالیات 
نیست، اما این قانون موجب عرضه واحدهای خالی برای فروش یا اجاره 

در بازار عرضه می شود.
وزیر راه و شهر سازی گفت: طی اطلاعیه ای به فعالان این بخش اعلام 
ملی  اقدام  طرح  قالب  در  را  خود  اضافه  و  مسکونی  واحدهای  شده 
مسکن عرضه کنند و در مقابل زمین خالی که بیشتر در کلانشرها 

هستند، جهت ساخت و ساز مجدد دریافت کنند.
به گفته این مقام مسئول هدف ما این است که سرمایه های بخش 
مسکن را به تولید پایدار متصل و از ایجاد تلاطم و سوداگری ها در بازار 

مسکن جلوگیری کنیم.

رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی از 
آغاز ساخت بیش از ۶ هزار واحد طرح 
اقدام ملی مسکن تا پایان سال گذشته 

در قالب طرح اقدام ملی خبر داد.
مراسم  در  امروز  تابش  علیرضا   
بنیاد  تأسیس  سالگرد  گرامیداشت 
به  اشاره  با  اسلامی  انقلاب  مسکن 
اقدامات این بنیاد برای تولید و عرضه 
شامل  مختلف  گروه های  در  مسکن 
مسکن محرومین شهری، مسکن مهر 
شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر، طرح اقدام 
ملی مسکن، مسکن خیرساز و حساب 
اقدامات  از  دیگر  یکی  امام گفت:  صد 
بنیاد مسکن ساخت واحدهای مسکونی 
همچنین  حوادث  از  دیده  آسیب 
خطر،  معرض  در  بافت های  نوسازی 
روستایی  مسکن  بهسازی  طرح های 
نهایتاً  و  روستایی  محرومان  مسکن  و 
و  معلول  دو  دارای  خانوارهای  مسکن 

بیشتر در شهرها و روستاهاست.
به گفته تابش تا پایان سال ۹۹ بنیاد 
 ۵۰۵ و  میلیون   ۴ مجموعاً  مسکن 
همه  در  مسکونی  واحد   ۶۰۷ و  هزار 
بازسازی  یا  احداث  مذکور  بخش های 

کرده است.
اعتبار  با  گذشته  سال  در  افزود:  وی 
 ۱۳۸ تومان  میلیارد  هزار   ۱۰ حدود 
هزار و ۳۰۰ واحد مسکونی احداث شد. 
در حال حاضر نیز تکمیل حدود ۲۵۴ 
هزار واحد مسکونی نیمه تمام و ساخت 
با  را  واحد مسکونی جدید  هزار   ۲۴۷
تومان  میلیارد  هزار   ۴۸ حدود  اعتبار 
برای ساخت در سال جاری در دست 
اقدام داریم. رئیس بنیاد مسکن انقلاب 
مسکن  بنیاد  اقدامات  درباره  اسلامی 
در  تاکنون  گفت:  روستایی  بخش  در 
آسیب  واحدهای  نوسازی  بخش های 
بخش های  در  طبیعی  سوانح  از  دیده 
 ۸۷ و  میلیون  دو  روستایی  و  شهری 

هزار واحد مسکونی نوسازی یا احداث 
شده است. وی ادامه داد: در سال های 
۹۸ و ۹۹ حوادث طبیعی رخ داده به 
۱۹۸ هزار واحد مسکونی آسیب دید 
که این تعداد با اعتبار ۸.۳ هزار میلیارد 

تومان نوسازی یا باسازی شده اند.
 ۸۴ سال  ابتدای  از  شد:  یادآور  تابش 
تاکنون بنیاد مسکن به موضوع افزایش 
تاب آوری مسکن روستایی ورود کرد 
که طی سال های مذکور یک میلیون 
و ۷۷۳ هزار و ۳۵۲ واحد با اعتبار ۲۳ 
شده  ساز  مقاوم  تومان  میلیارد  هزار 
است. اقدامات انجام شده در این بنیاد، 
واحدهای مقاوم روستایی در برابر زلزله 
از ۷ درصد در سال ۸۴ به ۵۵ درصد 
در پایان سال گذشته منجر شد و طبق 
برنامه این بنیاد تا سال ۱۴۰۵، بیش از 
۷۰ درصد واحدهای مسکونی روستایی 
مقاوم سازی خواهند شد.وی با اشاره 
احداث  برای  مسکن  بنیاد  برنامه  به 
مسکونی  واحد  هزار  بهسازی ۲۰۰  یا 
اعتبار ۱۶  با  روستایی در سال جاری 
هزار میلیارد تومانی گفت: ۱۸ هزار و 

تکمیل  برای  نیز  تومان  میلیارد   ۵۰۰
از  مانده  باقی  مسکونی  واحدهای 
سال های گذشته اعتبار در نظر گرفته 

شده است.
تابش در مورد فعالیت های بنیاد مسکن 
ابتدای  از  گفت:  شهری  بخش  در 
فعالیت این بنیاد تا پایان سال گذشته 
۱۴۴ هزار و ۵۱۹ واحد واحد مسکونی 
شهرها  در  محروم  خانواده های  ویژه 
گذشته  سال  که  ایم  کرده  احداث 
برای  واحد  و ۶۰۰  هزار  تنهایی ۳  به 
شد.  احداث  مستضعف  خانواده های 
امسال نیز قرار است ۱۴ هزار و ۶۰۰ 
تکمیل  تمام سال گذشته  نیمه  واحد 
با  شده و ۷ هزار و ۵۰۰ واحد جدید 
اعتبار ۴.۵ هزار میلیارد تومان ساخته 
مسکن  بنیاد  فعالیت های  به  شود.وی 
اظهار  و  اشاره  مهر  مسکن  حوزه  در 
مسکن  طرح  اجرای  ابتدای  از  کرد: 
مهر که ساخت واحدهای شهرهای زیر 
۲۵ هزار نفر به این بنیاد واگذار شد تا 
پایان سال گذشته ۳۲۸ هزار و ۲۳۴ 
واحد مسکن مهر با اعتبار ۱۹.۷ هزار 

میلیارد تومان احداث کردیم که هزار و 
۶۰۰ واحد آن با ۱۹۰ میلیارد تومان در 
سال گذشته تکمیل شد و ۱۸۱۶ واحد 
از طرح مسکن مهر بنیاد مسکن باقی 
 ۲۱۸ اعتبار  با  جاری  سال  که  مانده 

میلیارد تومان به اتمام می رسد.
اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  رئیس 
یادآور  مسکن  ملی  اقدام  طرح  درباره 
شد: ساخت ۷۸ هزار و ۵۳۱ واحد به 
بنیاد مسکن واگذار شد که تاکنون با 
اولیه متقاضیان و  توجه به واریز وجه 
اختصاص زمین به این واحدها ساخت 
حدود ۳۰ هزار واحد قطعی شده است.

به گفته تابش اعتبارات در نظر گرفته 
مسکن  ملی  اقدام  طرح  برای  شده 
که  است  تومان  میلیارد  هزار   ۱۰.۵
از  آن  تومان  میلیارد  هزار   ۳ حدود 
هزار   ۷.۵ و  بانکی  تسهیلات  محل 
میلیارد تومان از محل آورده متقاضیان 

تأمین خواهد شد.
وی یادآور شد: ساخت ۶ هزار و ۲۵۴ 
واحد مسکن ملی تا پایان سال ۹۹ آغاز 

شده بود.

آغاز ساخت ۶ هزار واحد مسکن 
ملی از سوی بنیاد مسکن

گزارش

۵۸ درصد اقلام اساسی وارداتی 
نهاده های تولید گوشت و مرغ بود

سخنگوی گمرک ایران گفت: در سال ۹۹ بیش از ۲۳ میلیون و 
۱۰۷ هزارتن کالای اساسی به ارزش ۱۲ میلیارد و ۲۹ میلیون و 

۱۳ هزار و ۳۰۵ دلار از گمرکات ترخیص شد.
به نقل از گمرک، سید روح اله لطیفی اظهار داشت: ۳ کالای ذرت، 
جو و کنجاله سویا به عنوان نهاده های تولید مرغ و گوشت جمعاً با 
وزن ۱۳ میلیون و ۴۳۸ هزار و ۴۹۳ تن و به ارزش سه میلیارد و 
۷۴۱ میلیون و ۲۱۶ هزار و ۲۹۱ دلار، ۵۸ درصد وزن و ۳۱ درصد 

ارزش کل واردات ۲۵ گروه کالاهای اساسی را در بر می گیرد.
وی افزود: ذرت با ۹ میلیون و ۷۸۲ هزار و ۸۰۶ تن به ارزش دو 
میلیارد و ۴۹۸ میلیون و ۹۵۷ هزار و ۱۴۱ دلار، در صدر کالاهای 
وارداتی کشور و کالاهای اساسی وارد شده قرار دارد. کنجاله سویا 
با یک میلیون و ۸۱۹ هزار و ۶۳۷ تن به ارزش ۷۹۳ میلیون ۹۳۸ 
هزار و ۸۲۱ دلار و جو با یک میلیون و ۸۳۶ هزار و ۵۰ تن به 
ارزش ۴۵۷ میلیون و ۳۲۰ هزار و ۳۲۹ دلار، نهاده های دامی وارد 

شده در سال ۹۹ بودند.
سخنگوی گمرک ایران در خصوص روغن و دانه های روغنی گفت: 
در سال گذشته دو میلیون و ۳۴۰ هزار و ۱۵۸ تن دانه روغنی به 
ارزش یک میلیارد و ۲۴۹ میلیون و ۷۳۹ هزار و ۷۶۴ دلار و روغن 
خوراکی، نیمه جامد، مایع و خام نیز یک میلیون و ۱۸۴ هزار ۷۸۹ 
تن به ارزش یک میلیارد و ۶۷ میلیون و ۶۰ هزار و ۴۰۷ دلار از 

گمرکات کشور ترخیص شد.
دبیر شورای اطلاع رسانی گمرک در خصوص آمار واردات داروهای 
شامل کالاهای اساسی، توضیح داد: بیش از ۱۴ هزار و ۷۹۸ تن 
دارو، تجهیزات و ملزومات ضروری پزشکی به ارزش یک میلیارد 
و ۶۴۶ میلیون و ۶۳۹ هزار و ۲۳۰ دلار و ۴۵۱ تن داروهای دامی 
به ارزش ۶۴ میلیون و ۱۵۹ هزار و ۶۸۹ دلار در سال  ضروری 

گذشته از گمرکات ترخیص شده است.
لطیفی در خصوص واردات کالاهای اساسی مرتبط با مواد غذایی 
گفت: در سال گذشته سه میلیون و ۱۹ هزار و ۳۲۷ تن گندم به 
ارزش ۸۴۱ میلیون و ۲۲۹ هزار و ۷۵۶ دلار، ۹۳۶ هزار و ۸۰۹ 
یک  دلار،  و ۴۴۷  هزار  و ۵۳۳  میلیون  ارزش ۸۶۸  به  برنج  تن 
میلیون و ۱۷ هزار و ۷۰۹ تن شکرخام به ارزش ۳۷۰ میلیون و 
۶۶۱ هزار و ۹۵۹ دلار ،۶۴ هزار و ۸۲۲ تن چای خشک به ارزش 
۳۲۹ میلیون و ۱۱۹ هزار و ۴۱ دلار، ۳۰ هزار و ۴۸۷ تن گوشت 
قرمز سرد سنگین به ارزش ۱۳۳ میلیون و ۲۷۳ هزار و ۳۸۹ دلار 
،۱۷۵ هزار و ۲۶۰ تن حبوبات به ارزش ۱۴۴ میلیون و ۴۰ هزار و 
۵۳۹ دلار، چهار هزار و ۴۲۲ تن گوشت قرمز گرم سبک به ارزش 
۲۹ میلیون و ۱۷۷ هزار و ۴۱۸ دلار و ۹ هزار و ۸۰۱ تن کره به 
ارزش ۵۱ میلیون و ۴۶۲ هزار ۹۵۵ دلار، از گمرکات ترخیص و 

وارد کشور شد.
وی در خصوص واردات کالاهای اساسی مرتبط با تولید توضیح 
داد: ۵۳ هزار و ۴۱۵ تن ماشین الات تولید کننده کالای اساسی به 
ارزش ۵۱۰ میلیون و ۸۰۰ هزار و ۴۱۳ دلار ،۲۳۱ هزار و ۶۴ تن 
خمیر کاغذ به ارزش ۱۸۱ میلیون و ۹۶ هزار ۳۲۷ دلار، ۲۰۷ هزار 
و ۵۸۳ تن کاغذ چاپ و تحریر به ارزش ۱۹۰ میلیون و ۱۰۰ هزار و 
۶۱۳ دلار، ۲۵۲ هزار و ۲۰۴ تن کودهای شیمیایی به ارزش ۱۵۳ 
میلیون و ۸۱ هزار و ۵۷۸ دلار ،۹ هزار و ۷۴ تن سموم تکنیکال 
شیمیایی به ارزش ۸۶ میلیون و ۲۷۰ هزار و ۹۸۴ دلار و ۶ هزار و 
۱۹ تن انواع بذر به ارزش ۸۳ میلیون و ۶۳۸ هزار و ۳۴۸ دلار از 
کالاهای اساسی مرتبط با تولید بودند که در سال ۹۹ از گمرکات 

کشور ترخیص شدند.
لطیفی افزود: در سال گذشته ۷۶ هزار و ۷۱۶ تن لاستیک سنگین 
به ارزش ۲۸۲ میلیون و ۸۴۲ هزار و ۴۷۰ دلار از گمرکات کشور 

ترخیص و با هماهنگی وزارت راه در اختیار رانندگان قرار گرفت.

اهداف بانک ملی ایران به سرعت در حال تحقق است

مدیرعامل بانک ملی ایران با قدردانی از 
تلاش های همکاران در سال گذشته، 
تاکید کرد که اصلاح صورت های مالی 
نقطه  به  رسیدن  تا  جدیت  با  بانک 
مطلوب ادامه دارد و گفت: بررسی عملکرد سال گذشته بانک در مقایسه 
با سال پیش از آن نشان می دهد در بسیاری از شاخص ها، اهداف بانک 

محقق شده و اهداف سایر بخش ها نیز به سرعت در حال تحقق است.
تبیین  و  ارشد  مدیران  با  نوروزی  وبینار  در  زاده  رضا حسین  محمد   
سیاست های راهبردی سال ۱۴۰۰ که با حضور اعضای هیات مدیره 
و هیات عامل برگزار شد، کاهش قیمت تمام شده پول، رشد نرخ موثر 
تسهیلات، بهبود حاشیه سود، رشد ۲۸ درصدی مجموع چهار سپرده 
اصلی و افزایش درآمد را از جمله دستاوردهای این بانک در سال گذشته 
خواند و اظهار کرد: کفایت سرمایه بانک ملی ایران در سال ۱۳۹۹ معادل 
۵ واحد بهبود یافت و نسبت مطالبات معوق به کل تسهیلات پرداختی 
)NPL( به عدد ۵.۲ درصد رسید که به استاندارد جهانی بسیار نزدیک 

است.
وی افزایش ۱۰ برابری سرمایه بانک نسبت به سال ۱۳۹۴ را اقدامی 
بسیار مهم خواند و با قدردانی از همه کسانی که برای تحقق این هدف 
نزدیک  ایران  بانک ملی  بزرگ تلاش کردند، خاطرنشان کرد: سرمایه 
با فاصله زیادی نسبت به  به ۱۰۰ هزار میلیارد تومان رسیده است و 
بانک های دیگر در رتبه اول قرار دارد. مدیرعامل بانک ملی ایران بهبود 
ساختار مالی این بانک با استفاده از همه ظرفیت های قانونی را الزامی 
خواند و تاکید کرد: فروش اموال و املاک مازاد، جذب منابع ارزان قیمت، 
کاهش هزینه های جاری به ویژه هزینه سود پرداختی و نیز افزایش 
خدمات غیرحضوری از جمله اقداماتی است که به طور پیوسته در دستور 

کار ماست و در سال جاری نیز به طور جدی پیگیری خواهد شد. 
حسین زاده اعتماد مردم به بانک ملی ایران را سرمایه اصلی این بانک 
و  اقتصادی  نهاد  این  های  موفقیت  همه  که  این  بر  تاکید  با  و  خواند 
اجتماعی مدیون حمایت های عموم مردم است، اظهار کرد: بانک ملی 
ایران در سال جهش تولید، موفقیت های بزرگی کسب کرد و در سال 
»تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها« نیز این روند ادامه خواهد یافت. 
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ریکاوری اقتصادی آمریکا تسریع
 شد

صندوق بین المللی پول در گزارش جدید خود اعلام کرد ریکاوری 
اقتصادی آمریکا بسیار سرعت گرفته و این کشور را در مسیر خوبی 

برای بازگشت به شرایط قبل از پاندمی قرار داده است.
به نقل از سی ان بی سی، صندوق بین المللی پول در گزارش جدید 
خود اعلام کرد ریکاوری اقتصادی آمریکا بسیار سرعت گرفته و 
این کشور را در مسیر خوبی برای بازگشت به شرایط قبل از پاندمی 
قرار داده است. این در حالی است که بسیاری از اقتصادهای دیگر 
چنین شرایطی را نداشته و ریکاوری کندتری را تجربه خواهند 

کرد.
 ۱.۹ بسته  آمریکا  اقتصاد  وضعیت  مثبت  ارزیابی  اصلی  عامل 
تریلیون دلاری کمک کرونایی جو بایدن می باشد که از ماه گذشته 

اجرایی شده است.
طبق جدیدترین پیش بینی صندوق بین المللی پول نرخ بیکاری 
آمریکا که در سال گذشته به ۸.۱ درصد رسیده بود در سال ۲۰۲۱ 
به ۵.۸ درصد کاهش خواهد یافت و تا سال ۲۰۲۲ به ۴.۱ درصد 

خواهد رسید.
اقتصاد  فوریه گفت:  ماه  در  یلن،  آمریکا، جانت  وزیر خزانه داری 
آمریکا می تواند در ۲۰۲۲ به شرایط اشتغال کامل بازگردد. هیچ 
دلیلی وجود ندارد که ما از یک ریکاوری کند و طولانی رنج بکشیم.

حالا پیش بینی های جدید آی ام اف نشان می دهد اقتصاد آمریکا نه 
تنها امسال به سطح قبل از پاندمی خود باز می گردد بلکه از آن 

فراتر خواهد رفت.
گوپیناس رئیس صندوق بین المللی پول گفت: در بین اقتصادهای 
پاندمی  از  قبل  سطح  به  امسال  آمریکا  اقتصاد  جهان  پیشرفته 
بازمی گردد در حالی که اغلب اقتصادهای مهم در سال ۲۰۲۲ به 

این سطح بازخواهد گشت.

بیان  با  ایران  عشایر  امور  سازمان  رئیس 
با  کشور  نقاط  از  برخی  در  عشایر  اینکه 
هستند،  مواجه  سختی  بسیار  خشکسالی 
ماشینی  کوچ  زمینه  در  دولت خواست  از 

عشایر به این سازمان کمک کند.
به نقل از سازمان امور عشایر ایران، شاهپور 
برنامه هایی  داشت:  اظهار  مقدم  علایی 
برای کوچ سالم و بهداشتی عشایر طراحی 
تا  کند  کمک  دولت  امیدواریم  و  کرده ایم 
عشایر کوچ خود را با کمترین مشکل انجام 

دهند.
وی با تاکید بر اختصاص یارانه و کمک برای 
کوچ ماشینی عشایر، گفت: با محاسباتی که 
تومان  میلیارد  تا ۶۵  با ۶۰  داده ایم  انجام 
می توانیم بخشی از هزینه های کوچ ماشینی 

عشایر را پرداخت کنیم و اگر بخواهیم کوچ 
و  شود  انجام  شده  مدیریت  و  خوبی  به 
کمترین هزینه را از نظر مسائل بهداشتی 
دولت  باشد،  داشته  کشور  برای  درمانی  و 
این  بودجه  و  برنامه  سازمان  و  مجلس  و 

بودجه را اختصاص بدهند.
علایی مقدم یادآور شد: سال گذشته نیز ما 
این موضوع را پیگیری کردیم اما متأسفانه 
تاکنون موفق نشده ایم یارانه کوچ ماشینی 
سازمان  است  این  ما  انتظار  و  بگیریم  را 

برنامه و بودجه و دولت کمک کنند.
رئیس سازمان امور عشایر ایران بیان داشت: 
به تمام استان ها ابلاغ شده و همکاران ما در 
سراسر کشور مدیریت می کنند تا کوچ را که 
تقریباً از ۱۵ اردیبهشت ماه آغاز می شود به 

تعویق بیندازیم و کمک ها و مساعدت هایی 
از طریق اتحادیه ها و تعاونی های عشایری 
انجام شود تا عشایر به صورت ماشینی کوچ 

کنند.
وی افزود: ستاد و کمیته هایی در استان ها 
با  عشایر  تا  فعال هستند  و  تشکیل شده 
کمترین مشکل از قشلاق و میانبند عبور 
و به شرایط ییلاق و مراتع دسترسی پیدا 

کنند.
مسائل  رعایت  بر  همچنین  مقدم  علایی 
ارائه  و  کوچ  زمان  در  بهداشتی  اصول  و 
خدمات بهداشتی به عشایر در مسیر کوچ 
تاکید کرد و گفت: باید مراقبت کنیم کوچ 
عشایر بر اساس مصوبات ستاد ملی کرونا 

انجام شود.

عشایر با خشکسالی بسیار سختی مواجه 
هستند

بیان  با  ایران  عشایر  امور  سازمان  رئیس 
با  نقاط  از  برخی  در  عزیز  عشایر  اینکه 
هستند،  مواجه  سختی  بسیار  خشکسالی 
با  گذشته  سال  به  نسبت  امسال  گفت: 
افزایش  و  بارش ها  کاهش  یکی  مؤلفه  دو 
بیماری کرونا  میانگین دما و دوم تشدید 

مواجه هستیم.
در  مرتعی  علوفه  افزود:  مقدم  علایی 
و  کرده  پیدا  کاهش  جنوبی  استان های 
به ۵۰ سال  نسبت  بارش کشور  میانگین 
از  بعضی  در  و  شده  کم  خیلی  گذشته 
درصد   ۷۰ تا  بارش  کاهش  این  مناطق 

است.

رئیس سازمان امور عشایر: عشایر با 
خشکسالی سختی مواجهند
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رئیس شورای رقابت گفت: اینکه افراد دو 
خودروی متفاوت را از نظر قیمت مقایسه 
می کنند مسئله جالبی نیست زیرا اگر 
با قیمت اعلام شده نمی ارزد  خودروی 
آن را خریداری نکنند و خودروی دیگری 

را بخرند.
به  اشاره  با  گفتگویی  در  شیوا  رضا   
خودروهای  از  مردم  شکایت  بیشترین 
داخلی، اظهار داشت: کوئیک، شاهین و 
شکایت   ۳۰۰ حدود  پاناروما،   ۲۰۷ پژو 
داشتند به همین دلیل جلسه ای با حضور 
و  خودروساز  شرکت های  عامل  مدیران 
رئیس سازمان گسترش برگزار شد تا به 
این شکایات رسیدگی شود. در آن جلسه 

توافقی به عمل آوردیم تا کمیته ای برای 
رسیدگی به شکایت به خصوص برای این 

۳ خودرو تشکیل شود.
رئیس شورای رقابت بیان کرد: جلسات 
متعددی هم با خریداران و هم با تولید 
کنندگان برپا شده است. اولین جلسه در 
برگزار  آینده  هفته  دوشنبه  سال جدید 
می شود که در آن نتیجه بررسی کمیته 

شکایت پیگیری می شود.
بیشتر  داد:  ادامه  مسئول  مقام  این 
شکایت ها مربوط به قیمت کوئیک است. 
قیمت دست ما نیست و بر اساس ضوابط 
تعیین می شود. بیشتر شکایت مربوط به 
مبلغ واریزی در زمان خرید خودرو است. 

در زمان خرید خودرو افراد مقداری پول 
این  اینکه  امید  به  می کنند  پرداخت 
باشد،  خودرو  قیمت  نصف  پول،  مقدار 
شده  ایجاد  که  تورمی  به  توجه  با  اما 
هم  خودرو  قیمت  نصف  پرداختی  پول 
چهارم  یک  شاید  پول  آن  و  نمی شود 

قیمت خرید خودرو شود.
خریداران  گفت:  رقابت  شورای  رئیس 
خرید  قیمت  نصف  که  بودند  امیدوار 
در صورتی  اند  پرداخت کرده  را  خودرو 
که افراد خودرو را به قیمت روز می خرند. 

شاید این قرار داد منصفانه نباشد.
گذاری  قیمت  برای  کرد:  تشریح  شیوا 
شده  تشکیل  تجاری  کلینیک  خودرو 

خودرو  خبره  افراد  از  نفر   ۱۲ و  است 
می کنند.  فعالیت  آن  در  شناس 
مشخصات کوئیک در این جلسه بررسی 
و تصمیمات لازم برای قیمت آن در نظر 

گرفته می شود.
این مقام مسئول ادامه داد: شورا رقابت 
منصفانه  و  حداقل  حداکثر،  قیمت،  سه 
برای خودرو اعلام می کند و بر اساس نظر 
می شود.  تعیین  نهایی  قیمت  خبرگان 
اینکه افراد دو خودروی متفاوت را از نظر 
جالبی  مسئله  می کنند  مقایسه  قیمت 
نیست زیرا اگر خودروی با قیمت اعلام 
و  نکنند  خریداری  را  آن  نمی ارزد  شده 

خودروی دیگری را بخرند.

رئیس شورای رقابت: اگر قیمت اعلام شده 
برای یک خودرو نمی ارزد، آن را نخرید!



اجتماعی
خبر

سند تحول در همه زمینه ها باید ظهور 
و بروز عینی پیدا کند

رئیس کل دادگستری استان تهران با بیان اینکه سند 
تحول در همه زمینه ها باید ظهور و بروز عینی پیدا 
کند، گفت: سند تحول باید در تمام عرصه ها بروز و 

ظهور داشته باشد.
اولین  موضوع  قضائی  تحول  سند  راهبری  ستاد 
با  که  بود  پایتخت  قضائی  دستگاه  رسمی  نشست 
برگزار  تهران  استان  دادگستری  کل  رئیس  حضور 

شد.
محمدجواد حشمتی مهذب رئیس کل دادگستری 
استان تهران در ابتدای این نشست ویدئوکنفرانسی 
تهران  استان  کارکنان  تمامی  از  نو  سال  تبریک  با 
برای عملکرد دادگستری در سال ۱۳۹۹، تقدیر کرد 
و گفت: در رفع اطاله دادرسی و ساماندهی جمعیت 
گرفته  صورت  ارزنده ای  اقدامات  زندان ها  کیفری 

است.
در  قضائی  تحول  سند  راهبری  ستاد  رئیس 
سند  اینکه  به  اشاره  با  تهران  استان  دادگستری 
تحول یک راهبرد است و منجر به توانمندسازی و 
بیشتر مجموعه می شود، گفت: سند تحول  پویایی 
و  باشد  داشته  ظهور  و  بروز  عرصه ها  تمام  در  باید 
رؤسا و دبیران کمیته ها این سند را از نوشته و متن 

به عملیات و اجرا برسانند.
اقدام های  تحول  سند  اجرای  در  باید  افزود:  وی 
انتظار داریم هر چه  مؤثر و مثبتی داشته باشیم و 
سطح  در  عمل  در  را  تحول  سند  اجرای  سریع تر 
استان تهران شاهد باشیم. حشمتی با تاکید بر فعال 
در  تحول  سند  گفت:  پنهان،  ظرفیت های  سازی 
همه زمینه ها باید ظهور و بروز عینی پیدا کند.وی 
از رؤسای کمیته ها و دبیران و مسئولان برنامه های 
عملیاتی سند تحول در استان تهران خواست تا آن 
را به صورت جدی پیگیری کنند و با انجام هر برنامه 
به سراغ برنامه بعدی بروند. رئیس کل دادگستری 
استان تهران با تاکید بر اینکه با اجرای سند تحول 
بسیاری از مشکلات رفع خواهد شد، گفت: در اجرای 
سند تحول باید فرمایش مقام معظم رهبری را در 
شعار امسال که پشتیبانی ها و مانع زدایی ها در امر 

تولید است را سرلوحه کار خود قرار دهیم.

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی، پرداخت مناسب 
این  تکلیف  را  بازنشستگان  مستمری  موقع  به  و 
سازمان برشمرد و اظهار کرد: امسال ماهانه ۱۵ هزار 
میلیارد تومان برای مستمری بازنشستگان پرداخت 
می کنیم. مصطفی سالاری در جلسه اجرای مرحله 
به  که  بازنشستگان  حقوق  سازی  متناسب  دوم 
صورت ویدئو کنفرانس با حضور مدیران کل تأمین 
اجتماعی استان ها برگزار شد، افزود: افزایش حقوق 
میزان  به  اجتماعی  تأمین  سازمان  بازنشستگان 
نیز  ما  و  است  بازنشستگان کشوری  افزایش حقوق 
همان افزایش ۱۳۰ درصدی بازنشستگان کشوری از 

اسفند ۹۸ تا فروردین ۱۴۰۰ را لحاظ کردیم.
وی با اشاره به اینکه در صورتی که فرمول افزایش 
و  می کردیم  اجرا  را  کشوری  بازنشستگان  حقوق 
مستمری را معادل ۹۰ درصد حقوق شاغل همسان 
پرداخت می کردیم، دریافتی غالب بازنشستگان تأمین 
اجتماعی کمتر می شد و در این صورت هزینه سازمان 
تأمین اجتماعی کاهش می یافت اما با توجه به شرایط 
اقتصادی بازنشستگان، سعی شد بهترین روش برای 

افزایش مستمری بگیران لحاظ شود.
میلیارد  هزار   ۸۹ اختصاص  خصوص  در  سالاری 
تومان در بودجه ۱۴۰۰ برای سازمان تأمین اجتماعی 
توضیح داد: این میزان مربوط به رد دیون و تعهدات 
و  است  اجتماعی  تأمین  سازمان  به  دولت  جاری 
بازنشستگان  حقوق  سازی  متناسب  اجرای  به  تنها 
اختصاص ندارد البته ما از آن برای متناسب سازی 
تعهدات  سایر  و  درمان  بهبود  بازنشستگان،  حقوق 

استفاده می کنیم.
از  تقدیر  با  اجتماعی  تأمین  سازمان  مدیرعامل 
وضعیت  ارتقای  برای  مجلس  و  دولت  تلاش های 
معیشت بازنشستگان گفت: از زحمات و پیگیری های 
نوبخت، رئیس سازمان برنامه و بودجه، دژپسند وزیر 
اقتصاد و دارایی و شریعتمداری وزیر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی در این زمینه تشکر می کنیم. رئیس جمهور 
متذکر  را  بازنشستگان  پرداختی  بهبود  همواره  نیز 
می شوند و هیأت دولت به خوبی در این زمینه اقدام 
کردند. مجلس نیز همراهی خوبی با سازمان تأمین 

اجتماعی داشت که جای تقدیر دارد.
مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی خطاب به مدیران 
بیمه ای استان ها تاکید کرد: باید ابهامات پیش آمده 
برای بازنشستگان در مورد میزان افزایش مستمری و 

متناسب سازی حقوق شأن به شکل دقیق پاسخ داده 
تأمین  سازمان  بیمه ای  معاون  قریب،  مهرداد  شود. 
اجتماعی در این جلسه با بیان اینکه بعد از دستور 
سازی  متناسب  دوم  مرحله  اجرای  برای  سالاری 
حقوق بازنشستگان، این معاونت مطالعات تخصصی 
برنامه ریزی  را آغاز کرد، گفت: برگزاری جلسات و 
همواره  شد.  انجام  اجتماعی  شرکای  نظرات  اخذ  و 
خدمات  می کند  تلاش  اجتماعی  تأمین  سازمان 
ارائه کند زیرا این مهم  بهتری به مستمری بگیران 

را یک اولویت می داند.
قریب با اشاره به اینکه کل هزینه ماهانه مستمری در 
اسفند سال ۹۸ به میزان ۶,۶۰۰ میلیارد تومان بوده 
است، افزود: این رقم در اسفند سال گذشته به ۱۰ 
هزار میلیارد تومان رسید و در فروردین امسال که 
افزایش سالیانه ماده ۹۶ و متناسب سازی مرحله دوم 
انجام می شود، هزینه مستمری  بازنشستگان  حقوق 

ماهانه این سازمان ۱۵ هزار میلیارد تومان می شود.
وی تصریح کرد: با افزایش های امسال، رشد مستمری 
بازنشستگان تأمین اجتماعی نسبت به اسفند سال 

۹۸ افزایش ۱۳۴ درصدی را نشان می دهد که نسبت 
افزایش  با  سازمان  این  بازنشستگان  حقوق  افزایش 
حقوق بازنشستگان کشوری در سال جاری برابر شده 
است.قریب در ادامه به تشریح پرداخت بازنشستگان 
در دو سال گذشته پرداخت و گفت: در اسفند ۹۸ 
با  بازنشسته تأمین اجتماعی حداقل بگیر  پرداختی 
۳۰ سال سابقه یک میلیون و ۶۷۰ هزار تومان بود 
با اعمال متناسب سازی مرداد به ۲ میلیون و ۸۰۰ 
هزار رسید و با متناسب سازی امسال دریافتی آنها ۴ 

میلیون و ۳۰۰ هزار تومان خواهد بود.
افزود:  اجتماعی  تأمین  سازمان  بیمه ای  معاون 
قبل،  سال  دو  اسفند  در  سابقه  سال  بازنشسته ۲۰ 
یک میلیون و ۶۰۰ هزار تومان بود با متناسب سازی 
حقوق مرداد به ۲ میلیون و۴۰۰ هزار تومان رسید. 
با افزایش های امسال دریافتی آنها ۳ میلیون و۹۰۰ 

هزار تومان می شود.
حقوق  سازی  متناسب  از  بخشی  کرد:  اظهار  وی 
حق  در  دیگر  بخشی  معیشت،  بن  در  بازنشستگان 
مسکن و بخشی در عائله مندی بوده است. حق عائله 

مندی بازنشستگان تأمین اجتماعی به میزان ۳۷۰ 
هزار تومان و حق اولاد به رقم ۹۶ هزار تومان به ازای 

هر فرزند در سال جاری افزایش می یابد.
قریب گفت: حقوق بازنشستگان سایر سطوح از ۷۵ 
درصد زمان برقراری مستمری کمتر نخواهند گرفت.

تابستان  در  گذشته  سال های  در  اینکه  بیان  با  وی 
پرداخت  بازنشستگان  حقوق  افزایش  التفاوت  به  ما 
می شد، افزود: اما امسال بازنشستگان حقوق فروردین 
سازی  متناسب  و  سالیانه  افزایش  اعمال  با  را  خود 
مرحله دوم دریافت می کنند.عادل دهدشتی، معاون 
فرهنگی، اجتماعی و امور استان های سازمان تأمین 
اجتماعی نیز در این جلسه با اشاره به پیگیری ها برای 
اجرای مرحله دوم متناسب سازی حقوق بازنشستگان 
گفت: امروز در این جلسه نظرات مدیران استان را 
دریافت می کنیم.دهدشتی با اشاره به اهمیت موضوع 
تأمین  سازمان  برای  آنها  مسائل  و  بازنشستگان 
افزود: آماده دریافت نقطه نظرات مدیران  اجتماعی 
استان ها هستیم و دیدگاه های آنها را مورد توجه قرار 

می دهیم.

پرداخت ماهانه ۱۵ هزار میلیارد تومان 
بابت مستمری بازنشستگان

دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر گفت: 
متأسفانه هنوز در حوزه درمان با مشکل 
که  معتادان  درصد  و ۸۰  هستیم  روبرو 

درمان می شوند به مصرف باز می گردند
اختتامیه  در  مؤمنی   اسکندر  سردار   
زندگی  یاریگران  جشنواره  مجازی 
گفت: این جشنواره محصول تلاش همه 
سازمان های فرهنگ ساز در کشور طی 
یکسال گذشته است که امروز به نمایش 

گذاشته می شود.
در  افزود:  رویداد  این  درباره جایگاه  وی 
مبارزه  ستاد  تمرکز  گذشته،  دهه  چهار 
بر اقدامات مقابله ای بود که خوشبختانه 
دستاوردهای خوبی به همراه داشته است؛ 
میزان  بالاترین  سال ۹۹  در  که  آنجا  تا 
کشف مواد مخدر در تاریخ ایران و جهان 
و  اذعان  مورد  کتباً  که  کردیم  را کسب 
تقدیر سازمان ملل هم قرار گرفت و یک 

رکورد بی نظیر و بی بدیلی بود.
دبیرکل ستاد بیان کرد: افزایش ضربه به 
بنیان های اقتصادی، کاهش تلفات پلیس 
و کاهش شهدا در حالی اتفاق افتاد که 
افغانستان  در  مخدر  مواد  تولید  میزان 
نسب به سال گذشته افزایشی پیدا نکرد.

بر  تمرکز  همچنین  داد:  ادامه  مؤمنی 
مقابله این باور را ایجاد کرد که حاکمیت 
و مجموعه دستگاه ها باید تلاش کنند تا 
مواد مخدری نباشد تا کسی مصرف نکند 
که درست است اما کافی نیست؛ لذا به 

مقابله،  کنار  در  که  رسیدیم  نتیجه  این 
هم  پیشگیری  و  تقاضا  کاهش  به  باید 
باشند  هم  مکمل  دو  این  و  شود  توجه 
مواد  کنند  تلاش  متولیان  هم  یعنی 
مخدر وارد نشود و هم اقدامات فرهنگی 
و پیشگیری ایجاد شود تا کسی مصرف 

نکند.
وی گفت: بر همین اساس در جلسه ای 
 ۹۸ سال  در  جمهوری  رئیس  حضور  با 
پیشگیری،  رویکرد  دادن  اولویت  برای 
طرح یاریگران با امضای رئیس جمهوری 
به  اشاره  با  رسید.دبیرکل  تصویب  به 
اینکه این طرح برای اولویت قرار گرفتن 
اهمیت  افزود:  شد،  تصویب  پیشگیری 
رویکرد  این  برای  که  بود  این  در  کار 
در  هم  آن  شود  تولید  محصولی  چه 
مختلف  اقشار  و  جوانان  همه  که  جایی 
روبرو  مخدر  مواد  تنوع  انبوه  با  جامعه 
بر همین اساس، تلاش شد  هستند که 
جشنواره ای برگزار شود و آحاد مختلف 
جامعه تولیدات خود را ارائه دهند.مؤمنی 
دستگاه های  همه  همکاری  با  افزود: 
فرهنگی کشور این جشنواره شکل گرفت 
و به یمن آن، امروز شاهد محصولات و 
بانک بزرگ فرهنگی با رویکرد پیشگیری 
هستیم. وی ادامه داد: در این جشنواره از 
سوی هنرمندان برجسته در اقصی نقاط 
ارائه  فرهنگی  مختلف کشور محصولات 
شد و داوری صورت گرفت و محصولات 

فاخرتر و اثرگذار تر اولویت بندی شدند 
شاهد  و  منتشر  رسانه ها  سوی  از  تا 

اثربخشی آن ها در جامعه باشیم.
درمان  حوزه  به  اشاره  با  ستاد  دبیرکل 
درمان  مؤثر  داروی   ۲ عرضه  از  اعتیاد 
اعتیاد در ۲ هفته آینده خبر داد و گفت: 
انجام  خوبی  اقدامات  درمان  بخش  در 
شده و به رویکردهای نوینی دست یافتیم 
که تا دو هفته آینده دو داروی مؤثر در 

درمان اعتیاد به بازار عرضه خواهد شد.
در  هنوز  متأسفانه  کرد:  تصریح  مؤمنی 
و  هستیم  روبرو  مشکل  با  درمان  حوزه 
معتادان که درمان می شوند  ۸۰ درصد 
به مصرف باز می گردند که تلاش داریم با 
رویکردهای جدید این معضل رفع شود. 
ضمن اینکه ۱۵ اردوگاه راه اندازی شده 
و ۸۰ درصد معتادان متجاهر ساماندهی 

شده اند.
وی در پایان یادآور شد: اقدامات فرهنگی 
و پیشگیری در حوزه مبارزه با موادمخدر 
بلند مدت بوده و نیاز به استمرار، تلاش 
مناسب شاهد  زمان  در  دارد که  و صبر 

نتایج آن ها خواهیم بود.
گفتنی است؛ جشنواره یاریگران زندگی 
و  مخدر  مواد  با  مبارزه  ستاد  همت  به 
با هدف آشناسازی هنرمندان و کسانی 
گفتمان  با  هستند  هنر  تولیدکننده  که 
یاریگران زندگی و تولید فعالیت فرهنگی 
از  اولیه  پیشگیری  رویکرد  با  هنری  و 
اعتیاد به صورت مجازی از سال گذشته 
آغاز شد که از مجموع ده هزار اثر ارسالی 
داوری  مختلف  بخش های  در  اثر   ۵۰۰
جوایزی  اثر   ۳۱ به  نهایت  در  و  شدند 

اهدا شد.

۸۰ درصد معتادان که درمان می شوند به مصرف باز می گردند

رئیس قوه قضائیه گفت: گاهی یک رأی 
کل  در  تحول  و  تغییر  منشأ  می  تواند 
دستگاه قضائی شود و بر همین اساس 
آراء قضائی در معرض  تاکید داریم که 
نقد و بحث و نظر نخبگان دانشگاهی و 

حقوقدانان قرار گیرد.
رئیس  رئیسی  ابراهیم  سید  الله  آیت   
قوه قضائیه  در نخستین جلسه هیئت 
سال  در  کشور  عالی  دیوان  عمومی 
عنوان  به  کشور  عالی  دیوان  از   ۱۴۰۰
یاد  کشور  حقوقی  و  قضائی  پارلمان 
این نهاد عالی را نظارت  کرد و وظیفه 
از  و  دانست  قضائی  آرا  همه  بر  مطلق 
بازنگری  برای  تا  خواست  دیوان  این 
قوه  ساختار  و  کیفری  سیاست های  در 

قضائیه، به میدان بیاید.
نگهبان  شورای  همچون  عالی  دیوان 
است که نباید اجازه دهد هیچ حکمی 

خلاف شرع صادر شود
که  همانطور  گفت:  قضائیه  قوه  رئیس 
تطبیق  کننده  تضمین  نگهبان  شورای 
قوانین و مقررات کشور با موازین شرع 
و قانون اساسی است دیوان عالی کشور 
نیز همین جایگاه را در دستگاه قضائی 
دارد تا اجازه ندهد هیچ حکمی خلاف 

شرع صادر شود.
فرآیند  البته  افزود:  رئیسی  الله  آیت 
خود  ما،  قضائی  دستگاه  در  دادرسی 
بر  دادگاه ها  احکام  که  است  آن  ضامن 
اساس شرع و به مقتضای حق و عدل 
نیز  کشور  عالی  دیوان  اما  شود  صادر 
مشخص  هرجا  و  دارد  نظارتی  وظیفه 
شد حکمی خلاف شرع صادر شده، آن 

حکم از درجه اعتبار ساقط است.
عدالت  اجرای  پیشانی  قضائی  دستگاه 

است
را  عدالت  اجرای  قضائیه  قوه  رئیس 
و  دانست  جامعه  در  محوری  مسئله 
باید  کشور  در  دستگاه ها  همه  گفت: 
اما دستگاه  کنند  رفتار  عدالت  مدار  بر 
و ضامن  عدالت  اجرای  پیشانی  قضائی 

آن است.
به  قانون  اجرای  از  رئیسی  الله  آیت 
اجرای عدالت تعبیر کرد و متذکر شد: 

به هر میزان که به دنبال اجرای عدالت 
هستیم باید با قانون عمل کنیم و هرجا 
عدالت  شود  نقض  قانون  میزان  هر  به 
مخدوش خواهد شد چراکه ملاک عمل 

همه ما قانون است.
رئیس قوه قضائیه بر همین اساس گفت 
که همه مدیران و آحاد ملت باید خود را 
ملتزم و موظف به اجرای قانون بدانند و 
کسی نباید به خود اجازه دهد که قانون 

را دور زده یا زیر پا بگذارد.
آیت الله رئیسی قانونمداری را ارزش و 
امری مهم در کشور دانست و از رسانه ها 
به ویژه رسانه ملی خواست که مردم را 
با حقوق خود آشنا کرده و قانونمداری را 

تبلیغ و تبیین نمایند.
رئیس دستگاه قضا با بیان اینکه دیوان 
باید ضامن اجرای قانون و  عالی کشور 
آرا  و  محاکم  تصمیم گیری  و  عدالت 
باشد،  شرع  موازین  اساس  بر  دادگاه ها 
فرجام خواهی و اعاده دادرسی را یکی از 

شیوه های نظارتی این نهاد دانست.
آیت الله رئیسی یکی دیگر از روش های 
نظارتی را ساز و کار استفاده به موقع از 
عنوان کرد  برخط  و  دادرسی هوشمند 
در  کار  و  ساز  این  طراحی  که  گفت  و 
دادستانی  نظارت  تا  است  اقدام  دست 
کل کشور بر دادسراها و نظارت دیوان 
تام  صورت  به  محاکم  بر  کشور  عالی 

انجام شود.
وی با اشاره به اظهارات یکی از قضات 
دیوان عالی در خصوص سرعت تغییرات 
و استفاده از تکنولوژی در دنیا و نقش 
آن در هشمندسازی نظام قضائی تاکید 
کرد: همه بخش های قضائی را می توان 
و  روز هوشمند کرد  ابزار  از  استفاده  با 
قوانین  و  مدارک  و  اسناد  به  دسترسی 
و اطلاعات قضات را به روز کرد اما در 
نهایت این قاضی است که باید تصمیم 
بگیرد و رأی بدهد و ماشین نمی تواند 

این کار را انجام بدهد.
اهمیت  بر  تاکید  با  قضائیه  قوه  رئیس 
آرا  داشت:  اظهار  قضائی  آرا  اتقان 
باید به طور متقن صادر شوند؛  قضائی 
که  دادسراها  حوزه  در  تصمیمات  چه 

به قرار می شود و چه در حوزه  مربوط 
همه  می شود  صادر  رأی  که  دادگاه ها 
که  باشد  گونه ای  به  باید  تصمیمات 
دادگاه تجدیدنظر در واقع دادگاه تأیید 

نظر باشد.
تصمیم گیری  افزود:  رئیسی  الله  آیت 
قاضی در مرعا و منظر از اصول و آداب 
اظهار  و  قضائی  آرا  انتشار  و  قضاست 
می تواند  صاحب نظران  و  نخبگان  نظر 
دستگاه قضائی را در اتقان هرچه بیشتر 
آرا صادره از سوی محاکم یاری دهد و 
شأن و جایگاه دیوان عالی کشور نظارت 

بر همین اتقان آراست.
موضوع  شناخت  قضائیه  قوه  رئیس 
صدور  در  مهم  بسیار  مسئله ای  نیز  را 
دقیق  تشخیص  گفت:  و  دانست  رأی 
موضوع هم برای مقام افتاء و هم برای 
به  موضوع  اگر  و  است  مهم  قضاوت 
خوبی تشخیص داده شود در صدور رأی 

متناسب نیز نقش محوری دارد.
آیت الله رئیسی افزود: دیوان عالی برای 
نظارت بر احکام قضائی علاوه بر حقی 
که در این زمینه دارد تکلیف هم دارد و 
اگر رأیی بر خلاف حق و عدل و موازین 
شرعی صادر شد هم قاضی صادرکننده 
زمینه  این  در  باید  ناظر  هم  و  رأی 

پاسخگو باشند.
تأیید دیوان، خلاف  از  بعد  اگر حکمی 
باید برای آن  شرع تشخیص داده شد، 

شعبه یک امتیاز منفی تلقی شود
رئیس قوه قضائیه ادامه داد: روز گذشته 
جلسه  در  کشور  عالی  دیوان  رئیس 
را  نکته درستی  عالی قضائی  مسئولان 
گفت که اگر معلوم شد حکمی خلاف 
دیوان  تأیید  از  پس  و  بوده  شرع  بیّن 
نقض شد و مشخص شد که قاضی در 
شرعی  موازین  و  قانون  به  رأی  صدور 
بی توجه بوده جا دارد یک امتیاز منفی 
برای او و شعبه تلقی شود؛ خصوصاً اگر 

این مسئله مشمول تکرار شود.
از  اساس  همین  بر  رئیسی  الله  آیت 
باتجربه دیوان عالی  مسئولان و قضات 
کشور خواست که با بررسی پرونده ها و 
فرآیند قضائی طی شده و احکام صادره، 

آسیب شناسی کرده و راهکارهای کاهش 
نقض احکام محاکم را ارائه دهند.

رئیس قوه قضائیه کاهش نقض آرا برای 
دستگاه قضائی را مهم دانست و تاکید 
کرد: باید همه اقدامات را در راستای نیل 
به این هدف در مراجع بالاتر قضائی از 
جمله دیوان عالی کشور معطوف کنیم.

است  ممکن  افزود:  رئیسی  الله  آیت 
قضات  مقصود،  این  به  رسیدن  برای 
عالی رتبه دیوان عالی کشور دیدگاه ها و 
راهکارهایی همچون ارتقا آموزش قضات 
دادگاه های بدوی را ضروری بدانند که 

امری کاملًا درست است.
سلامت  ضامن  دیوان  نظارتی  شأن 

دستگاه قضائی است
نظام  حفظ سلامت  قضائیه  قوه  رئیس 
و  داد  قرار  تاکید  مورد  نیز  را  قضائی 
در  اداری  ناسالم  روابط  اینکه  بیان  با 
قضائی  حوزه  در  ویژه  به  بخشی  هیچ 
قابل پذیرش نیست، متذکر شد: گاهی 
و  پرونده  دقیق یک  بررسی  با  می توان 
حکم یا تصمیم نادرست که اتخاذ شده، 
روابط ناسالم شکل گرفته در پشت آن 
رئیسی  الله  کرد.آیت  کشف  را  پرونده 
نقش  کشور  عالی  دیوان  داد:  ادامه 
اساسی در تضمین سلامت نظام قضائی 
دارد و مرتبطان با دستگاه قضا متوجه 
می شوند که قضات مجرب و صالح این 
نهاد نفوذناپذیر، مو را از ماست می کشند 
بندی شده  و  زد  پرونده  در یک  اگر  و 

باشد، موضوع را کشف می کنند.
وی خاطر نشان کرد: ایستادگی دیوان 
کوچک ترین  برابر  در  کشور  عالی 
ناسلامتی افتخارآمیز و قابل تقدیر است 
و در اجرای هرچه بهتر عدالت و سلامت 
نظام قضائی و افزایش اعتماد عمومی به 

این مجموعه نقش به سزایی دارد.
از  رئیس قوه قضائیه در بخش دیگری 
سخنانش با اشاره به تشکیل کارگروهی 
و  کیفری  سیاست های  تدوین  برای 
باید  گفت:  قضائی  دستگاه  در  جنایی 
بازنگاهی در قوانینی نظیر قانون مجازات 
اسلامی و آئین دادرسی کیفری مبتنی 

بر ثبات دهی این قوانین صورت گیرد.

آراء قضائی در معرض 
نقد و نظر حقوقدانان 

قرار بگیرد

خبر

تحقق ۹۰درصدی بودجه سال ۹۹ شهرداری

شهردار تهران از تحقق ۹۰ درصدی بودجه سال گذشته خبر 
برای  انباشته  زیان  دلیل  به  همشهری  روزنامه  گفت:  و  داد 

بورسی شدن با مشکلاتی مواجه است.
 پیروز حناچی شهردار تهران در جلسه علنی شورای شهر به 

تشریح عملکرد شهرداری در سال گذشته پرداخت.
حناچی با اشاره به اینکه سال ۹۹ یکی از سخت ترین سال های 
تأثیر خودش  تورم شدیدی که  است،  بوده  مدیریت شهری 
درآمدها  کاهش  و  بهای خدمات شهری  افزایش  روی  بر  را 
که  قول هایی  به  توجه  با  کرونایی  شرایط  کنار  در  گذاشته 
مدیریت شهری پنجم به مردم برای رعایت انضباط مالی و 

فیزیکی داده کار را سخت تر کرد.
وی افزود: ما نیازمند این هستیم که یک دوره به طور کامل 
تجربه انضباط شهری داشته باشیم تا این مساله نهادینه شود 

و هر کسی که مدیر شهر می شود این ریل را تعقیب کند.
حناچی اظهار داشت: در قانون برنامه سوم و هم بودجه سالانه 

اثر آن را دیده ایم.
شهرداری با اشاره به اینکه آمارهایی که نشان می دهد، تحقق 
بودجه بیش از ۹۰ درصد تا اوایل اسفندماه اتفاق افتاده است، 
گفت: مشکل اوراق مشارکت سال ۹۹ با عاملیت بانک شهر 

حل شد.
شدن  بورسی  موضوع  شده  داده  قول  طبق  گفت:  حناچی 
همشهری و شهروند تعقیب شد و شهروند مشکلات کمتری 
با  انباشته  زیان  دلیل  به  همشهری  و  دارد  زمینه  این  در 

مشکلاتی مواجه است.
وی با اشاره به اینکه سال ۹۹ در حوزه حمل و نقل تحولاتی 
از  برداری  بهره  ایستگاههای مترو و  افتتاح  رخ داد و میزان 
۳۹ کیلومتر مترو و بهره برداری از خط ۶ و چند ایستگاه به 

نتیجه رسیده است.
مناسب  بدون  مترو  ایستگاههای  کرد:  تاکید  تهران  شهردار 
سازی افتتاح نشده و تنها ۱۰۴ دستگاه پله برقی و آسانسور 

در این سال به بهره برداری رسید.
وی همچنین به بهره برداری از ۲۴ رام قطار و یک رام قطار ۳ 
واگنه ملی اشاره کرد و گفت: رونمایی از قطار ملی پنجشنبه 

این هفته رسماً با حضور رئیس جمهور آغاز می شود.
حناچی از انتشار اوراق مشارکت به میزان ۳ هزار ۷۰ میلیارد 
تومان اشاره کرد و گفت: ۱۲۰ دستگاه اتوبوس و مینی بوس به 
ناوگان حمل و نقلی تهران افزوده شده و ۷۴ اتوبوس دو کابین 

۴ هزار دستگاه تاکسی و… بازسازی شدند.

4

تهران  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
گفت: نمی توانیم با بخش نامه سنت 
ها را تغییر دهیم و بگوییم که حاجی 

فیروز به شکل دیگری باشد.  
جلسه  در  جامعی  مسجد  احمد 
شورای شهر در تذکر پیش از دستور 
خود گفت: ما چندین بنای شاخص 
تهران  در  تاریخی  مختلف  ادوار  از 
بناها  از  یکی  نیز  آزادی  برج  داریم. 
و نمادهای مهم تاریخی شهر است. 
مسئله توپ در کردن در زمانی که 
ساعت نبوده رواج داشته است اما در 
زمان کنونی این موضوع نیاز به برنامه 

ریزی بیشتری داشت.
وی افزود: اگر قرار است در شهر توپ 
در شود باید در توپ خانه انجام شود. 
جمهوری  سهم  که  دانم  نمی  البته 
شهر  فعلی  خانه  توپ  در  اسلامی 
چیست. مسئله بنده این نیست که 

این توپ رها در سال تحویل به برج 
آزادی آسیب زده یا خیر چرا که این 

امر نیاز به کارشناسی دقیق تر دارد.
بلکه  داشت:  ابراز  عضو شورای شهر 
نوآوری  به  اقدام  اگر  بنده  عقیده  به 
سنت ها می کنیم، باید ملازمات آن را 

رعایت کنیم.
مسجد جامعی با اشاره بر حاشیه های 
چهره  تغییر  پیرامون  شده  ایجاد 
کرد:  تصریح  نیز  فیروز  حاجی 
سنت ها  نامه  بخش  با  نمی توانیم 
بگوییم که حاجی  و  تغییر دهیم  را 

فیروز به شکل دیگری باشد.
برای  باید  افزود: در حال حاضر  وی 
شبانه  زندگی  اوج  که  رمضان  ماه 
متأسفانه  کنیم.  ریزی  برنامه  است، 
 ۱۴۰۰ سال  برنامه های  در  بنده 
موضوع  این  به  توجه  برای  نکته ای 

ندیدم.

نمی توان با بخش نامه سنت هایی مثل »حاجی فیروز« را تغییر داد شهری

آسیب های 
اجتماعی
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اخبار

استاندار آذربایجان غربی:  ۲۳ هزار هکتار از اراضی 
کشاورزی آذربایجان غربی به شبکه آبیاری مدرن مجهز 

می شود

استاندار آذربایجان غربی با اشاره به نگاه ویژه دولت 
برای توسعه بخش کشاورزی در این استان گفت: 
تا به امروز ۱۵۰۰میلیارد تومان برای  از سال ۹۵ 
ایجاد شبکه های آبیاری و زهکشی در اراضی استان 

هزینه شده است.
محمدمهدی شهریاری در نشست رفع موانع پروژه 
وزیر جهاد  معاون  با حضور  که  و خاک  آب  های 
کشاورزی برگزار شد با اشاره به اینکه از مجموع ۵۰ 
هزار هکتاری که مقرر شده وزارت جهاد کشاورزی 
و وزارت نیرو در سطح کشور امسال مجهز به شبکه 
هزار   ۲۳ استان  سهم  نمایند،  زهکشی  و  آبیاری 
با رفع موانع موجود  امیدواریم  افزود:  هکتار است 
شاهد بهره برداری از این میزان شبکه آبیاری مدرن 

در راستای توسعه کشاورزی باشیم.
وی افزود: دولت برای بهبود سیستم آبیاری نوین 
در برخی استان های کشور برنامه ریزی نموده تا 
استان  که سهم  نماید  مجهز  را  هکتار  هزار   ۲۲۷
۶۲ هزار هکتار است. از مجموع ۶۲ هزار هکتار نیز 
۷ هزار هکتار به بهره برداری رسیده و مابقی نیز 
نهایی  مراحل  در  درصد  میانگین ۹۰  پیشرفت  با 

قرار دارد.
استاندار آذربایجان غربی تصریح کرد: با اتمام پروژه 
های در دست اجرا علاوه بر اینکه برای ۷۰ هزار نفر 
شغل ایجاد و ۳۳ هزار هکتار از اراضی دیم به آبی 
تبدیل می شود، میزان تولید محصول استان نیز 

۷۳۰ هزار تن افزایش خواهد یافت.
از  هکتار  هزار   ۲۷ اینکه  بر  تاکید  با  شهریاری 
مجموع ۶۲ هزار هکتار سهمیه استان در مراحل 
نهایی قرار دارد گفت: برای اتمام این میزان ۱۰۰ 
جهاد  وزارت  که  است  نیاز  اعتبار  تومان  میلیارد 

کشاورزی برای تامین آن قول مساعد داده است.
وی بر ضرورت تامین آب پروژه های آبیاری اجرا 
شده نیز تاکید کرد و افزود: اگر آب پروژه های اجرا 
شده و در دست اجرا تامین و پیش بینی نشود تمام 
هزینه های انجام شده به هدر خواهد رفت. وزارت 
جهاد و نیرو باید در این زمینه هماهنگ تر عمل 

کنند تا کشاورزان متضرر نشوند.

استاندار گیلان در مراسم رونمایی از دستگاه 
گفت:  گیلان  در  آبی  سنبل  دروگر  شناور 
رشد  از  پیشگیری  برای  مقابله ای  اقدامات 

سنبل آبی، ضرورت دارد.
الحاق  و  رونمایی  مراسم  در  زارع  ارسلان 
جمع  در  آبی،  سنبل  دروگر  شناور  دستگاه 

خبرنگاران، منابع طبیعی و محیط زیست را 
از ارکان توسعه ای گیلان عنوان کرد و گفت: 
باید با برنامه ریزی های اصولی و کارشناسانه 
عنوان  به  انزلی  تالاب  از  مختلف،  ابعاد  در 

میراثی گرانبها صیانت و حفاظت کرد.
وی با یادآوری اینکه در سال های اخیر عواملی 
از جمله گیاه مهاجم سنبل آبی منجر به ورود 
شده،  بین المللی  تالاب  این  به  آسیب هایی 
گفت: اثر تخریبی و رشد تصاعدی این گیاه 
و دربرگیری رسوب در بخش هایی از تالاب، 

اقدامات مقابله ای را ضروری کرد.
اقدامات  کرد:  خاطرنشان  گیلان  استاندار 
محیط  از  حفاظت  کل  اداره  توسط  مؤثری 
از  پیشگیری  مقابله،  جمله  از  استان  زیست 
آبی  سنبل  مهاجم  گیاه  آوری  جمع  و  رشد 

صورت گرفته است.
دروگر  ماشین  از  استفاده  اینکه  بیان  با  وی 
جمع  روش های  بهترین  از  یکی  آبی  سنبل 
باتوجه  افزود:  است،  مهاجم  گیاه  این  آوری 
در  خارجی  نمونه  واردات  مشکلات  به 
تأمین قطعات و تحریم های ناشی از جنگ 

اقتصادی، استفاده از توان داخلی شرکت های 
دانش بنیان و خلاقیت جوانان بومی استان در 

دستور کار قرار گرفت.
تأمین  جهت  در  لازم  پیگیری های  به  زارع 
اعتبار مورد نیاز و استفاده از ظرفیت صنایع 
گفت:  و  کرد  اشاره  تمجیدی  شهید  دریایی 
این دستگاه در کوتاه ترین زمان ممکن ضمن 
خلاقیت، ابتکار و صرفه جویی قابل توجه در 
منابع، با ۴۰ درصد قیمت تمام شده مشابه 

خارجی، تولید شده است.
وی ادامه داد: براساس آزمایش های صورت 
گرفته، جمع آوری گیاه سنبل آبی اثربخش 

است.
استاندار گیلان به توان این دستگاه و جمع 
و  اشاره  کم  در عمق  آبی  گیاه سنبل  آوری 
اضافه کرد: این گیاه مهاجم محدود به انزلی 
نیست و برای بهره مندی شهرستان های دیگر 
از توان و خلاقیت جوانان بومی، ساخت سه 
دستگاه جدید نیز از طریق انعقاد قرارداد بین 
صنایع  با  زیست  محیط  حفاظت  کل  اداره 

شهید تمجیدی پیگیری می شود.

رونمایی از دستگاه شناور دروگر سنبل آبی 
در گیلان

اخبار

استاندار آذربایجان شرقی: همه امکانات استان برای 

رفع موانع تولید و کارآفرینی بسیج می شود

از  حمایت  بر  تاکید  با  شرقی  آذربایجان  استاندار 
کارآفرینان، گفت: برای تحقق شعار سال، همه امکانات 
استان برای رفع مشکلات و موانع موجود در حوزه تولید، 

صنعت و کارآفرینی بسیج می شود.
 محمدرضا پورمحمدی در دیدار پریناز محمدی، بانوی 
منتخب طرح  زنان کارآفرین برتر کشور، افزود: توسعه 
و پیشرفت ایران اسلامی مرهون تلاش بی دریغ انسان 
و  پیشرفت  همواره  که  است  دلسوزی  و  خدوم  های 
تعالی کشور را سرلوحه خود قرار داده و خدمتگزاری را 

افتخاری بزرگ برای خود می دانند.
وی ادامه داد: گره تمام مشکلات حتی مشکلات فرهنگی 
های  فعالیت  و  کارآفرینی  تولید،   گرو  در  اجتماعی  و 

اقتصادی است.
استکبار  ظالمانه  تحریم های  به  اشاره  با  پورمحمدی 
توانسته  تولید داخلی  ایران، گفت:  بر ضد ملت  جهانی 
تحریم ها را خنثی کند و اگر در گذشته و سال قبل تولید 
و توانمندی داخلی ارتقا نمی یافت، طبیعتا فشار تحریم 

ها بسیار بیشتر می شد.
وی با اشاره به فعالیت بدون تعطیلی بسیاری از واحدهای 
افزود:  تحریم،  و  کرونایی  شرایط  در  استان  تولیدی 
تهاجم  با  مبارزه  میدان  اصلی  سربازان  تولیدکنندگان 
اقتصادی هستند و در برهه های حساس تحریم، مردانگی 

خود را بیش از پیش به اثبات رسانده اند.
مجموعه های  کرد:  اظهار  شرقی  آذربایجان  استاندار 
شکوفایی  و  توسعه  در  مهمی  بسیار  نقش  تولیدی 
بین  استانداردهای  رعایت  با  و  دارند  استان  اقتصادی 
المللی، روز به روز بر کمیت و کیفیت محصولات تولیدی 

خود می افزایند.
گفتنی است خانم پریناز محمدی در طرح ملی انتخاب 
رئیس  معاونت  توسط  که  برتر  کارآفرین  زنان  مردمی 
جمهور در امور زنان و خانواده و با آرای مردم برگزار شد، 

رتبه برتر را کسب کرد.
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مدیرکل اوقاف و امور خیریه آذربایجان شرقی: مساجد 

باید محلی برای معاشرت اجتماعی مردم باشد

مدیرکل اوقاف و امور خیریه آذربایجان شرقی گفت: مساجد 
علاوه بر کارکرد فرهنگی و تربیتی باید محلی برای معاشرت 

اجتماعی مردم باشند.
حجت الاسلام و المسلمین سید شهاب الدین حسینی در 
امنای  هیئت  سازش  و  صلح  پرونده های  واگذاری  جلسه 
مساجد به شورای حل اختلاف که با حضور رئیس شورای 
حل اختلاف استان، تعدادی از اعضای هیأت امنای مساجد 
و  دارند  متعددی  کارکرد  مساجد  کرد:  اظهار  شد،  برگزار 
علاوه بر بحث نماز و عبادت، می توان در مساجد قدم هایی 
در راستای حل آسیب ها و معضلات اجتماعی برداشت که 

مورد تاکید رهبرمعظم انقلاب نیز است.
وی ادامه داد: این فعالیت ها می تواند منشا برکت باشد به 
طوریکه در کنار کارکردهای فرهنگی و تربیتی مساجد، می 
توان در باب معاشرت نیز بسیاری از مشکلات مردم را در 

حل کرد.
قرار  مردم  همراه  و  همیار  را  مساجد  این طرح  افزود:  وی 
می دهد چون علاوه بر اینکه رسیدگی به پرونده ها هزینه 
می  تر  زیاد  روز  به  روز  نیز  معضلات  است،  بر  زمان  و  بر 
شود و کثرت پرونده ها در دادگاه ها به اندازه ای است  که 
موضوعات جزئی رسیدگی به موضوعات اصلی را به تعویق 

می اندازد.  
خاطرنشان  شرقی  آذربایجان  امورخیریه  و  اوقاف  مدیرکل 
کرد: ۷۰۰ مسجد فعال و در مجموع تقریبا ۱۰۰۰ مسجد در 
تبریز وجود دارد و به طور میانگین اگر تعداد اعضای هیات 
امنای هر مسجد را ۵ نفر حساب کنیم، چیزی حدود ۵ هزار 
نفر خواهد شد که همین تعداد برای رفع و رجوع مشکلات 

و آمد و شد ها نیاز مند ارائه خدمات است.
وی ادامه داد: اخیرا با اعمال یک برش تاکتیکی، مساجد را 
از ناحیه های یک و دو جدا کردیم چون که وظیفه اصلی ما 
نگهداری، احیا و مرمت موقوفات است به همین دلیل اداره 
ای تحت عنوان امور مساجد راه اندازی کردیم که در تلاشیم 

در این خصوص ناحیه ای نیز در تبریز ایجاد کنیم.
وی اضافه کرد: شورای رسیدگی به امور هیأت امنای مساجد 
بین مساجد  از  بسیج  تقسیم حوزه های  با  و  مرکز  با ۲۰ 
این حوزه ها، ۵ مسجد به عنوان مسجد شاخص به همراه 
روحانی معتمد و مسئول حوزه بسیج انتخاب می شود تا در 
انتخاب هیأت امنا و حل معضلات و مشکلات به ما کمک 
کند تا از این طریق هیأت های امنا جلوه و چهره مردمی 

پیدا کند
اینکه یک  ما بجای  پایان سخنان خود گفت:  حسینی در 
مسجد خاص را برای امور حل اختلاف انتخاب کنیم، ۲۰ 
تا  می کنیم  انتخاب  اختلاف  مراکز حل  عنوان  به  را  مرکز 
علاوه بر حل مشکلات، بر انتخاب هیات امنا و ترویج رویکرد 
جوانگرایی و انقلابی سازی و پا به کار بودن مسجد نیز اقدام 

و نظارت کند.

کاهش 64 میلیون لیتری مصرف انواع 

فرآورده های نفتی در استان اردبیل

نفتی منطقه  فرآورده های  مدیر شرکت ملی پخش 
انواع  مصرف  لیتری  میلیون   ۶۴ کاهش  از  اردبیل 
اردبیل  استان  در   ۹۹ سال  طی  نفتی  فرآورده های 

خبر داد.
 سید حجت مدنی در جلسه تجزیه وتحلیل مصرف 
مواد نفتی در خصوص تأمین و توزیع فرآورده های 
نفتی گفت: در ۱۲ ماه گذشته سال جاری بیش از  
8۵۳   میلیون لیتر انواع فرآورده های نفتی در استان 
اردبیل تأمین و توزیع شده است که در مقایسه با 
کاهش  لیتر  میلیون  گذشته ۶۴  سال  مشابه  مدت 

داشته است. 
در  مناسب  ذخیره سازی  و  کامل  آمادگی  از  وی 
انبارهای نفت منطقه جهت تأمین و توزیع سوخت 
عرضه  مجاری  تولیدی،  صنعتی،  مراکز  به  به موقع 
و  داد  ناوگان حمل ونقل خبر  و  سوخت، کشاورزان 
اضافه کرد: در ۱۲ ماه گذشته نسبت به مدت مشابه 
سال ۹8 ، مقدار مصرف بنزین موتور ۱۹درصد و نفت 
سفید با ۲۷درصد کاهش همراه بوده است و مصرف 
را  یک درصدی  کاهش  نیز  نیروگاهی  غیر  گاز  نفت 

نشان می دهد.  
نفتی طی  فرآورده های  مصرف  میزان  درصد  مدنی 
درصد،   ۵۹ حمل ونقل  بخش های  در  را   ۹۹ سال 
درصد،  )نیروگاه( ۲۲  برق  تولید  درصد،  حرارتی ۴ 
پروژه های  و  درصد   ۲ صنایع   ، کشاورزی۱۰درصد 

عمرانی ۳ درصد اعلام کرد.
مصرف بنزین با استاندارد یورو ۴ در منطقه اردبیل به 

۲۱۴ میلیون لیتر رسید 
نفتی منطقه  فرآورده های  مدیر شرکت ملی پخش 
اردبیل گفت: مصرف بنزین یورو ۴ طی سال گذشته 

در منطقه اردبیل به ۲۱۴ میلیون لیتر رسید.
با  سازگار  فرآورده  این  توزیع  با  افزود:  مدنی 
محیط زیست از آلاینده های زیست محیطی در شهر 
با  امر  مسئولین  امیدواریم  و  شده  کاسته  اردبیل 
کنترل سایر مؤلفه های تأثیرگذار در آلودگی هوا اعم 
ایجاد  سبب  غیره  و  صنایع  فرسوده،  خودروهای  از 

هوای پاک برای شهر و استان باشند.
نفتی منطقه  فرآورده های  مدیر شرکت ملی پخش 
اردبیل تصریح کرد: در سال گذشته  ۶۶ درصد بنزین 
مصرفی استان از نوع بنزین یورو ۴ و ۳۴ درصد از نوع 

بنزین بدون سرب بوده است.

ایلام  استاندار  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
نهاده های  ذخیره  سیلوهای  ظرفیت  گفت: 
استراتژیک شرکت  و  اساسی  کالاهای  و  دامی 

پشتیبانی امور دام استان باید افزایش یابد.
ایلام،  استانداری  عمومی  روابط  از  نقل  به   
»جهانگیر رستم زاد« در نشست بررسی تامین 
استان  دام  امور  پشتیبانی  شرکت  انبار  فضای 
سازی  ذخیره  ظرفیت  اکنون  هم  کرد:   اظهار 
این شرکت محدود است و نمی تواند  انبارهای 
کالای  و  دامی  نهاده  توجهی  قابل  میزان 

استراتژیک ذخیره کند.
وی افزود: قبل از صدور مجوز برای ایجاد یک 
سیلو ۳۰ هزار تنی با مجوز جهاد کشاورزی و 
تامین اعتبار توسط سازمان مدیریت باید مشکل 
حاضر  حال  در  آنها  نیاز  مورد  فضای  تامین 

برطرف شود.
شرکت  کرد:  تاکید  ایلام  استاندار  معاون 

با  قرارداد  انعقاد  با  استان  دام  امور  پشتیبانی 
سیلوداران از ظرفیت خالی سیلوهای موجود به 
ها  نهاده  سازی  ذخیره  برای  ای  اجاره  صورت 
ذخیره  و  تامین  برای  مشکلی  تا  کند  استفاده 
سازی کالاهای اساسی از جمله نهاده ها نداشته 

باشیم.
خواست  استان  کشاورزی  جهاد  از  رستم زاد 
احداث  مجوز  صدور  به  نسبت  سریع تر  هرچه 
آباد  محله سبزی  در  واقع  سیلو ذخیره سازی 

شهرستان ایلام اقدام کند.
امور  پشتیبانی  مدیرکل  شیرخانی«  »مجتبی 
دام ایلام نیز در این نشست اظهار کرد: ظرفیت 
ذخیره سازی نهاده های دامی این شرکت با اجاره 
و ۵۰۰  هزار  اکنون ۱۲  غله  سیلوهای شرکت 
تن است که در صورت احداث سیلو ۳۰ هزار 
تنی این ظرفیت به ۴۲ هزار و ۵۰۰ تن افزایش 

می یابد.

انبارهای  برخی  اینکه  به  توجه  با   : گفت  وی 
کنونی از نظر فیزیکی استاندارد نبوده و نیازمند 
تعمیر  کار  سریع تر  هرچه  باید  هستند،  تعمیر 

آنها آغاز شود.
شیرخانی خواستار افزایش ظرفیت ذخیره سازی 

انبارهای زیر صفر درجه از هزار تن به ۲ هزار 
تن شد و گفت: امیدواریم با احداث این سیلوها 
و همچنین تدبیر لازم در تعمیر فضاهای موجود 
استان  اساسی  کالاهای  سازی  ذخیره  مشکل 

برطرف شود.

ظرفیت سیلوهای ایلام پاسخگوی ذخیره کالاهای اساسی نیست

مدیرکل کمیته امداد استان سمنان از فعالیت 
در  اشتغال  کارآفرینی  تخصصی  مرکز  هشت 
و  مؤسسات  گفت:  و  داد  خبر  سمنان  استان 
اشتغال  کمکی  بازوی  مردم نهاد  سازمان های 
هستند که هرکدام در جایگاه به کمک اشتغال 

می آیند.
امداد  راد، مدیرکل کمیته  محسن مسعودیان 
استان سمنان در نشست هم اندیشی و هم افزایی 
و  مؤسسات  حضور  با  کارآفرینی  مدل های 

گذاری  نام  با  کرد:  اظهار  مردم نهاد،  نهاده ای 
نقشه  پشتیبانی ها  زدایی ها،  مانع  تولید،  سال 
راه کمیته امداد در سال ۱۴۰۰ مشخص شد. 
مدیرکل کمیته امداد استان سمنان از فعالیت 
در  اشتغال  کارآفرینی  تخصصی  مرکز  هشت 
و  مؤسسات  گفت:  و  داد  خبر  سمنان  استان 
اشتغال  کمکی  بازوی  مردم نهاد  سازمان های 
هستند که هرکدام در جایگاه به کمک اشتغال 
دغدغه  داشتن  وجود  بر  تأکید  با  می آیند.وی 

کرد:  خاطرنشان  اشتغال،  حوزه  در  همگرایی 
ایجاد همگرایی و همسویی در دستگاه ها، نهاد 
ها و سازمان های مردم نهاد منجر به توفیق در 

امر اشتغال و نهایت تولید خواهد شد.
مسعودیان راد وضع تولید را به دلیل نابسامانی 
و فضای کسب کار، عدم ثبات بازار، قیمت ها، 
مناسب ندانست و تصریح کرد: در این شرایط 
نیاز به تدبیر، حرکت های مبتنی بر مطالعات و 

جهادی است.
اینکه دستگاه هایی که  بیان  با  راد  مسعودیان 
الگوی اشتغال را برای خودشان تعریف کردند 
عموماً موفق تر هستند، خاطرنشان کرد: آستان 
قدس رضوی با بهره گیری از خیرین و فضای 
معنوی پرچم متبرک امام رضا )ع( و .. در بحث 

اشتغال اقدامات خوبی داشته است.
معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد استان 
خورشیدی  مولد   ۲۰۰ اجرای  به  نیز  سمنان 
و  کرد  اشاره  جاری  سال  در  مددجویان  برای 
گفت: این مولدهای برق خورشیدی از طریق 
تسهیلات اشتغال زایی، کمک بلاعوض کمیته 

امداد و خیرین اجرایی می شود.

علیرضا خدابنده تصریح کرد: درآمد مددجویان 
از هر طرح پنل خورشیدی خانگی ماهانه ۱۵ 

میلیون ریال است.
حمایت  برای  نویدی  را  نوید  صندوق  وی 
و  دانست  دانش بنیان  و  نوین  کسب وکار  از 
برای  بلاعوض  تسهیلات  کرد:  خاطرنشان 

تجاری سازی ایده ها پرداخت می شود.
امداد  کمیته  خودکفایی  و  اشتغال  معاون 
استان سمنان به اجرای ۱۵ طرح دانش بنیان 
تا  اول  گام  از  این طرح ها  و گفت:  اشاره کرد 

تجاری سازی ایده ها در حال حمایت هستند.:
تعداد  درصدی   ۱۰۳ تحقق  به  اشاره  با  وی 
طرح ها اشتغال ایجادشده در سال ۹۹ ، تصریح 
برای مددجویان و  کرد: ۳۵۴8 فرصت شغلی 

کارآفرینان عرصه اشتغال ایجاد شد.
سال  اشتغال  اعتبارات  شد:  یادآور  خدابنده 
تومان  میلیارد   ۱۰۲ معادل  عددی  گذشته 
نظیر کشت  اعتبارات در مشاغلی  این  و  بوده 
گلخانه، کشاورزی، دامداری، بوم گردی، ایجاد 
کارگاه های کوچک خانگی و غیره هزینه شده 

و باعث رونق اقتصادی مددجویان شده است.

اجرای ۲۰۰ طرح پنل خورشیدی در سال ۱4۰۰

مددکاری  تخصصی  نیکوکاری  مرکز  نخستین 
و  نخستین مرکز تخصصی مددکاری  استان  
و  پذیرش  مدیرکل  حضور  با  امروز  کشور  
مددکاری کمیته امداد امام خمینی»ره« کشور 
شهر  در  ایلام  استان  امداد  کمیته  مدیرکل  و 

ایلام   آغاز به کار کرد.
 قنبر موسی نژاد  مدیرکل امداد استان ایلام در 
آیین آغاز به کار این مرکز اظهار کرد: تا کنون 
۶۵ مرکز نیکوکاری با هدف مشارکت بیشتر و 
بهینه تر مردم  نوع دوست استان در دستگیری 
اندازی شده  راه  ایلام  استان   در  نیازمندان  از 

است.
وی با بیان اینکه مردمی شدن خدمات کمیته 
یکی  امداد  و محله محور شدن خدمات  امداد 
از اهداف مهم راه اندازی مراکز نیکوکاری است 
این  نفر در  برای هر ۱۰ هزار  اکنون  گفت:هم 

استان یک مرکز نیکوکاری وجود دارد.

مدیرکل کمیته امداد استان ایلام تصریح کرد: 
ما در استان ایلام سال گذشته برای نخستین 
بار راه اندازی مراکز نیکوکاری تخصصی را آغاز 
کردیم و تاکنون چند مرکز نیکوکاری به صورت 

تخصصی  در این استان راه اندازی شده اند.
موسی نژاد با عنوان اینکه فراهم نمودن ظرفیت 
از  استفاده  و  تر  بهینه  و  بیشتر  خدمت  ارائه 
ظرفیت خیرین از دیگر اهداف راه اندازی مراکز 
مددکاری  ارائه خدمات  گفت:  است  نیکوکاری 
برای  نیکوکار  مددکاران  مشارکت  با  رایگان 
صورت  ایلام  استان  در  که  است  بار  نخستین 

می گیرد.
مددکاری  و  پذیرش  مدیرکل   ، اکبری  علی 
کمیته امداد  کشور نیز در این آیین گفت: با 
تخصصی  مرکز  چند  اخیر  سالهای  در  اینکه 
نیکوکاری  در استانهای دیگر کشور راه اندازی 
نیکوکاری  اندازی یک مرکز  راه  اما  است  شده 

تخصصی مددکاری در ایلام برای نخستین بار 
است در سطح کشور صورت می گیرد

های  آسیب  از  پیشگیری  افزود:  اکبری  علی 

و  نیازمند  و  مددجو  جامعه  بین  در  اجتماعی 
کمک به توانمندسازی خانواده ها می تواند از 
مهم ترین عملکردها و  فعالیت این مرکز باشد.

نخستین مرکز نیکوکاری تخصصی مددکاری کشور در ایلام 
افتتاح شد
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IOC مصمم بربرگزاری 
المپیک است

رئیس کمیته ملی المپیک با اشاره به دستورالعمل جدید 
کمیته بین المللی المپیک که برای این کمیته ارسال شده 
گفت که IOC همچنان بر برگزاری بازی های توکیو تاکید 

دارد.
که  پرسش  این  به  پاسخ  در  امیری   صالحی  رضا  سید 
»لغو مسابقات دانشجویان جهان در چین و منتفی شدن 
دیدار دوستانه تیم های ملی فوتسال ایران و ژاپن که قرار 
ابهامات دوباره ای را  بود به میزبانی ژاپنی ها برگزار شود، 
ایجاد کرده  بازی ها  این  لغو  یا  المپیک و برگزاری  درباره 
پیش  روز  دو  المپیک  بین المللی  کمیته  که  گفت  است، 
ارسال  ایران  برای  بازی ها  مورد  دستورالعمل جدیدی در 

کرد و همین مسئله بیانگر برگزاری قطعی بازی هاست.
سوی  از  که  جدیدی  دستورالعمل  در  کرد:  تصریح  وی 
کمیته بین المللی المپیک برای کمیته ملی المپیک ایران 
نظر  در  جدید  پروتکل های  جزئیات  است،  شده  ارسال 
گرفته شده برای بازی ها که کاروان کشورها ملزم به رعایت 
آن هستند، به طور کامل تشریح شده است. همچنین نتایج 
آخرین نشست توماس باخ با برگزارکنندگان بازی ها مطرح 

شده است.
کمیته  کرد:  خاطرنشان  المپیک  ملی  کمیته  رئیس 
بازی های توکیو  بر برگزاری  المپیک همچنان  بین المللی 
مصمم است و به همین دلیل به صورت متوالی و منظم با 
کشورها در رابطه با این بازی ها و چگونگی حضور در آن 
در ارتباط است. دستورالعمل جدیدی هم که برای ایران 
ارسال شده مطابق با شرایط امروز کرونا در جهان و ژاپن 
است. از سوی این کمیته هیچ ابهام و تردیدی در مورد 
بازی ها دیده نمی شود.صالحی امیری تاکید کرد: بر همین 
اساس کمیته ملی المپیک همچنان با لحاظ کردن اعزام 
کاروان به بازی های المپیک پیگیر فعالیت ها و برنامه ها به 

خصوص در بخش مالی است.
به  بودجه سال جاری  لایحه  هنوز  اینکه  یادآوری  با  وی 
دستگاه های اجرایی ابلاغ نشده است، خاطرنشان کرد: البته 
بودجه که در لایحه پیشنهادی برای کمیته ملی المپیک 
تعیین شده بود )۱۶۶ میلیارد و ۹۰۰ میلیون تومان( بدون 
مجموعه  برای  خوبی  اتفاق  همین  و  است  مانده  تغییر 
کمیته خواهد بود. تلاش این است به محض ابلاغ بودجه، 
اولین مرحله تخصیص را از دولت بگیریم تا فدراسیون ها را 

در سال جدید شارژ مالی کنیم.

رئیس فدراسیون فوتبال گفت: اراده ما قوی 
و مستحکم است و در همین راستا قدم بر 

خواهیم داشت.
 به نقل از سایت فدراسیون فوتبال، مراسم 
مرکز  رئیس  فر،  امامی  علیرضا  معارفه 
عزیزی  الدین  شهاب  حضور  با  فوتبال  ملی 
و  ماجدی  میرشاد  فدراسیون،  رئیس  خادم، 
رئیسه(،  هیات  )اعضای  حیدری  طهمورث 
در  حاضر  اعضای  و  معاون  قاسمی،  سعید 

مرکز ملی فوتبال برگزار شد.
از صیانت فدراسیون فوتبال دفاع و حمایت 

خواهیم کرد
شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون 
فوتبال گفت: با وجود محدودیت ها و مشکلاتی 
که وجود دارد در کنار هم فعالیت های بزرگی 
را انجام خواهیم داد. نگاهمان توسعه محور 
بوده و با پیشبرد اهداف خود فصل نوینی در 
برنامه ریزی جدید فدراسیون فوتبال، حکم 

فرما خواهد شد.
مستحکم  و  قوی  ما  اراده  داد:  ادامه  وی 
خواهیم  بر  قدم  راستا  همین  در  و  است 
برای  لازم  بستر  فوتبال  فدراسیون  داشت. 
ایجاد  ریزی  برنامه  روند  و  آکادمیک  نگاه 
خواهد کرد. نگاه ما شایسته سالاری بوده و 
با تغییرات، درصدد آن هستیم که با اجرای 
و  فوتبال  اقتصادی  نگاه  با  خود  برنامه های 
تغییراتی که رخ می دهد، به سمت آکادمیک 
پیش  پیش،  از  بیش  شدن  کارآمد  و  بودن 
رویم. فضای ما و نگاهمان چیزی است که به 
آن اعتقاد داریم و تمام سعی ما بر این است 
که با عدالت پیش رویم و از صیانت فدراسیون 

فوتبال دفاع و حمایت خواهیم کرد.
رئیس فدراسیون فوتبال گفت: فوتبال برای 
ما در بخش توسعه فوتبال و آکادمیک بسیار 
مهم و حائز اهمیت است و امیدوارم که شاهد 
باشیم.  قسمت  این  در  پیش  از  بیش  رشد 
درب فدراسیون فوتبال به روی همه باز است 
و برای توسعه با برنامه ریزی پیش خواهیم 

رفت.
فوتبال  فدراسیون  سیاست های  با  همگام 

برنامه های فوتبال را پیش بردیم
ملی  مرکز  معاون  قاسمی،  سعید  ادامه  در 
همراه  به  من  تلاش  تمام  گفت:  فوتبال 
به رشدی  رو  روند  تا  بوده  این  بر  همکارانم 
با  همگام  باشیم.  داشته  کمپ  این  در  را 
برنامه های  فوتبال  فدراسیون  سیاست های 
شاهد  امیدوارم  و  بریم  می  پیش  را  خود 

اتفاقات خوب باشیم.
اهداف فدراسیون دانش بنیان است

ملی  مرکز  جدید  رئیس  فر،  امامی  علیرضا 
از  ابتدا  گفت:  مراسم  این  ادامه  در  فوتبال 
داشته  که  بینشی  خاطر  به  خادم  عزیزی 
تشکر می کنم. در جلسه ای که با ایشان برگزار 
کردم در خصوص موارد مختلفی به بحث و 

بررسی پرداخته و متوجه شدم اهداف ایشان 
دانش بنیان بوده و به علم توجه می شود و به 
دنبال توسعه و پشبرد فوتبال کشور هستند. 
بر همین اساس تاخیر نکرده و پاسخ مثبت به 
این پیشنهاد دادم. چندین سال منتظر چنین 
دیدگاهی بودم. سعی می کنم با تمام وجودم 
در این کار انرژی بگذارم. من به کار گروهی 
اعتقاد دارم و در همین راستا برنامه هایم را 
پیش می برم. وی ادامه داد: از اینکه نفرات 
و  دوره  این  در  تحصیل کرده  و  فوتبالی 
دوره های قبل حضور دارند باعث خوشحالی 
است و امیدوارم در کنار یکدیگر برنامه های 
چند  هر  را  خدمتی  و  داده  توسعه  را  خود 
کوچک برای فوتبال ایران انجام دهم. نکته ای 
که بسیار حائز اهمیت است، این است که از 
هر جایی کار کنیم و مسئولیتی که داریم، 

اگر کار خود را با نیت و صداقت در راه فوتبال 
پیش ببریم این چرخه فوتبال به درستی می 

چرخد و شاهد موفقیت خواهیم بود.
راهبردی  برنامه های  و  همکاری  و  تعامل  با 

برای موفقیت فوتبال پیش می رود
فر  امامی  گفت:  ماجدی  میرشاد  ادامه  در 
هم دوره و هم بازی من بوده و باعث افتخار 
است که فوتبالی ها کنار هم هستیم. ایشان 
فرد فوتبالی است و معضلات و شرایط اماکن 
مرکز  بنای  می داند.  خوب  بسیار  را  ورزشی 
ملی فوتبال به دوش همکاران حاضر در این 
مرکز که متعهد و با تجربه هستند، تاکنون 
پیش رفته و از امامی فر می خواهم با صبر و 
همت بالا، با تعامل و همکاری و برنامه های 
راهبردی پیش رود و در نهایت شاهد حضور 

تیم ملی فوتبال ایران در جام جهانی باشیم.

خبرعزیزی خادم: شایسته سالاری می کنم

خط و نشان رقیب حسن 
یزدانی برای حریفان المپیکی
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از  پس  آمریکا  آزاد  کشتی  کیلوگرم   ۸۶ وزن  ستاره 
رسیدن به دوبنده تیم ملی این کشور اعلام کرد فقط 

به کسب مدال طلای المپیک توکیو می اندیشد.
 بی تردید دیوید تیلور قهرمان آمریکایی کشتی آزاد 
در  یزدانی  رقیب حسن  ترین  اصلی  عنوان  به  جهان 
می شود.  محسوب  توکیو   ۲۰۲۱ المپیک  بازی های 
این آزادکار باتجربه و توانمند به تازگی در مسابقات 
انتخابی آمریکا به برتری رسید و توانست دوبنده وزن 
۸۶ کیلوگرم آمریکا در بازی های المپیک را از آن خود 

کند.
دیوید تیلور با توجه به این موفقیت اعلام کرد: هدف 
من تنها به حضور در المپیک منتهی نمی شود، بلکه 
به کسب مدال طلا و قهرمان در المپیک می اندیشم. 
موقعیت  این  از کسب  و  از حمایت همه سپاسگزارم 
برای درخشش در توکیو خوشحال هستم. با این وجود 

می روم که مدال طلا را به خانه بیاورم.
این آزادکار آمریکایی در ایران هم مورد توجه است، 
چراکه در سال های اخیر تنها حریفی بوده که توانسته 
حسن یزدانی را شکست دهد. تیلور یک بار در جام 
جهانی ۲۰۱۷ کرمانشاه و یک بار در رقابت های جهانی 
سال ۲۰۱۸ موفق شد یزدانی را شکست دهد. طبیعتاً 
بازی های المپیک توکیو می تواند سومین میدانی باشد 

که این دو کشتی گیر رو در روی هم قرار گیرند.
آزاد  کشتی  ملی  تیم  انتخابی  رقابت های  پایان  در 
آمریکا، توماس گیلمان، کایل دایک، دیوید تیلور، کایل 
اسنایدر و گیبل استیوسون در اوزان ۵۷، ۷۴، ۸۶، ۹۷ 
و ۱۲۵ کیلوگرم برای حضور در المپیک توکیو معرفی 

شدند.
جردن اولیور نیز در وزن ۶۵ کیلوگرم عنوان نخست 
و در صورت کسب  آن خود کرد  از  را  این مسابقات 
سهمیه در رقابت های گزینشی در بلغارستان، می تواند 

راهی المپیک توکیو شود.

رئیس فراکسیون ورزش مجلس با بیان اینکه به 
فوتبال  فدراسیون  انتخاب های  و  انتصاب  دلیل 
»تذکر جدی« به این فدراسیون داده شده است، 
انتخاب های  به  را  آنها  بتوانیم  تا جایی که  گفت: 

بهتر برمی گردانیم.
به  مجلس  ورود  درباره  فروردین  محمدمهدی 
این  به  گفت:  فوتبال  فدراسیون  جدید  انتصابات 
به جد تذکر  به فدراسیون  مسئله ورود کردیم و 
فوتبال،  فدراسیون  انتخابات  بحث  در  دادیم. 
موضع ما بی طرفی بود ولی الان از نقش نظارتی 
کوتاه نمی آییم. به احترام جامعه ورزش، مردم و 
فوتبال دوستان هر کمکی از دستمان بر بیاید انجام 
می دهیم و این را وظیفه قانونی و شرعی خودمان 

می دانیم.
ما  از  مردم  است.  مردم  وکیل  افزود: مجلس  وی 
می خواهند در قبال اتفاقات، پاسخگو باشیم. بخش 
عظیمی از جامعه درگیر ورزش و فوتبال است و 
شان  و  المللی  بین  اقتدار  روانی،  ابعاد  بحث  این 
و منزلت را در پی دارد. ما دخالتی در انتخاب ها 
منفی  واکنش  عمومی  افکار  وقتی  ولی  نداریم 
آنها  مطالبه  دنبال  دارد،  انتخاب  یک  به  نسبت 

می رویم.
اسلامی  شورای  مجلس  ورزش  کمیسیون  رئیس 
کشور  در  توانمندی  سرمایه های  آیا  شد:  یادآور 
نداشتیم که این انتخاب ها صورت گرفت؟ اگر در 
این موارد به سرمایه ها بها ندهیم، کجا می خواهیم 
از آنها استفاده کنیم؟ دلخوشی مردم به این است 
که اتفاقاتی باعث نشاط جامعه شود اما فدراسیون 
مردم  از  را  نشاط  این  پیشاپیش  دارد  فوتبال 
بازیکنان  روی  اتفاقات  این  شک  بدون  می گیرد. 

تیم ملی هم تاثیر روحی و روانی دارد.
انتصابات  و  انتخاب ها  با  اینکه  بیان  با  فروردین 

جدید در فدراسیون، تمرکز فوتبال به هم خورده 
است، گفت: خود فدراسیون این تمرکز را بر هم 
زده است. تغییر در جهت بهتر شدن شرایط است 
نه عقب گرد و پسرفت. سکوت مجلس و وزارت 
که  جایی  تا  است.  مردم  به  کجی  دهن  ورزش 
)فدراسیون  آقایان  باشد،  داشته  خریدار  حرفمان 
فوتبال( را متقاعد می کنیم به انتخاب بهتر برگردند 
غیر از این خط قرمز روی انتخاب هایی است که 

توهین به مردم محسوب می شود.
فدراسیون  وی خاطرنشان کرد: شاخص هایی که 
فوتبال در انتخاب هایش لحاظ کرده چیست؟ اینها 

باید به صورت شفاف اعلام شود.
رئیس کمیسیون ورزش مجلس در پاسخ به این 
چگونه  فوتبال  فدراسیون  به  »تذکر  که  سئوال 
با  تلفنی  ما  کرد:  اظهار  است؟«  گرفته  صورت 
هم  جمعه  کردیم.  صحبت  فدراسیون  مسئولان 

هم  امروز  داشت.  خواهیم  حضوری  جلسه ای 
جلسه ای در مجلس در این ارتباط برگزار شد.

فروردین ادامه داد: اعضای هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال و وزارت ورزش از این انتخاب ها اظهار بی 
اطلاعی کرده اند. در مسئولیت های مهم نمی توان 
را  عمومی  رضایت  باید  و  گرفت  فردی  تصمیم 
کرد  برگزار  رفراندوم  باید  نمی گوییم  کرد.  جلب 
ولی حداقل می توانستند نظر هیات رئیسه و مجمع 
فدراسیون فوتبال را بپرسند. از این اتفاقات گلایه 
داریم. مگر کم بازیکن و پیشکسوت بزرگ داریم؟ 
تا چه زمانی باید سرمایه سوزی کنیم؟ حضور افراد 
بزرگ در فدراسیون و تیم ملی، خود به خود به این 
بخش ها شخصیت و اعتبار بیشتری می دهد. شاید 
آقایان احساس می کنند سایه افراد صاحب نام روی 
سرشان سنگینی می کند در حالی که یک رهبر و 
رئیس قوی باید از تمام داشته هایش استفاده کند.

به فدراسیون فوتبال تذکر جدی دادیم
استقلال  فوتبال  تیم  پیشکسوت 
بتواند  تیم  این  امیدواری کرد  ابراز 
به هدایت فرهاد مجیدی در فصل 
موفق  آسیا  قهرمانان  لیگ  جدید 

باشد.
پیشین  هافبک  یوسفی  محسن 
خبرنگار  با  گفتگو  در  استقلال 
مهر در خصوص تساوی بدون گل 
استقلال برابر پیکان گفت: استقلال 
حذفی  جام  در  پیش  هفته   ۵
توانسته بود پیکان را شکست دهد 
اما در لیگ برتر به پیروزی نرسید و 
به یک امتیاز این دیدار بسنده کرد.

با  پیکان  هم  بار  این  افزود:  وی 
یک  خود  مخصوص  تکنیک های 
امتیاز از استقلال گرفت. تیمی که 
و  می کند  بازی  تدافعی  شدت  به 
گل زدن به این تیم برای مهاجمان 
بسیار سخت است. پیکان از ابتدای 
زمین  در  بیشتر  پایان  تا  بازی 
بازیکنان  و  بود  شده  متمرکز  خود 
بسته  در  به  زدند  هرچه  استقلال 
موقعیت  دو  یکی  البته  می خورد. 
استقلال به دست آورد که آن هم با 
درخشش دروازه بان پیکان به گل 

تبدیل نشد.
یوسفی تصریح کرد: تعطیلات نوروز 
و کرونایی شدن چند بازیکن بر روند 
تیمی استقلال تأثیر منفی گذاشته 
بود مهدی قائدی از ابتدا به میدان 
کرونا  دلیل  به  مرادی  بابک  نرفت، 
مسائل  همین  و  بود  دیدار  غایب 
شرایط  آن  از  تیم  که  شد  باعث 
نوروز  تعطیلات  از  قبل  که  آرمانی 

داشت، کمی دور شود.

گفت:  استقلال  پیشین  هافبک 
در  پرسپولیس  که  روزی  در 
بود،  رسیده  تساوی  به  مشهد 
با برد در این  استقلال می توانست 
با  را  خود  امتیازی  فاصله  دیدار 
اما  برساند  حداقل  به  پرسپولیس 
امتیاز  پیکان سه  تدافعی  لایه های 
را از استقلال گرفت و آبی پوشان 
امتیازی   ۴ فاصله  با  همچنان 
ادامه  خود  راه  به  پرسپولیس  با 
شروع  خصوص  در  وی  می دهند. 
این فصل لیگ قهرمانان خاطرنشان 
کرد: فصل گذشته استقلال در لیگ 
قهرمانان موفق نبود و نتوانست به 
البته لیگ  بعد صعود کند.  مرحله 
قهرمانان با لیگ برتر ما تفاوت های 
از  عربی  تیم های  دارد.  فاحشی 
بازیکنان خوب و با کلاس استفاده 
می کنند و شاید هزینه خرید یک 

بازیکن آنها معادل هزینه یک سال 
تیم های ایرانی باشد ولی بارها اتفاق 
افتاده تیم های ایرانی با این بضاعت 
تیم های  مقابل  در  دارند  که  کمی 
متمول نتایج قابل قبولی به دست 

آورند.
کرد:  تاکید  فوتبال  پیشکسوت 
امیدوارم مجیدی بتواند این بار در 
سرمربی  عنوان  به  قهرمانان  لیگ 
عملکرد موفقی داشته باشد. اگرچه 
باید  و  دارند  پیش  در  سختی  کار 
زمان  که  قهرمانان  لیگ  شروع  با 
زیادی هم باقی نمانده به هماهنگی 
کامل رسیده تا عملکرد موفقی در 

این فصل داشته باشند.
ادامه  استقلال  پیشین  هافبک 
کرونا،  ویروس  شیوع  دلیل  به  داد: 
صورت  به  عربستان  در  بازی ها 
امتیاز  و  می شود  برگزار  متمرکز 

بازی های خانگی از استقلال سلب 
شده است. بارها اتفاق افتاده بود که 
ایرانی  استقلال و یا دیگر تیم های 
را  نتیجه  طرفدارانشان،  حمایت  با 
به مرحله بعد صعود  تغییر داده و 
می کردند اما امسال همانند سالهای 
گذشته چنین شرایطی وجود ندارد 
است طی چند  مجبور  استقلال  و 
روز تمام بازی های خود را پشت سر 

هم انجام دهد.
وی در پایان خاطرنشان کرد: برای 
قهرمانان  لیگ  در  ایرانی  تیم های 
اگرچه  می کنم.  موفقیت  آرزوی 
از  ایرانی  تیم های  شرایط  فاصله 
تیم های  دیگر  با  حرفه ای  لحاظ 
حاضر در لیگ قهرمانان تفاوت های 
دعا  همه  اما  دارد  زیادی  بسیار 
بتوانند  ایرانی  تیم های  تا  می کنیم 

در لیگ قهرمانان موفق باشند.

محسن یوسفی : کار نمایندگان ایران سخت است

با  کشتی  قوانین  تشریح  کلاس 
حضور دو داور المپیکی کشورمان در 
برگزار  آزاد  ملی کشتی  تیم  اردوی 

شد.
محمد مصلایی پور رئیس کمیسیون 
گفت:  کلاس  این  مورد  در  داوران 

نیما  و  من  حضور  با  کلاس  این 
کشورمان   S۱ درجه  داور  صادقی 
به جهت بازآموزی و تشریح قوانین 
اعزامی  آزادکاران  برای  آزاد  کشتی 
المپیک،  گزینشی  رقابت های  به 
به  دانکلوف  جام  و  آسیا  قهرمانی 

اواخر  داد:  ادامه  وی  رسید.  انجام 
سال گذشته نیز کلاس بازآموزی و 
تشریح قوانین کشتی فرنگی را برای 

اردونشینان برگزار کردید.
این داور المپیکی کشورمان در پایان 
برگزاری  از  هدف  کرد:  خاطرنشان 

مربیان  کامل  آشنایی  این کلاس ها 
اتحادیه  قوانین  با  گیران  کشتی  و 
قوانینی  به خصوص  کشتی  جهانی 
آمده  وجود  به  تغییرات  آن  در  که 
در  بهتر  هرچه  عملکرد  برای 

رقابت های پیش رو بود.

تشریح قوانین کشتی برای آزادکاران ملی پوش

و  هزار  یک  حدود  گفت:  والیبال  فدراسیون  دبیر 
بازیکن برای حضور در تیم نوجوانان سال  دویست 
۱۴۰۱ ثبت نام کردند و صحت سنجی شرایط سنی و 

قدی آنان، بر عهده هیات های استانی است.
در  تقوی  میلاد  والیبال،  فدراسیون  از  نقل  به   
نشست آنلاین هیات های استانی با محوریت ایجاد 
 ۱۴۰۱ سال  نوجوانان  تیم  انتخاب  برای  هماهنگی 
به  افزود: سال سختی  برگزار شد،  روز دوشنبه  که 
رغم کمبودها و سختی ها به دلیل شرایط کرونایی 
با  را  خود  برنامه های  والیبال  اما  داشتیم  کشور  در 

همکاری هیات ها پیش برد.
وی با بیان اینکه سال حساسی پیش رو داریم که 
مهم ترین موضوع آن برای والیبال، بازی های المپیک 
برنامه ریزی شده دست  اهداف  به  امیدوارم  و  است 
یابیم، گفت: طبیعی است که به فکر پشتوانه سازی 
برای تیم ملی باشیم و سال آینده تغییر نسل تیم 

نوجوانان را آغاز خواهیم کرد.
دبیر فدراسیون والیبال تصریح کرد: اقدامات عملی 
برای این موضوع، ۱۸ ماه زودتر آغاز شده و در مهلت 
تعیین شده برای ثبت نام بازیکنان تیم نوجوانان سال 
۱۴۰۱، حدود ۱۲۰۰ نفر در سایت ثبت نام کردند 
و صحت سنجی این افراد از نظر سن و شرایط قدی 
اعلام شده برای هر پست، بر عهده هیات های استانی 

است.
وی ادامه داد: نمایندگان فدراسیون والیبال نیز برای 
هفته  از  شده،  ثبت نام  افراد  شرایط  دیگر  بررسی 
استان ها  در  اردیبهشت  پایان  تا  فروردین  پایانی 
حضور خواهند یافت تا بررسی دقیق تر انجام شود. 
همچنین مرحله نخست برنامه تمرینی این بازیکنان 
با همکاری مربیان بومی در استان ها پیگیری خواهد 

شد.
به  نیز   ۱۴۰۱ سال  نوجوانان  والیبال  تیم  سرمربی 

این  بر  گفت:  و  کرد  اشاره  کشور  کرونایی  شرایط 
از  بازیکنان  اینکه  جای  به  گرفتیم  تصمیم  اساس، 
سراسر کشور به تهران بیایند، به استان ها سفر کنیم 

تا شرایط آنان را دقیق بررسی کنیم.
محمد وکیلی تصریح کرد: در فرصت ۴۵ روزه ثبت 
نام بازیکنان، یک هزار و ۱۹۶ بازیکن برای حضور در 
تیم نوجوانان سال ۱۴۰۱ ثبت نام کردند که در دو 
پست دریافت کننده قدرتی و پاسور، بیش ترین ثبت 
نام کننده را داشتیم و این موضوع، بیان گر پتانسیل 

خوب برای آینده والیبال ایران است.
وی با یادآوری اینکه هیات های استانی شرایط سنی 
و قدی بازیکنان را بررسی و نتایج را اعلام خواهند 
حضوری  بررسی های  در  موارد،  دیگر  گفت:  کرد، 
بر  علاوه  این طرح  در  در ضمن  انجام خواهد شد. 
توان  نیز  که  مربیانی  که  می کنیم  تلاش  بازیکنان، 

هدایت تیم را دارند، شناسایی شوند.

تقوی:  ۱۲۰۰ بازیکن برای حضور در تیم والیبال نوجوانان ۱۴۰۱ ثبت نام کرد
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استان تهران
گزارش

طاهری فرماندار شهریار :
 هیات اجرایی انتخابات بی توجه 

به اظهارات ضد و نقیض به بررسی 
صلاحیت ها می پردازد

فرماندار شهریار با اشاره به اینکه تمامی مدیران شهرستان وظیفه دارند 
در کنار یکدیگر برای احصا و رفع موانع تولید و اشتغال در سال جاری 
انتخابات شهرستان شهریار  ستاد  اجرایی  هیات  گفت:  کنند،  تلاش 
بدون توجه به شایعات و اظهارات ضد و نقیض مطرح شده به بررسی 

صلاحیت داوطلبان انتخابات شوراهای اسلامی می پردازد. 
اداری  شورای  جلسه  نخستین  در  شهریار  فرماندار  طاهری  نورالله 
شهرستان شهریار در سال ۱۴۰۰ اظهار داشت: بایستی در سال ۱۴۰۰ 
همه مدیران و مسؤولان بر برنامه ای منظم و بهره گیری از شعار سال، 

سالی سرشار از آسایش و آرامش برای مردم شهرستان فراهم کنند.
وی افزود: مهم ترین موضوع مورد توجه سال، شعار جاری یعنی تولید، 
پشتیبانی ها، مانع زدایی ها دارد که پیام هایی مهمی را برای مدیران دارد 
که بایستی بدان توجه کرد و محور شعارهای سال های اخیر تولید، 

اشتغالزایی و خودکفایی اقتصادی بوده است.
فرماندار شهریار با اشاره به برگزاری جلسات ستاد تسهیل و رفع موانع 
تولید شهرستان بر اساس اهداف شعار سال بیان داشت: تمام موانع 
قانونی و جلوگیری کننده از رشد و تولید بایستی در شهرستان احصا 
شده و تمامی ادارات و نهادها وظیفه دارند در کنار یکدیگر برای رفع 

این موانع و کمک به تولید و اشتغال گام های جدی بردارند.
طاهری با اشاره موفقیت ستاد تسهیل و رفع موانع تولید شهرستان 
شهریار در استان تهران گفت: بایستی برای تولیدکننده و سرمایه گذاری 
که تمام مراحل قانونی و اخذ مجوزات مربوطه را انجام داده است، مانع 

تراشی و بهانه جویی نشود.
وی ادامه داد: همه بایستی با تمام توان از سرمایه گذار و تولیدکننده در 
شهرستان شهریار حمایت کنیم و کسی که در شرایط سخت اقتصادی 
فعلی نگذاشته است که چراغ واحد تولیدی خاموش شود امروز همچون 

مجاهد فی سبیل الله و رزمنده جنگ تمام عیار فعلی است.
فرماندار شهریار با اشاره به موضوع برگزاری انتخابات در سال جاری 
خاطرنشان کرد: انتخابات بیمه کننده اقتدار کشور و انقلاب است که 
با مشارکت حداکثری تحقق پیدا می کند و اگر به دنبال تعالی کشور 
هستیم بایستی با خدمت و احترام، مردم برای مشارکت در انتخابات 

ترغیب شوند.
طاهری با اشاره به فرآیند برگزاری انتخابات و برگزاری ۳ انتخابات در 
شهرستان شهریار، گفت: در خصوص تعیین صلاحیت های داوطلبان 
انتخابات صحبت های ضد و نقیض فراوانی مطرح می شود که اعلام 
می کنیم هیئت اجرایی تا زمان مقرر هیچ گونه اظهار نظری در خصوص 
احراز صلاحیت نخواهد کرد و از تمامی صاحب نظران و اصحاب رسانه 
مطالب  قبیل  این  بیان  هرگونه  از  مسیر  این  در  خواهشمندیم  نیز 

خودداری کنند.
وی با اشاره به اینکه تا ۲۱ فروردین ماه هیچ داوطلبی از نظر هیئت 
اجرایی تایید یا رد صلاحیت نیست، ادامه داد: تمامی ادارات بر اساس 
قانون بایستی در اجرا و پشتیبانی انتخابات همراهی کنند و آموزش 

عوامل انتخابات نیز با رعایت دستورالعمل ها ادامه خواهد داشت.
در  مردم  حداکثری  حضور  مهم  اصل  به  اشاره  با  شهریار  فرماندار 
انتخابات بنابر بیانات رهبری معظم انقلاب تصریح کرد: از اصل وظیفه 
ما گره گشایی و نوکری برای مردم و ولی نعمتان ماست و که بایستی 

حس وظیفه شناسی و خدمت به مردم منتقل شود.

شهردار رباط کریم با اشاره به مصوبه 
شهر  اسلامی  محترم  شورای  امروز 
عمرانی  های  پروژه  جزئیات  به  که 
شده  پرداخت  کریم  رباط  شهرداری 
رباط  برای   ۱۴۰۰ سال  افزود:  است 
خواهد  آبادانی  و  عمران  سال   کریم 
بود و با برنامه ریزی های انجام شده 
خواهد  عملیاتی  مهمی  های  پروژه 

شد.
مهندس پارسا به تشریح برخی از این 

پروژه ها به شرح ذیل پرداخت: 
• احداث فاز سوم پارک پردیس ملل

رباط  شهرداری  گرمخانه  احداث   •
کریم 

• احداث بازار روز  فرهنگیان 
صیاد  شهید  روز   بازار  احداث   •

شیرازی 
• احداث سالن ورزشی پارک حافظ

• احداث سالن ورزشی داوودیه 
شهید  پارک  شهربازی  احداث   •

آبشناسان 
• احداث شهربازی پارک پردیس ملل 

• روشنایی کمربندی جنوبی 
پل  از  شهر  اصلی  بلوار  روشنایی   •

نصیرشهر تا میدان آزادگان

• اصلاح و زیباسازی میادین شهر 
الله  آیت  بزرگراه  تکمیل   • 

خامنه ای)مدظله العالی(
• احداث چمن های مصنوعی 
• تکمیل سالن ورزشی کیکاور

• تکمیل جاده شترخوار
• تفرجگاه میدان آزادگان و پروژه های 
دیگری که انشالله با همراهی و همدلی 
اعضای محترم شورای اسلامی شهر با 
شتاب بیشتری عملیاتی خواهد گردید.

گام دوم پروژه های عمرانی شهرداری 
رباط کریم در سال ۱۴۰۰

 علی ملکی شهردار اندیشه در دیداری 
مدیران  معاونین،  بهمراه  که  نوروزی 
و  رئیس  با  مدیران شهری  و  سازمانها 
داشتند  شهر  اسلامی  شورای  اعضای 
ضمن تبریک سال نو و تقدیر از زحمات 
شهری  پارلمان  اعضای  تلاش های  و 
اندیشه ، سال جاری را بسیار سرنوشت 
بر  و  دانست  کشور  برای  مهم  و  ساز 
حضور گسترده مردم در انتخابات باعث 

عزت و سربلندی نظام تاکید کرد
 یعقوب وکیلی رئیس شورای اسلامی 
شهر اندیشه از خدمات ارزنده پرسنل 
بواسطه  این شهر  شهرداری و شهردار 
زمینه  در  روزی  شبانه  تلاش های 
از  یکی   : افزود  و  نمود  قدردانی  کرونا 
روزهای  در  توجه  قابل  بسیار  اقدامات 

کرونایی در خصوص کمکهای مومنانه و 
تخصیص کمک مالی در مراحل مختلف 
و  حمل ونقل  ناوگان  برداران  بهره  به 
بود  بهداشتی  اقلام  و  لاستیک  توزیع 
که باعث شد تا شهرداری اندیشه بتواند 
ضمن کسب کارنامه ای درخشان ، دو 
رتبه برتر در بین شهرداری های استان 
کسب نماید که لازم می دانم از همت و 

کوشش همه عزیزان تقدیر نمایم
علی ملکی شهردار شهر اندیشه در ادامه 
این جلسه افزود : در سال گذشته که 
شاهد شرایط خاص شیوع کرونا بودیم 
شهر   اسلامی  شورای  اعضای  همراهی 
باعث شد تا به بهترین وجه بتوانیم به 
سرعت وارد عمل شویم و عملکرد قابل 
ارائه  مختلف  های  حوزه  در  را  قبولی 

دهیم که لازم میدانم به سهم خود از 
زحمات و تلاش های این عزیزان بویژه 
پرسنل و کارکنان شهرداری اندیشه به 

نحو احسن قدردانی نمایم
سال  در   : ساخت  خاطرنشان  وی 
جاری،اتمام و به نتیجه رسیدن پروژه 
های ناتمام از اولویتهای کاری مجموعه 

و  میشود  محسوب  شهری  مدیریتی 
امیدواریم بتوانیم آن را اجرایی نماییم

 در پایان این دیدار اولین جلسه رسمی 
سال  در  اندیشه  شهر  اسلامی  شورای 
محوریت  با  و  اعضا  حضور  با   ۱۴۰۰
آغاز  ارسالی  لوایح  شعار سال جاری و 

گردید.

شهردار اندیشه : حضور گسترده مردم در انتخابات 
باعث عزت و سربلندی نظام است

گزارش

تداوم عملیات تسطیح در معابر فرعی؛ 
کوچه پامچال یک بتن Rcc شد

و  تسطیح  عملیات  گرفته،  شکل  تازه  معابر  ساماندهی  راستای  در 
و  انجام  مترمربع  به مساحت۲۵۰۰  پامچال یک  زیرسازی در کوچه 

مورد بتن ریزی Rcc قرار گرفت.
با توجه به تاکید مدیریت شهری صالحیه، این سلسله اقدامات تا زمان 
رسیدن میزان تراکم ۶۰ درصد ساخت در کوچه ها ادامه دارد و پس از 

رسیدن به حدنصاب، زیر پوشش آسفالت قرار خواهند گرفت.
 با توجه به پیگیری های معاونت عمران و شهرسازی در خصوص ایجاد 
ادارات خدمت رسان )آب، گاز و مخابرات( در کوچه های  انشعابات 
جدید الاحداث، عملیات ساماندهی در معابر اصلی و فرعی با وحدت 

رویه ای منسجم به کار خود ادامه خواهد داد.
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نشست هماهنگی پروژه های بازآفرینی 
امام سجاد)ع( و محمدآباد  محله های 
شهردار  مختاری  مهندس  ریاست  به 
و با حضور مدیران دفاتر تسهیل گری 
بافت های فرسوده و سکونت گاه های 
غیررسمی محلات یادشده برگزار شد.

امور بین  ارتباطات و  اداره  به گزارش 
شهرداری  و  اسلامی  شورای  الملل 
مختاری  مسعود  مهندس  قدس، 
دفاتر  مدیران  هماهنگی  جلسه  در 
و  فرسوده  های  بافت  تسهیلگری 
محله  غیررسمی  های  سکونتگاه 
که  محمدآباد  و  سجاد)ع(  امام  های 
بر  گردید،  برگزار  شهردار  دفتر  در 
تسریع در اجرای پروژه های بازآفرینی 
از آنجایی  تاکید کرد و گفت:  شهری 
فرسوده شهرقدس  بافت  محدوده  که 
شده  واقع  شهر  این  مرکز  در  عموما 

بودن  پایین  است، 
شهری  بافت  کیفیت 
این  در  سکونت  و 
محدوده تاثیر مستقیم 
بر کیفیت بر کل شهر 

می گذارد.
و  افزود: مشکلات  وی 
معضلات بافت فرسوده 
به  منحصر  و  محدود 
چرا  نیست؛  بافت  این 
نامطلوب  وضعیت  که 
ویژگی  محدوده  این 
و  داشته  انتشاری 

شهر  محدوده های  سایر 
را نیز به تدریج درگیر خود می کند؛ 
نیازمند  محدوده ها  این  رو،  این  از 
قدس  می باشد.شهردار  ویژه  توجه 
توسعه  محرک  پروژه های  تعریف 

و  فرسوده  بافت  محدوده  داخل  در 
تنها  را  غیررسمی  سکونتگاه های 
راهکار احیای این مناطق عنوان کرد 
شهری  بازآفرینی  پروژه های  گفت:  و 
می تواند در ترغیب ساکنان بافت های 

فرسوده و سکونتگاه های غیررسمی در 
امر نوسازی این بافت ها نقش مهمی 
دفاتر  است  ضروری  که  نماید  ایفا 
با تلاش و همت مضاعف  تسهیلگری 
در تسریع اجرای این پروژه ها بکوشند.

به ریاست شهردار قدس برگزار شد؛

جلسه هماهنگی مدیران دفاتر تسهیلگری بافت های فرسوده و 
سكونتگاه های غیررسمی محله های امام سجاد)ع( و محمدآباد

فرماندار رباط کریم به همراه استاندار 
تهران در خصوص بخش شدن شهر 
معاون  با  آن  فعلی  ساختار  با  پرند 
سیاسی وزارت کشور دیدار و گفتگو 

نمود. 
 نظام ملکشاهی در معیت انوشیروان 
بندپی در خصوص پیگیری  محسنی 
مکاتبات گذشته پیرامون ایجاد بخش 
جدید به مرکزیت شهر پرند در تابعیت 
این  تحقق  و  کریم  رباط  شهرستان 
خواسته به حق مردمی دیدار و گفتگو 
نمود و در حاشیه آن بیان کرد: شهر 
مهر  مسکن  پایتخت  عنوان  به  پرند 

مربع  کیلومتر   ۱۰۶ وسعت  با  ایران 
راه  آزاد  سه  کنار  در  گرفتن  قرار  و 
تهران- قم، تهران- ساوه، آزاد راه های 
الغدیر، در حال ساخت جنوب استان 
تهران، و راه آهن سراسری شمال به 
جنوب کشور پتانسیل بخش شدن را 

داراست.
افزود:  ادامه  در  دولت  عالی  نماینده 
پیرو پیگیری های گذشته به منظور  
ضرورت تاسیس بخش پرند و حذف 
الحاق  و  گرفته  قرار  های  آبادی  کد 
شورایعالی  مصوبات  برابر  یافته، 
شهر  به  کشور  شهرسازی  و  معماری 

توسط   دیگر،  موارد  و  کریم  رباط 
دستور  کشور،  وزارت  سیاسی  معاون 
کل  مدیر  به  بررسی  جهت  لازم 
تقسیمات کشوری وزارت کشور ارائه 
مکاتبه  و  لازم  های  پیگیری  قول  و 
وزیران  هیئت  در  طرح  برای  موضوع 
داده شد.وی با اشاره به اهم مشخصات 
مجزا  بخش  به  پرند  شهر  بودن  دارا 
اظهار کرد: این شهر به جهت داشتن 
نفر، سه  هزار  از ۳۰۰  بیش  جمعیت 
واحد   ۷۸۹ و  هزار  صنعتی،  شهرک 
و  کارگر  نفر  هزار   ۵۰ با  صنعتی 
و  جمعیتی  ترکیب  دارای  کارفرما، 

ناهمگون  اجتماعی  و  فرهنگی  بافت 
بینی  پیش  کشورو  مختلف  اقوام  از 
جمعیت ۷۰۰هزار نفری، هم جواری با 
هشت پادگان ارتش و سپاه، مهم ترین 
کشور،  هوایی  دفاع  و  پهبادی  سایت 
موارد  دیگر  و  مگاواتی   ۹۳۲ نیروگاه 
سیاسی،  ریزی  برنامه  ضرورت  مهم، 
امنیتی و انتظامی در این شهر را نشان 
می دهد که با استقرار بخشداری در 
اعمال سیاست های حاکمیتی  و  آن 
امکان نظارت بهتر بر منطقه فراهم و 
گره گشایی از مشکلات شهر سریع تر 

خواهد شد.

ایجاد بخش پرند با ساختار فعلی در دستور کار وزارت کشور

دستورکار اقتصادی استان تهران در راستای 

اشتغالزایی/ عسگری: لزوم تحقق شعار سال؛ 

استان تهران رتبه نخست در حوزه

 سرمایه گذاری خارجی را کسب کرد
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار تهران گفت: سیاست سال 
جاری حوزه اقتصادی تداوم اقدامات سال گذشته جهت صیانت 
از تولید، احیای واحدهای راکد، افزایش ظرفیت تولید و توسعه 
اشتغال می باشد. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی استانداری تهران؛ 
استان  اداری  شورای  جلسه  نخستین  در  عسگری  الله  حشمت 
تهران در سال ۱۴۰۰ با اشاره به مهم ترین اقدامات حوزه اقتصادی 
اظهار داشت: مهم ترین شاخص حوزه اقتصادی کاهش مستمر 
نرخ بیکاری در استان تهران است که در سال ۹۹ به ۷.۲۵ درصد 

رسید.
وی ادامه داد: تعیین تکلیف شهرک پوشاک از دغدغه های مهم 
آغاز  آن  اجرایی  عملیات  زودی  به  و  شده  حل  که  بود  استان 
می شود و همچنین چندین پروژه شاخص و زیربنایی در حوزه 

تامین آب و تعیین تکلیف مجتمع های صنفی انجام شده است.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار تهران عنوان کرد: سال 
با  خارجی  گذاری  سرمایه  مجوز  ها ۲۶  تحریم  اوج  در  گذشته 
اعتباری بالغ بر ۱.۲ میلیارد دلار در استان تهران انجام شده که 
رتبه نخست را در کشور داشتیم. به علاوه تحقق ۱۲۴ درصدی 
عملکرد اشتغال و ارائه ۲۴۰۰ میلیارد تومان تسهیلات رونق تولید 
و ۷۴۰ میلیارد تومان تسهیلات تبصره ۱۸ و در مجموع اقدامات 
مناسب در حوزه منابع داخلی و تسهیلات سیستم بانکی رخ داده 

است.
عسگری سپس گفت: برنامه احیای واحدهای تولیدی در دستور 
کار قرار گرفته که بیش از ۳۲۲ واحد راکد در شهرک های صنعتی 
فعال شدند و امسال نیز احیای ۸۴۰ واحد غیرفعال در دستور 
کار قرار دارد؛ در حوزه ساماندهی آرد نیز اقدامات خوبی انجام 

شده است.
تولید، پشتیبانی ها  به عنوان  نامگذاری امسال  وی عنوان کرد: 
و مانع زدایی ها؛ تکلیف دستگاه ها را مشخص کرده است که در 
زمینه پشتیبانی و مانع زدایی ها دستگاه برنامه های مشخصی 
ارائه دهند به ویژه در این زمینه ها بانک ها نقش محوری دارند و 
هر دستگاهی در حوزه خودش باید قدم های مهمی در این زمینه 

بردارد.
معاون استاندار تهران با اشاره به اینکه دستگاه ها نسبت به مصوبات 
ستادهای مختلف حوزه اقتصادی بی تفاوت نباشند خاطرنشان 
کیلومتری،   ۱۲۰ شعاع  در  صنایع  استقرار  قانون  اصلاح  کرد: 
ساماندهی شهرک ها و لکه های صنعتی، اصلاح زیرساخت ها در 
شهرک ها، لزوم ارائه عملکرد دستگاه ها در سامانه های دادور، یاور 

و پیشخوان باید انجام شود.
صورت  به  نیز  بازار  تنظیم  جلسات  کرد:  خاطرنشان  عسگری 
مستمر برگزار می شود هرچند در حوزه مرغ مشکلاتی به وجود 
آمده اما خوشبختانه با عرضه گسترده مرغ و اقدامات موثر در این 
به علاوه سیاست سال جاری حوزه  زمینه مشکلات حل شده؛ 
تولید،  از  صیانت  جهت  گذشته  سال  اقدامات  تداوم  اقتصادی 
اشتغال  توسعه  و  تولید  افزایش ظرفیت  راکد،  واحدهای  احیای 

می باشد.
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موج بلند پروژه های عمرانی مدیریت شهری پرند 

در سال ۱۴۰۰ ساختمان شهرداری پرند بدون وقفه 

در مسیر احداث
عملیات احداث ساختمان مرکزی شهرداری پرند بدون لحظه ای توقف 
و با سرعت مطلوب به همت معاونت عمران شهرداری در دست اجرا 

است.
 احداث این ساختمان با نظارت و پیگیری های مستمر مهندس عرب 
شهردار پرند و شورای اسلامی شهر در حال اجرا است تا برای نخستین 
بار شهرداری پرند از ساختمانی در شان مردم بهره مند شده و امکان 

خدمات رسانی مطلوب تر به شهروندان فراهم شود.
تکمیل نمای ساختمان، شاسی کشی نمای شمالی، اجرای دیوار حایل 
پله فرار، وال پست و شیب بندی بام ها بخشی از مجموعه فعالیت های 

در حال اجرا در این پروژه کلان است.

گودرزی: تقدیر شورای امنیت کشور از شورای تامین استان 

تهران/ برنامه ریزی ستاد امنیت انتخابات استان تهران معطوف 

برگزاری انتخابات آرام و با مشارکت حداکثری است

معاون امنیتی و انتظامی استاندار تهران گفت: با اقدامات پیگیری شده 
در ستاد امنیت انتخابات استان تهران امید است انتخابات آرام و با 
مشارکت حداکثری را در سطح استان تهران داشته باشیم. به گزارش 
پایگاه اطلاع رسانی استانداری تهران؛ حمیدرضا گودرزی در نخستین 
جلسه شورای اداری در سال ۱۴۰۰ با اشاره به تلاش مسئولان استان 
برای ارتقا امنیت اظهار داشت: مجموعه اقدامات انجام شده در حوزه 
امنیتی استان سبب شد که در سال ۹۹ شورای امنیت کشور از شورای 
تامین استان تقدیر و تشکر کند. وی با اشاره به تنظیم تفاهم نامه 
وزارت کشور و استانداری جهت ارتقاسطح ارتقا امنیت افزود: کمبودها 
و کاستی ها نیروی انتظامی استان احصا و رفع آن در دستورکار قرار 
گرفته که اثرات آن را در کمتر شدن سرقت ها در تهران و شهرستان 
ها شاهد هستیم. معاون امنیتی و انتظامی استاندار تهران عنوان کرد: 
در سه استان تهران، سیستان و بلوچستان و خوزستان ستاد امنیت 
انتخابات داریم که در استان تهران جلسات شکل گرفته و در این راستا 

طرح امنیت استان در دستگاه های متولی بررسی و تایید می شود.
گودرزی سپس گفت: با اقدامات پیگیری شده امید است انتخابات آرام 

و با مشارکت حداکثری را در سطح استان تهران داشته باشیم.
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مجلس  در  انقلاب  دوم  گام  فراکسیون  سخنگوی 
مطرح کرد: ارتباط تهران و پکن در ابتدای راه است و 
تفاهمنامه اخیر بین دو کشور به موازنه جهانی ایران 
کمک می کند.احمد نادری ، با اشاره به تفاهمنامه 
ایران و  ایران و چین گفت: جای خالی تفاهمنامه 
دولت  که  زمانی  و  گذشته  سال   8 طول  در  چین 
روحانی روی کار بوده احساس می شد، هرچند که 
این قرارداد دیر هنگام منعقد شد اما لازم بود.نماینده 
پردیس  و  اسلامشهر  تهران، ری، شمیرانات،  مردم 
فشارها  اگر  داد:  ادامه  اسلامی  شورای  مجلس  در 
بر دولت نبود، به امضای تفاهمنامه تن نمی دادند، 
همانطور که در طول 8 سال گذشته زیر بار نرفتند.

این نماینده مجلس تاکید کرد: از زمانی که دولت 
سمت  به  و  آمد  کار  روی  روحانی  آقای  غربگرای 
نیز  سویی  از  کرد  حرکت  غرب  خارجی  سیاست 
ابایی از گفتن اینکه باید با غرب و کدخدا همکاری 
به سمتی  و  آغاز شد  ستیزی  سیاست چین  کرد، 
رفتیم تا چینی ها از جمهوری اسلامی دوری کنند.

وی بیان کرد: وزیر نفت کشور نیز در حوزه انرژی 
میادین  از  را  ها  چینی  و  دارد  ها  غربی  به  تمایل 

نفتی و صنعت نفتی کشور بیرون کرد، اوج سیاست 
بی تفاوتی به چین سال 94 شکل گرفت، یعنی آن 
زمان که رئیس جمهور چین به تهران آمد و مورد بی 
مهری دولتمردان قرار گرفت.نادری در ادامه گفت: 
سیاست قطعی دولت این بود که چین را از جمهور 
ی اسلامی دور کند، پکن هم بعد به اوج رسیدن 
در  و  فاصله گرفت  ایران  از  سیاست چین ستیزی 
و  باید  که  آنچنان  نتوانستند  پکن  و  تهران  نهایت 
شاید ارتباطات اقتصادی را حفظ کنند در واقع دوره 
فترت بود.سخنگوی فراکسیون گام دوم انقلاب در 
مجلس مطرح کرد: بعد از روی کار آمدن ترامپ و 
پشت پا زدن به دولت غربگرا، دولت متوجه شد در 
فضای بین المللی از فرصت های جایگزین استفاده 
کند اما باز چین را به عنوان قدرتی در عرصه بین 
الملل نمی پذیرفت، در نهایت با تدابیری که مقام 
شرق،  با  ارتباط  سیاست  زمینه  در  رهبری  معظم 

ارتباط با چین شروع شد.
وی تاکید کرد: در حال حاضر در ابتدای راه ارتباط با 
چین هستیم آینده خوبی خواهد داشت و به موازنه 

جهانی ایران کمک می کند.

قرارداد چین به موازنه جهانی ایران کمک می کند

دعوت از بخش خصوصی برای ایجاد مشابه داخلی »کلاب هاوس«

مجلس  اقتصادی  کمیسیون  عضو 
از ظرفیت  گفت: تمرکز بر استفاده 
سبب  تواند  می  آسیایی  کشورهای 
کشورمان  برای  اقتصادی  شکوفایی 

شود.
اهمیت  اصغر سلیمی  در خصوص 
به  خارجه  امور  وزیر  ظریف،  سفر 
بسیاری  گفت:  منطقه،  کشورهای 
از کشورهای همسایه با ایران دارای 
از ظرفیت  اما  روابط خوبی هستند 
نبرده  مناسبی  بهره  همدیگر  های 

اند.
مجلس  در  سمیرم  مردم  نماینده 
در  کرد:  اظهار  اسلامی  شورای 
در  بسیار خوبی  میلیونی  بازار  واقع 
اما  دارد  وجود  کشورمان  اطراف 
برنامه مدون دیپلماتیکی در راستای 

افزایش سطح روابط دوجانبه تبیین 
نشده است.

ها  دیدگاه  امروزه  داد:  ادامه  وی 
معطوف به غرب است و این مهم در 
نمی  حالیست که کشورهای غربی 
توانند بدون چراغ سبز واشنگتن با 
ایران همکاری کنند از این رو تمرکز 
توان  می  آسیایی  کشورهای  بر 

اتفاقات خوبی را رقم بزند.

لزوم ارتقاء سطح همکارهای اقتصادی و 
دیپلماتیک با کشورهای آسیایی
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سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو 
یکی  ایران  کرد:  تاکید  مجلس  خارجی 
انواع  ساخت  در  کشورها  تواناترین  از 
تسلیحات در منطقه است و این توانایی را 
دارد تا ارتش کشورهای دیگر را بر اساس 
قراردادهایی مجهز کند و به کشورها سلاح 

بفروشد.
به  اشاره  با   ، آبادی  جهان  رحیمی  جلیل 
دفاعی  تجهیزات  صادرات  در  ایران  اینکه 
هیچ مشکلی ندارد، گفت: همه کشورهایی 
را  خود  دفاعی  تسلیحات  تولید  توان  که 
نیاز  تامین  توانایی  نیاز  بر  مازاد  و  دارند 
چارچوب  در  توانند  می  دارند،  را  دیگران 
قوانین بین المللی و از آن بخش از سلاح 
هایی که در عرصه بین المللی قابل خرید 
قرارداد  دیگر  کشورهای  با  است  فروش  و 
ببندند و سلاح مورد نیاز آنها را تامین کنند.

این نماینده مجلس بیان کرد: ایران یکی از 

تواناترین کشورها در ساخت انواع تسلیحات 
در منطقه است و با سعی و تلاشی که در 
نیاز  تنها  نه  انجام شده  این سال ها  طول 
این  بلکه  کند  می  برطرف  را  خود  دفاعی 
توانایی را دارد تا ارتش کشورهای دیگر را بر 
اساس قراردادهایی مجهز کند و به کشورها 

سلاح بفروشد.
به شرایطی که  توجه  با  اظهار داشت:  وی 
به لحاظ آب و هوایی، جغرافیایی، اقلیمی 
است،  حاکم  ما  پیرامون  کشورهای  بر 
شرایط  این  با  ایران  ساخت  تسلیحات 
ایران  اینکه  به  توجه  با  است،  تر  سازگار 
را دارد که حمایت تسلیحاتی  توانایی  این 
و مستشاری انجام دهد و عملکرد ایران نیز 
نشان داده است که نیروهای نظامی ایران 
تا چه میزان قدرت و اثرگذاری بر تحولات 
منطقه دارند، صادرات تجهیزات دفاعی نیز 

می تواند اقدام مناسبی باشد.

مانعی برای صادرات تجهیزات دفاعی ایران 
وجود ندارد

نوشتار

از بخش  امور مجلس مرکز ملی فضای مجازی  معاون حقوقی و 
»کلاب  اجتماعی  شبکه  داخلی  مشابه  تا  کرد  دعوت  خصوصی 

هاوس« را در کشور ایجاد کنند.
از  با دعوت  امیر خوراکیان  از مرکز ملی فضای مجازی،   به نقل 
در  هاوس«  »کلاب  مشابه  خدمتی  ایجاد  برای  خصوصی  بخش 
داخل کشور تاکید کرد: ایجاد سرویس و خدماتی مشابه این شبکه 
به  داخلی  زیرساخت های  به  توجه  با  کشور  داخل  در  اجتماعی 

راحتی مقدور است.
پدیده  نوآوری ها،  و  ایده ها  این که در فضای مجازی  بیان  با  وی 

ساز و تعیین کننده هستند، افزود: هر سرویس جدیدی متناسب 
با ویژگی هایی که دارد با اقبال کاربران و مخاطبان مواجه می شود. 
راه اندازی برخی از این سرویس ها به دانش فنی بالا، زیرساخت های 
ارتباطی گسترده و هزینه های بسیار زیاد نیاز دارد اما ویژگی های 
فنی و ترافیکی برخی دیگر، به گونه ای است که راحت تر می شود 

به نمونه داخلی آن دست پیدا کرد.
خوراکیان تاکید کرد: سطح دانش فنی و تجربه کشور به گونه ای 
است که هم اکنون ایجاد سرویسی مشابه کلاب هاوس به سادگی 

در داخل کشور مقدور است.
وی با بیان این که لازم نیست حتماً سرویسی مسدود شود و بعد به 
فکر راه اندازی مشابه داخلی آن بیفتیم، افزود: ایجاد سرویس ها و 
خدمات داخلی در فضای مجازی لزوماً به معنای نفی سرویس های 
خارجی نیست بلکه ایجاد این گونه خدمات در داخل کشور اولاً 
و  رشد  موجب  ثانیاً  و  می دهد  افزایش  را  کشور  استقلال  ضریب 
ارتقای دانش فنی در کشور می شود، هم اینک ایجاد مشابه کلاب 
هاوس برای بسیاری از شرکت ها و مجموعه های فعال و موجود در 

کشور به راحتی امکان پذیر است.

بــه شــهروندان عزیــز اطــاع مــی گــردد در جهــت حمایــت از سیاســت های قــوه قضاییــه در مبــارزه بــا فســاد،  راه را بــرای  مفســدان نــا امــن کنیــم  در نظــر 
داریــم کلیــه گزارش هــای مردمــی در جهــت تخلفــات صــورت گرفتــه در زمینــه فســاد ادارات بــه اطــاع نهادهــای نظارتــی برســانیم . و ایــن نشــریه بــا حفــظ 
و صیانــت کامــل از هویــت گــزارش دهنــده آنهــا رابــه نهادهــا و دســتگاه های مربوطــه ارجــاع  وجــواب  و نتیجه گیــری را بــه مخاطبــان گــزارش مــی دهــد. 
و در صــورت نــدادن پاســخ قانــع کننــده از نهــاد مســئول، گــزارش همــراه بــا مســتندات بــه قــوه قضاییــه ارجــاع شــده وبــا مســیر دادگاه پیگیــری میشــود 
و نتیجــه را بــدون افشــای هویــت گــزارش دهنــده واجــازه قاضــی در رســانه  منتشــرمی کنیــم  از مــردم عزیــز می خواهیــم مــدارک فســادهای اقتصــادی 

واداری را کــه از منابــع عمومــی وبیــت المــال بــه تــاراج می برنــد بــه همــراه مســتندات مربوطــه اعــام نماینــد.

اطلاعیه

شماره پیامک  نشریه       09361377917

نشریه سراسری اتفاق روز
و پایگاه خبری اتفاق روز آناین 

از کلیه استانها نماینده فعال می پذیرد
09126966214
09126968123
02156438444

توسط یک شرکت دانش بنیان؛

ابزار آلات پیشرفته صنایع پتروشیمی و نفت تولید شد نوشتار

یــک شــرکت دانش بنیــان موفــق 
شــده اســت تــا ابــزارآلات مختلف 
مــورد اســتفاده در صنایــع نفــت و 
پتروشــیمی را بومی ســازی کنــد.

بــه نقــل از معاونت علمی، حســام 
ســلیمانی مطلــق مدیرعامــل یک 
گفــت:  دانش بنیــان  شــرکت 
صنایــع بــزرگ نفــت و گاز کشــور 
نیازهــای متنوعــی دارنــد کــه 
پیــش از ایــن تنهــا از طریــق 
در  می شــد.  تأمیــن  واردات 
شــرکت های  اخیــر  ســال های 
ــا  ــد ت ــلاش کرده ان ــان ت دانش بنی
ــازی  ــولات را بومی س ــن محص ای
ــه عنــوان یــک  کننــد. مــا نیــز ب
ــای  ــان، نیازه ــه دانش بنی مجموع
بــزرگ  شــرکت های  مختلــف 
بــر  و  کرده ایــم  بررســی  را 
ــن نیازهــا، محصــولات  اســاس ای
بومی ســازی  را  فناورانــه ای 

کرده ایــم.
ــان  ــرکت دانش بنی ــل ش مدیرعام

در  فعــال  شــرکت های  افــزود: 
ــیمی  ــت، گاز و پتروش ــع نف صنای
بــه ابــزارآلات مختلفــی نیــاز 
دارنــد کــه بعضــاً بایــد از آلیاژها و 
مــواد خاصــی ســاخته شــود و مــا 
ــم.  ــد می کنی ــا را تولی ــن ابزاره ای
ــک آچــار  یکــی از محصــولات، ی
ــره  ــچ و مه ــرای پی ــک ب هیدرولی
بــا یــک گشــتاور مشــخص اســت. 
ایــن محصــول در کشــور مــا 
بیشــتر در صنایــع نفــت، گاز و 
ــه  ــرد دارد. البت ــیمی کارب پتروش
در صنایعــی مختلــف دیگــری 
ماننــد فــولاد ســازی، صنایــع 
کشتی ســازی  و  نیروگاهــی 
ــتفاده  ــول اس ــن محص ــز از ای نی
ــن  ــرد: ای ــان ک ــود. وی بی می ش
محصــول یــک کالای مصرفــی 
اســت و پیــش از ایــن بــه صــورت 
وارد  کشــور  خــارج  از  کامــل 
می شــد. ایــن نــوع از آچــار بایــد 
ــا  از مــواد خاصــی تولیــد شــود ت

ــالای از فشــار را  ــد ســطح ب بتوان
تحمــل کنــد. ایــن آچــار پــس از 
ــود و  ــن ش ــد جایگزی ــی بای مدت
بــه همیــن دلیــل یــک محصــول 

مصرفــی محســوب می شــود.
ضمــن  مطلــق،  ســلیمانی 
تحقیقاتــی  مراحــل  توضیــح 
ــر روی  ــه ب ــام گرفت ــف انج مختل
ــال  ــت: در ح ــول، گف ــن محص ای
ــی  ــار هیدرولیک ــن آچ ــر ای حاض
بــا قیمتــی در حــدود ۵۰ درصــد 
ارزان تــر از نمونــه مشــابه خارجی 
عرضــه  کشــور،  داخــل  در 

. د می شــو
ایــن فعــال دانش بنیــان افــزود: در 
حــال مذاکــره هســتیم تــا خریــد 
ایــن  خارجــی  مشــابه  نمونــه 
محصــول ممنــوع شــود. بــا توجــه 
ــول  ــی محص ــود نمایندگ ــه وج ب
کار  ایــن  کشــور،  در  وارداتــی 
ــال  ــت. در ح ــختی اس ــیار س بس
حاضــر خوشــبختانه شــرکت ملی 

ایرانــی  از محصــول  تنهــا  گاز، 
اســتفاده می کنــد و اســتفاده از 
نمونــه مشــابه خارجــی را ممنــوع 
کــرده اســت. بــا ایــن همــه زمــان 
تــا دیگــر  اســت  زیــادی لازم 
واحدهــای تابعــه وزارت نفــت نیز، 
ــد و  ــت کنن ــئله تبعی ــن مس از ای
اســتفاده از کالای ایران ســاخت 
آچــار  خریــد  جایگزیــن  را 

ــد. ــی کنن ــی خارج هیدرولیک
وی بــا اشــاره بــه چالش هــای 
شــرکت های  پیــش روی 
امیــدوار  گفــت:  دانش بنیــان، 
هســتیم بــا کمــک معاونــت علمی 
ریاســت جمهوری،  فنــاوری  و 
ــاب  ــف را مج ــرکت های مختل ش
ــی را  ــم کــه محصــولات ایران کنی
جایگزیــن نمونــه مشــابه خارجــی 
کننــد. زیــرا هــم قیمــت کمتــری 
دارنــد و هــم از لحــاظ کیفیــت از 
ــوردار  ــی برخ ــالای کیف ــطح ب س

ــتند. هس

مجلس  رئیسه  هیات  عضو 
طرح  گفت:  اسلامی  شورای 
آمریکایی بازگشت گام به گام 
مذاکرات  در  برجامی  تعهدات 
وین تله سیاسی و فریب بزرگ 

است.
در  فیروزجائی  کریمی  علی 
گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری 
خانه ملت با بیان اینکه آمریکا 
گام  به  گام  بازگشت  طرح  با 
زمان  خرید  پی  در  برجام  به 
حق  راه  نقشه  اثرسازی  وبی 
جویانه کشورمان است، گفت: 
تنها  ایران  اسلامی  جمهوری 
شرط  پیش  بدون  رفع  با 
تحریم های ظالمانه آمریکا بعد 
موافقت  آن  آزمایی  راستی  از 
بابل  مردم  نماینده  کند.  می 
در مجلس شورای اسلامی در 
قاطع  عزم  بر  تاکید  با  ادامه 
طرح  اجرای  برای  کشورمان 
با  مقابله  برای  راهبردی  اقدام 
یکجانبه گرایی آمریکا وشرکای 
کرد:  نشان  خاطر  آن  اروپایی 
طرح  بندی  مرحله  اجرای 
اقدام راهبردی مصوب مجلس 
و  ملی  منافع  ضامن  یازدهم 

اسلامی  نظام  اقتدار  حفظ 
است.

وی در تشریح اهداف آمریکا از 
ارائه طرح گام به گام بازگشت 
هدف  داشت:  اظهار  برجام  به 
طرح  این  از  آمریکا  عمده 
و  الوقتی  اجرای سیاست دفع 
معطل گذاشتن پیشبرد پروژه 
ای  هسته  صنعت  پیشرفت 

کشورمان است.
کریمی فیروزجائی با تاکید بر 
اجرای نقشه راه ترسیمی رهبر 
ارتباط  این  در  انقلاب  فرزانه 
یادآور شد: مسئولان جمهوری 
مذاکرات  در  ایران  اسلامی 
  4+۱ کشورهای  بین  جاری 
منویات  اجرای  جز  چیزی 
رهبر معظم انقلاب را پیگیری 

نخواهند کرد.
فراکسیون  رئیس  نایب 
علیه  پیشگیرانه  اقدام 
مجلس  در  آمریکا  تهدیدات 
طلبانه  حق  برموضع  تاکید  با 
مذاکرات  این  در  کشورمان 
به  آمریکا  بازگشت  افزود: 
از  بدعهدی  با  که  مذاکراتی 
رفع  بدون  شد،  خارج  آن 

و  کشورمان  علیه  ها  تحریم 
لازم  اجرایی  ضمانت  اعطای 
بود.وی  نخواهد  پذیر  امکان 
کشورمان  اهداف  به  اشاره  با 
هسته  صنعت  پیگیری  در 
اسلامی  جمهوری  گفت:  ای 
معاهدات  تمام  براساس  ایران 
مقررات  وازجمله  المللی  بین 
آژانس بین المللی انرژی اتمی 
صلح  دانش  از  استفاده  حق 
آمیز هسته ای در صنایع غیر 

دفاعی را دارد.
تصریح  فیروزجائی  کریمی 
کرد: ساخت و توسعه  بمب اتم 
انقلابی رهبر  بر اساس فتوای 
هیچ  اسلامی  انقلاب  عالیقدر 
دفاعی  دکترین  در  جایگاهی 
جمهوری اسلامی ایران ندارد.

وی همچنین آمریکا را حامی 
و  مخرب  های  مروج سلاح  و 
دانست  جهانی  امنیت  مخل 
مدعی  کشورهای  افزود:  و 
برای  غرب  در  قانونمداری 
طلبی  صلح  ادعای  اثبات 
خود باید رژیم اشغالگر قدس 
از  بیش  دارابودن  بخاطر  را 
4۰۰کلاهک هسته ای مواخذه 

وتنبیه کنند.
مجلس  رئیسه  هیأت  عضو 
شورای اسلامی در پایان خاطر 
اسلامی  جمهوری  کرد:  نشان 
هیاهوی  به  اعتنا  بدون  ایران 
راه  به  متحدانش  و  آمریکا 
در  خود  آمیز  وصلح  روشن 
صنعت هسته ای ادامه خواهد 

داد.

طرح جدید آمریکا در مورد برجام تله سیاسی است نوشتار

رییــس کمیتــه پژوهــش و فنــاوری 
مجلــس شــورای اســلامی بــا بیــان 
اینکــه شــرکت های دانش بنیــان 
ــاد  ــی اقتص ــتون های اصل ــزو س ج
دولــت  از  هســتند  مقاومتــی 
ــرح  ــژه  از ط ــت وی ــتار حمای خواس
ــد. ــان ش ــد دانش بنی ــش تولی جه

اسفندیار اختیاری کسنویه یزد
کســنویه  اختیــاری  اســفندیار 
ــگار  ــا خبرن ــو ب ــت و گ ــزد در گف ی
ــا اشــاره  ــت ب ــه مل خبرگــزاری خان
بــه تصویــب کلیــات طــرح جهــش 
تولیــد دانــش  بنیــان، گفــت: قانــون 
دانــش  شــرکت های  از  حمایــت 
ــب شــد  ــان در ســال 89 تصوی بنی
ــرات  ــال تغیی ــن ۱۰ س ــی ای و ط
عمــده ای در تعــداد، کیفیــت و نــوع 
فنــاوری دنیــا اتفــاق افتــاده اســت 
ــن  ــا در ای ــاوران م ــان و فن و جوان

ــیدند. ــوش درخش ــه خ عرص
آمــوزش،  کمیســیون  عضــو 
مجلــس  فنــاوری  و  تحقیقــات 
ــی  ــزود: قوانین ــلامی اف ــورای اس ش
ــرای  ــته ب ــال گذش ــه در ۱۰ س ک
تکنولــوژی و گســترش فنــاوری 
ــری  ــد بازنگ ــده نیازمن ــب ش تصوی
ــال  ــن در س ــد بنابرای ــدد بودن مج
ــت  ــی تح ــه طرح ــا ارائ ــته ب گذش
عنــوان جهــش تولیــد دانش بنیــان 
ــدا  ــت پی ــدگان فرص ــط نماین توس
شــد تــا ایــن قانــون مــورد بازنگری 
ــص آن در  ــع نواق ــرد و رف ــرار گی ق
دســتور کار کمیســیون آمــوزش 

ــرد. ــرار گی ق
وی ادامــه داد: بــر اســاس ایــن 
ــان  ــش  بنی ــرکت  های دان ــرح؛ ش ط
حــوزه  در  اگــر  ایرانــی  فعــال 
ســخت افــزاری و نــرم افــزاری 
ــوند  ــاوری ش موجــب گســترش فن
در اولویــت حمایــت قــرار گرفتــه و 
بــا خریــد خدمــات و کالاهــای آنهــا 
اجــازه واردات کالاهــای مشــابه نیــز 

نمی شــود. داده 
در  زرتشــتی  ایرانیــان  نماینــده 
ــد: در  ــادآور ش ــم ی ــس یازده مجل
شــرکت های  از  حمایــت  قانــون 
ــال 89،  ــوب س ــان مص ــش بنی دان
ــا  ــکوفایی ب ــوآوری و ش ــدوق ن صن
ســرمایه 3 هــزار میلیــارد تومــان و 
اعتبــاری کــه مــی توانســت از بانک 
هــا اخــذ کنــد، تشــکیل شــد و در 
حــال حاضــر نیــز فعــال اســت و در 
مجلــس یازدهــم تــلاش کردیــم تــا 
ــرمایه  ــکان دارد س ــه ام ــی ک جای
ــد؛ در  ــدا کن ــش پی ــدوق افزای صن
طــرح جهــش تولیــد دانــش بنیــان 
حقــوق گمرکــی واردات برخــی کالا 
افزایــش یافتــه و ایــن تامیــن مالــی 
در اختیــار صنــدوق بــرای حمایــت 
از شــرکت های دانش بنیــان قــرار 
گرفتــه اســت البتــه ســختگیری ها 
ــه  ــه چنانچ ــت ک ــه ای اس ــه گون ب
واردات  بخواهنــد  خاصــی  افــراد 
انجــام دهنــد امــکان آن را نداشــته 
ــعه  ــه توس ــدام ب ــن اق ــند و  ای باش
شــرکت های دانش بنیــان کمــک 

می کنــد.
شــورای  داد:   ادامــه  اختیــاری 
ــون ســابق، اختیــارات  عتــف در قان
شــرکت های  از  حمایــت 
دانش بنیــان را داشــت کــه بــه 
ــار بــه  طــور معمــول ســالی یــک ب
ســختی تشــکیل می شــد و بــا 
توجــه بــه حجــم کار شــورا فرصــت 
حمایــت و هدایــت شــرکت ها را 
نــدارد مــا بحــث سیاســت گذاری را 

در شــورای  عالــی علــوم، تحقیقــات 
و فنــاوری یــا همــان شــورای عتــف 
نگــه داشــتیم و برای اینکــه حمایت 
از شــرکت های دانش بنیــان راحــت 
تــر انجــام شــود و وزرا بتواننــد 
هماهنگــی لازم را انجــام دهنــد بــا 
تشــکیل شــورایی متشــکل از وزرای 
ــی  ــت علم ــت و معاون ــوم، صم عل
پیــش  دیگــر  وزیــر  چندیــن  و 
ــه طــور  ــم  جلســات ب ــی کردی بین
مرتــب برگــزار شــود و کار حمایــت 
ــی  ــه خوب ــا را ب ــرکت ه ــن ش از ای
ــه  ــی ک ــد و حمایت های ــش ببرن پی
ــی  ــده شــده و عملیات ــون دی در قان

نمی شــود را عملیاتــی کننــد.
رییــس کمیتــه پژوهــش و فنــاوری 
مجلــس افــزود: معاونــت علمــی 
ریاســت جمهــوری طــی چند ســال 
گذشــته بیشــترین حمایــت را از 
شــرکت های دانــش بنیــان داشــته 
و بیشــترین هماهنگــی در آنجــا 
صــورت گرفتــه و در طــرح جهــش 
وظایفــی  بنیــان  دانــش  تولیــد 
ــور  ــه ط ــی ب ــت علم ــرای معاون ب
مشــخص پیش بینــی شــده و بایــد 
انجــام  را  فعالیت هــای مختلفــی 

ــد.  ده
وی بــا یــادآوری اینکــه جوانــان 
دانــش   شــرکت های  در  فعــال 
ــا  ــخت کرون ــرایط س ــان در ش بنی
ماننــد ســاخت دســتگاه تنفــس 
ــد،  ــن ورود کردن ــی و واکس مصنوع
ــذاران  ــون گ ــت قان ــت: الان  نوب گف
اســت کــه از ایــن نــوآوران حمایــت 
ــه پیشــنهادات  ــه ب ــا توج ــد؛ ب کنن
دو  طــرح  نماینــدگان  متعــدد 
شــوری شــده و بــه کمیســیون 
ارجــاع شــد تــا پیشــنهادات مــورد 
بررســی قــرار گیــرد و کامل تــر 

ــود. ش
ــت از  ــژه دول ــت وی ــرورت حمای ض
طــرح جهــش تولیــد دانــش بنیــان

در  زرتشــتی  ایرانیــان  نماینــده 

مجلــس یازدهــم از دولت خواســتار 
حمایــت ویــژه  از طــرح جهــش 
تولیــد دانــش بنیــان شــد و ادامــه 
ــت  ــا حمای ــع ب ــور قط ــه ط داد: ب
دولت مشــکل اصــل 7۵ و بــار مالی 
بــرای طــرح پیــش نخواهــد آمــد و 
انتظــار شــرکت های دانش بنیــان 
ایــن  تحصیلکــردگان  جوانــان، 
اســت کــه وزارت علــوم از فعالیــت 
بــه  دانش بنیــان  شــرکت های 

ــد. ــت کن ــدی حمای ــورت ج ص
از  حمایــت  بــالای  تأثیــر 
در  دانش بنیــان  شــرکت های 

کشــور اقتصــاد  بهبــود 
اختیــاری بــا تأکیــد بــر تأثیــر 
شــرکت های  از  حمایــت  بــالای 
اقتصــاد  بهبــود  در  دانش بنیــان 
شــرکت های  گفــت:  کشــور، 
دانش بنیــان یکــی از ســتون های 
اصلــی اقتصــاد مقاومتــی هســتند و 
هــر چقــدر بتوانیــم آنهــا را حمایت 
کنیــم بــه همــان انــدازه بــه بهبــود 
اشــتغال فــارغ التحصیلان دانشــگاه 

کمــک کرده ایــم.
ــالای  ــداد ب ــه تع ــاره ب ــا اش وی ب
و  دانشــگاهیان  فارغ التحصیــلان 
ضــرورت فراهــم کــردن زمینــه 
یــادآور  آنهــا،  بــرای  اشــتغال 
دانش بنیــان  شــرکت های  شــد: 
بــه توســعه تکنولــوژی و رونــق 
تحصیلکــرده  افــراد  و  اقتصــاد 
بــه  ســریع تر  دســت یابی  بــرای 
ــر  ــد و ه ــی کنن ــک م ــغل کم ش
ــه  ــور ب ــران کش ــگاه مدی ــدر ن چق
از شــرکت های  ســمت حمایــت 
همــان  بــه  باشــد  دانش بنیــان 
ــیاری  ــه واردات بس ــاز ب ــدازه نی ان
از دانــش  و کالاهــا کاهــش مــی 
یابــد و تــوان تولیــد آنهــا در کشــور 
ســویی  از  و  یابــد  مــی  تحقــق 
ــرای  ــی ب ــتغالی و کارآفرین خوداش
ــگان ایجــاد خواهــد  ــان و نخب جوان

ــد. ش

ویژگی ها و تاثیرات مهم طرح جهش تولید دانش بنیان بر اقتصاد نوشتار
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